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Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

 

Zápisnica 

z XXIII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Košiciach, 

zo dňa 12. septembra 2024 

 

Prítomní: podľa prezenčných listín 

 

Rokovanie Mestského zastupiteľstva v Košiciach otvoril a viedol primátor mesta Košice 

Ing. Jaroslav Polaček vo veľkej zasadačke v budove Magistrátu mesta Košice. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Polaček, primátor mesta: Na úvod prosím, prezentujte sa, aby sme mohli začať. Dobré ráno, 

mnohí sa ešte neprezentovali, prosím prezentujete sa, zaujmite svoje miesta, ktoré sú vám 

pridelené v rámci zasadacieho poriadku. Tak si držme palce. Môžem začať? Dobré ráno 

prajem vážené poslankyne, vážení poslanci, kolegyne, hostia, média, vitajte na mestskom 

zastupiteľstve. Týmto otváram XXIII. zasadnutie mestského zastupiteľstva, na ktorom 

vás všetkých vítam. V úvode mi dovoľte ospravedlniť zo zasadnutia mestského 

zastupiteľstva pani poslankyňu Adamčíkovú, pána poslanca Weissa, pani poslankyňu 

Slivenskú a pána poslanca Róberta Schwarcza. Nemám tu síce napísané, ale mám pocit, 

že aj pán Sitkár sa ospravedlnil, čiže aj pána Sitkára. Prosím, prezentujte sa, ak ste to  

do tejto chvíle neurobili. Konštatujem, že prezentovaných je 29 poslancov, čo je 

nadpolovičná väčšina všetkých a sme teda uznášaniaschopní. 

- - - 

 

K programu rokovania 

 

p. Polaček, primátor mesta: Vážené poslankyne, vážení poslanci, prejdeme teda k programu 

zasadnutia, ktorý ste dostali v pozvánke.  

- - - 

 

Návrhová komisia  

 

p. Polaček, primátor mesta: Teraz prosím prejdime k návrhovej komisii, prosím predsedov 

poslaneckých klubov, aby predniesli svoje návrhy. Pán poslanec Ihnát, nech sa páči. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Áno, ďakujem, dobré ráno prajem. Pán primátor, navrhujem pani 

poslankyňu Zemkovú. Všetko. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pani Gurbáľová, pani námestníčka. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Za poslanecký klub Spolupráca pre Košice 

navrhujeme do návrhovej komisie pána poslanca Berbericha.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Má niekto iný návrh? V prípade, že nie, uzatváram 

rozpravu a poprosím, poďme hlasovať o návrhovej komisii v zložení pani poslankyňa 

Zemková a pán poslanec Berberich. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 1 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 
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p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Oznamujem, že na XXIII. zasadnutí 

mestského zastupiteľstva bude návrhová komisia pracovať v zložení pani poslankyňa 

Zemková a pán poslanec Berberich. Zároveň ich žiadam, aby zaujali svoje miesto  

vo vyhradenom druhom rade. Ostatným poslancom oznamujem, aby svoje návrhy  

k jednotlivým bodom programu rokovania predkladali písomne tejto návrhovej komisii 

po ústnej informácii prítomných poslancov.  

- - - 

 

Overovatelia zápisnice: p. Tomáš Vasok a Ing. Tibor Bačinský 

- - - 

 

K programu rokovania 

 

p. Polaček, primátor mesta: Teraz otváram rozpravu k návrhu programu, ktorý bol uvedený 

v pozvánke. Prosím vaše návrhy, ktoré sa môžu týkať vypustenia bodov. Nech sa páči,  

o vaše návrhy. Ďakujem pekne, do tejto časti diskusie sa nik neprihlásil, teda nebudeme 

rokovať o vypustení. Teraz budeme diskutovať o zmeny v poradí bodov tak, ako sme vám 

ich v pozvánke predniesli, teda nech sa páči o návrhy na zmenu poradia. Nech sa páči, 

pani poslankyňa Kovačevičová.  

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Bod č. 60 Personálne otázky by som chcela presunúť hneď 

na začiatok na 1/1. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem veľmi pekne. Sú iné návrhy na zmeny v poradí bodov? 

V prípade, že nie, ďakujem pekne. Budeme teda hlasovať o návrhu pani poslankyne 

z presunu bodu č. 60, ktorý sa presunie ako bod 1/1. Nech sa páči, prosím, hlasujme 

o presune tohto bodu. 

 

Hlasovanie č. 2 -  za: 32, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem pekne. Teraz budeme hlasovať  

o programe ako celku tak, ako bol uvedený v pozvánke so zmenou, ktorá bola prijatá  

a následne po tomto hlasovaní budete môcť navrhovať body, ktoré chcete do pozvánky 

pridať. Nech sa páči, hlasujeme o celku pozvánky, ktorá bola zverejnená.  

 

Hlasovanie č. 3 -  za: 32, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Tento návrh prijatý bol, teda pozvánka bola 

schválená a teraz vás požiadam v rozprave o doplnenie návrhov ku rokovaniu  

XXIII. zastupiteľstva. Nech sa páči. Pán poslanec Lörinc, nech sa páči. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Ďakujem. Pekný deň prajem všetkým. Chcel by som doplniť ako bod 

9.1, bod, ktorý som vám včera posielal všetkým poslancom pod názvom materiálu Výkon 

deratizácie verejných priestranstiev spravovaným mestom Košice. Výkon deratizácie 

verejných priestranstiev spravovaným mestom Košice ako bod 9.1. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec, síce mne ste opäť, ako tradične, 

neposlali tento návrh, ale kolegovia mi ho ukázali. Neviem, či pri vašom zaneprázdnení 

máte dosť času, lebo zaoberáte sa politikárčením, zaoberáte sa predvádzaním,  

či obhajobou vášho kamaráta, obvineného pána predsedu župy Trnku, ale určite ste si 
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nevšimli, že je vyvesené nové VZN, ktoré môžete pripomienkovať do 20. septembra, 

ktoré práve rieši otázky, na ktoré chcete upozorniť. Ja vás teda poprosím, aby ste si robili 

svoju poslaneckú robotu najmä tak, aby ste toto VZN pripomienkovali tak, ako visí, ako 

sa s ním môžeme oboznámiť. Naším cieľom je na mimoriadnom zastupiteľstve ešte  

v tomto mesiaci VZN, ktoré sa týka problému s hlodavcami schváliť. Verím, že prijmete  

túto informáciu s porozumením. Pán poslanec Saxa má procedurálny návrh, nech sa páči. 

 

p. Saxa, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. Na to, aby sme dnes postupovali v takom dobrom 

tempe, chcem upozornil predsedajúceho, že v tomto bode predpokladám, že nie je... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Máte procedurálny návrh? Nech sa páči, vyslovte ho. 

 

p. Saxa, poslanec MZ: Áno. Nie je možné v tomto bode viesť diskusiu, tak poprosím, aby sme 

to nezdržiavali. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ja nevediem diskusiu, pán poslanec. Ja len usmerňujem niektorých 

poslancov, ktorí nedávajú pozor a nerobia si svoju poslaneckú robotu. Pán poslanec 

Matoušek, nech sa páči. Nie je možné v tomto bode dávať faktické.  

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Pán primátor mám na doplnenie bodu pod bodom č. 5/1 a to je 

potvrdenie uznesenia Mestského zastupiteľstva v Košiciach č. 459 z 27.06.2024, ktorého 

výkon bol pozastavený. Pre pamäť uvedieme názov tohto uznesenia, to je Opatrenie 

Mestského zastupiteľstva Košice na nápravu nedostatkov v Záverečnom účte mesta 

Košice za rok 2023. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Môžem vás ešte poprosiť návrh, názov... 

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Potvrdenie uznesenia Mestského zastupiteľstva v Košiciach č. 459 

z 27.06.2024, ktorého výkon bol pozastavený.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. 5/1. Pán poslanec Karaffa, nech sa páči. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ďakujem pekne za slovo. Ja by som chcel doplniť do programu 

dnešného rokovania pod číslom 2/1 materiál s názvom Podnety na začatie konania  

vo veci rozporu záujmov, 2/1. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pardon. Ďakujem pekne. Pán poslanec Horenský. 

 

p. Horenský, poslanec MZ: Ďakujem pekne. Dobrý deň prajem. Dovoľujem si navrhnúť 

doplnenie programu a to s názvom Potvrdenie uznesenia Mestského zastupiteľstva  

v Košiciach č. 468 zo dňa 27.06.2024. Zatiaľ toľko. Ďakujem. 5/2. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Sú ešte nejaké doplňujúce návrhy? V prípade, že nie, ďakujem 

pekne, budeme hlasovať v poradí, ako ich budeme dávať do pozvánky. Ak by som sa 

náhodou pomýlil, prosím, budem rád, keď ma upozorníte. Pod bodom 2.1 alebo 2/1 pán 

poslanec Karaffa navrhuje bod Podnety v rámci komisie na ochranu verejného záujmu, 

keď to môžem takto zjednodušiť. Rozumieme, o čo ide. Ktoré sú v rozpore so zákonom. 

Nech sa páči, hlasujeme o bode 2/1, ktorý navrhol pán poslanec Karaffa. 

 

Hlasovanie č. 4 -  za: 11, proti: 0, zdržali sa: 21 



4 

p. Polaček, primátor mesta: O tomto bode rokovať nebudeme. Pod bodom 5/1 pán poslanec 

Matoušek navrhuje bod Potvrdenie uznesení pod č. 459. Nech sa páči, budeme hlasovať 

o návrhu pána poslanca Matouška. 

 

Hlasovanie č. 5 -  za: 11, proti: 1, zdržali sa: 20 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh nebol prijatý, pán poslanec. Pod bodom 5/2 pán 

poslanec Horenský navrhuje potvrdenie uznesenia č. 468. Nech sa páči, hlasujeme  

o návrhu pána poslanca Horenského.  

 

Hlasovanie č. 6 -  za: 12, proti: 1, zdržali sa: 19 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý nebol. Posledným návrhom je návrh pána 

poslanca Lörinca pod bodom 9/1, ktorý je Výkon deratizácie alebo Zmena deratizačného 

plánu, keď to môžem takto nazvať. Verím, že som to zachytil správne v rámci názvu. 

Nech sa páči, hlasujeme o vložení bodu 9/1 pána poslanca Lörinca. 

 

Hlasovanie č. 7 -  za: 10, proti: 1, zdržali sa: 20 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ani tento návrh nebol prijatý. Ďakujem pekne. Budeme teda 

pokračovať podľa pozvánky bez zmien.  

- - - 

 

Bod č. 1 

Slovo pre verejnosť 

 

p. Polaček, primátor mesta: To znamená, bod č. 1 je Slovo pre verejnosť, ktorý bude tradične  

v zmysle rokovacieho poriadku zaradený ako prvý po 12-tej hodine v zmysle § 36  

a) rokovacieho poriadku.  

- - - 

 

Bod č. 1/1 

Personálne otázky 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nasleduje teda bod 1/1, ktorým sú Personálne otázky. Nech sa páči, 

k personálnym otázkam otváram rozpravu. Pán poslanec Múdry, nech sa páči. 

 

p. Múdry, poslanec MZ: Dobrý deň všetkým. Ja by som chcel pridať bod Personálne obsadenie 

komisie národnostných menšín. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Je pridať. Treba už len návrh povedať. Ste v diskusii pán poslanec. 

Čiže môžete prečítať. Áno. 

 

p. Múdry, poslanec MZ: Takže návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Košiciach podľa 

platných právnych predpisov berie na vedomie vzdanie sa člena komisie neposlankyne 

Márie Bickovej k 30.09.2024 a volí pána JUDr. Vladimíra Volčka za člena neposlanca 

komisie národnostných menšín Mestského zastupiteľstva v Košiciach s účinnosťou  

od 01.10.2024. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec odovzdajte svoj návrh návrhovej 
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komisii. Pán poslanec Ihnát. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Ďakujem pekne pán primátor. Dámy a pani, po dohode poslancov MZ 

predkladám tento návrh uznesenia. Personálne zmeny kontrolného orgánu v obchodnej 

spoločnosti Mestské lesy, a.s, zmena členov štatutárneho orgánu v obchodnej spoločnosti 

Košická futbalová aréna, a.s., zmena člena orgánov v neziskovej právnickej osobe Fond 

zdravia mesta Košice, neinvestičný fond, ktorej je mesto Košice zriaďovateľ  

a v komisiách Mestského zastupiteľstva v Košiciach. Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa § 6 ods. 3, § 10 ods. 3 písm. j) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších predpisov, § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, v § 12 písm. d) a e) a § 14 ods. 2 Štatútu mesta Košice v spojitosti 

s príslušnými ustanoveniami Obchodného zákonníka podľa čl. 7 ods. 5 písm. b) 

ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov: a) v obchodnej spoločnosti 

Mestské lesy, a.s., Južná trieda 11, 040 01 Košice, IČO: 31672981, v ktorej mesto Košice 

ako jediný akcionár vykonáva pôsobnosť valného zhromaždenia s účinnosťou ku dňu 

01.10.2024 rozhodlo: A. odvoláva z funkcie člena dozornej rady Mgr. Dominika Karaffu, 

B. menuje do funkcie člena dozornej rady Mgr. Petra Berinštera. 2) v obchodnej 

spoločnosti Košická futbalová aréna, a.s., Pri prachárni 13, 040 11 Košice,  

IČO: 47845660, v ktorej je mesto Košice ako jeden z akcionárov a má majoritný podiel, 

rozhodlo A. schvaľuje, a) odvolanie z funkcie člena dozornej rady doc. PhDr. Viliama 

Knapa PhD., MHA, MPH, b) menovanie do funkcie člena dozornej rady Ing. Luciu 

Iľaščíkovú, PhD., ING-PAED IGIP c) odvolanie z funkcie člena predstavenstva  

Mgr. Dominika Karaffu, d) menovanie do funkcie člena predstavenstva doc. PhDr. 

Viliama Knapa PhD., MHA, MPH, B. žiada zástupcov mesta Košice vo valnom 

zhromaždení obchodnej spoločnosti Košická futbalová aréna, a.s., iniciovaním zmien  

v orgánoch spoločnosti podľa písmena A. z tohto bodu uznesenia. 3) vo Fonde zdravia 

mesta Košice, neinvestičný fond, Trieda SNP 1280/48A, 040 11 Košice - Západ,  

IČO: 31256121, v ktorej je mesto Košice zriaďovateľ, schvaľuje menovanie zástupcu 

mesta Košice do funkcie člena správnej rady JUDr. Beátu Zemkovú, 4) v rámci komisií 

Mestského zastupiteľstva v Košiciach A. odvoláva Mgr. Dominika Karaffu, poslanca 

mestského zastupiteľstva z funkcie 1. predsedu majetkovej komisie Mestského 

zastupiteľstva v Košiciach, 2. predsedu komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov Mestského zastupiteľstva v Košiciach, B. volí  

za predsedu majetkovej komisie Mestského zastupiteľstva v Košiciach Ing. Mgr. Lenku 

Kovačevičovú, C. volí za predsedu komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov Mestského zastupiteľstva v Košiciach Mgr. Jozefa 

Andrejčáka, PhD. Všetko. S účinnosťou od 01.10.2024. Predkladá JUDr. Ing. Miloš 

Ihnát, poslanec MZ. Ďakujem. Čo sa týka odôvodnenia, to vyplynie z diskusie. Ďakujem 

pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Nech sa páči, pani námestníčka Gurbáľová. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Kolegyne, kolegovia, dovoľte, aby som predniesla 

návrh na uznesenie k tomuto bodu, Personálne zmeny v kontrolnom orgáne obchodnej 

spoločnosti TEPELNÉ HOSPODÁRSTVO, spoločnosť s ručením obmedzeným Košice. 

Mestské zastupiteľstvo v Košiciach podľa § 10 ods. 3 písm. j) zákona č. 401/1992 Zb.  

o meste Košice v znení neskorších predpisov § 12 písm. e) § 14 ods. 2 Štatútu mesta 

Košice a príslušných ustanovení Obchodného zákonníka v obchodnej spoločnosti 

TEPELNÉ HOSPODÁRSTVO, spoločnosť s ručením obmedzeným Košice, 
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Komenského 7, 040 01 Košice, IČO: 31679692, v ktorej mesto Košice ako jediný 

spoločník vykonáva pôsobnosť valného zhromaždenia s účinnosťou ku dňu 01.10.2024 

rozhodlo: A. odvoláva z funkcie člena dozornej rady Ing. Ericha Blanára, predsedu 

dozornej rady, B. menuje do funkcie člena dozornej rady Mgr. Patrika Géciho, ktorého 

zároveň určuje za predsedu dozornej rady. Koniec návrhu. Návrh odovzdávam návrhovej 

komisii. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Lörinc chce reagovať na pani 

námestníčku.  

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Chcel by som sa pani 

námestníčky spýtať na dôvod odvolania pána Blanára, ktorý podotýkam v tejto obchodnej 

spoločnosti je 6 rokov, ak sa nemýlim, celých 6 rokov je predseda dozornej rady a je to 

jeden z mála odborníkov, ktorý bol aj poslanec a je miestnym poslancom, lebo všetky tie 

nominácie, ktoré ste čítali, nominujete do obchodných spoločností ľudí, ktorí s tým 

nemajú žiadne skúsenosti, čiže on je odborník a ideme sekať odborníkov a ideme dávať 

politické nominácie, lebo sa tu vytvorila nejaká nová väčšina. Ja chápem, niektorí ste tu 

namietali v minulosti parný valec. Dnes mám v ústach zlý pocit, lebo začínate parným 

valcom kolegovia a kým vy ste hovorili, že niekto iný robí parný valec pred 3 mesiacmi, 

vy ho robíte dnes a pamätajte, že situácia sa môže vždy zmeniť. Čiže vás prosím, ak máme 

odborníkov, neuprednostňujme politické nominácie.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Nie je treba mať hnev a ísť na to v zlom. Pán 

poslanec Berberich, nech sa páči. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Ďakujem za slovo. Ešte tu mám jeden 

návrh k bodu 1/1 a ten znie. Mestské zastupiteľstvo v Košiciach v zmysle príslušných 

právnych predpisov A. berie na vedomie vzdanie sa členstva v dočasnej komisii  

pre vyhodnocovanie ponúk pána poslanca Dominika Karaffu ku dňu 27. augusta 2024, 

B. menuje z radov poslancov mestského zastupiteľstva za člena tejto dočasnej komisie 

pán poslanca Tomáša Vasoka. Ďakujem pekne.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Súkeníková. 

 

p. Súkeníková, poslankyňa MZ: Ďakujem veľmi pekne. Tak isto mám pripomienku ku návrhu 

pani námestníčky. Nevidím dôvod na odvolanie pána poslanca, pána Blanára z dozornej 

rady TEHO a to isté, je to podľa mňa odborník a aby tam bola dosadená politická 

nominácia, tak to nie je správne, ani raz nikto z poslancov sa neozval počas celého 

volebného obdobia, že by bolo niečo v dozornej rade zlé s jeho činnosťou. Podľa mňa 

táto zmena je účelová, politická, aj osobná. Je to osobná pomsta niektorých poslancov. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vyjadrím sa, keďže moje meno tuná 

padlo. Vážený pán primátor, vážené kolegyne, vážení kolegovia, na ostatnom zasadnutí 

Mestského zastupiteľstva som reagoval neprimerane, nie na záznam, ale neprimerane,  

za čo som sa vám ospravedlnil a snažil som sa uplynulý čas s mnohými z vás hovoriť  

a dostal som pozitívne reakcie, avšak posledné dni pred zastupiteľstvom sa stanoviská 

mnohých kolegov zmenili, pretože som dostal informáciu, že na niektorých z vás bol 

vyvíjaný nátlak. Rešpektujem, aj taká je politika. Rád by som zhodnotil trošku to obdobie 
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najmä v majetkovej komisii som, teda vo všetkých funkciách, kde som pôsobil, som sa 

snažil pôsobiť poctivo, poctivo sa pripravovať, svedomito sa pripravovať a vždy, keď 

prišli nejaké otázky, resp. nejaké požiadavky o informácie zo strany kolegov poslancov, 

vždy som sa snažil byť nápomocný, aby tie informácie mali a rešpektujem, že nastala taká 

situácia, že je tu v tejto chvíli nejaká väčšina a rozhodli ste sa využiť tento výrok, ktorý 

som mal, na to aby ste možnože prečíslili niektoré pozície a pokiaľ ide o tú majetkovú 

komisiu, tak za celé to obdobie pracovala v podstate, dá sa povedať, že bez nejakých 

vážnejších problémov, za čo som aj verejne utŕžil pochvalu od pána primátora, aj pána 

riaditeľa, svojho času sme teda vedeli komunikovať lepšie, aj keď sa nie vždy naše názory 

dokázali zjednotiť a nie vždy sme odchádzali s nejakým spoločným stanoviskom.  

Tá práca fungovala. Začiatkom tohto roku sa to zmenilo a ja len dúfam, v tom ďalšom 

bode sa budú schvaľovať zásady hospodárenia, na ktorých som pracoval aj ja, vďaka,  

aj vďaka záujmu zamestnancov mesta a strávili sme dlhé hodiny pri príprave a veľmi 

konštruktívnej debate, tak je len dúfam, že to, čo sa nejakým spôsobom podarilo 

naštartovať mne a čo sa podarilo nejakým spôsobom nastaviť a možno aj dnes sa podarí 

schváliť, že povedie k tomu, že tie rozhodnutia mesta pri správe majetku budú 

hospodárnejšie, budú efektívnejšie a budú v podstate lepšie a prinesú aj Košičanom,  

aj mestu tie lepšie výsledky. A ešte týmto by som chcel všetkým kolegom, aj z MMK, 

poďakovať za spoluprácu a možno keď niekedy to bolo také premenlivé, až by som 

povedal, že daždivé, tak nakoniec sme dokázali nájsť nejaké spoločné riešenie. Takže 

toľko z mojej strany. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Ďakujem pekne. Pani námestníčka má procedurálny 

návrh, nech sa páči. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Chcela by som navrhnúť ukončenie diskusie  

a prejsť rovno k hlasovaniu bez možnosti vystúpenia aj tých, ktorí sú prihlásení. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 8 -  za: 17, proti: 9, zdržali sa: 4 

 

p. Polaček, primátor mesta: To znamená, tento procedurálny návrh prijatý bol. To znamená, 

rozprava je v tejto chvíli ukončená, poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Ďakujem pekne za slovo. Obdržali sme  

4 návrhy, takže budem ich predkladať v poradí, v akom došli. Prvý návrh od pána 

poslanca Múdreho. Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Košiciach podľa 

príslušných právnych predpisov volí. Takže opakujem, lebo je to takto napísané, som si 

to nevšimol, takže návrh na uznesenie od pána poslanca Múdreho. Mestské zastupiteľstvo 

v Košiciach podľa príslušných právnych predpisov berie na vedomie vzdanie sa člena 

komisie neposlankyne Márie Bickovej k 30.09.2024 a volí JUDr. Vladimíra Volčka  

za člena - neposlanca komisie národnostných menšín Mestského zastupiteľstva v 

Košiciach s účinnosťou od 01.10.2024. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, hlasujeme za návrh pána poslanca Múdreho. 

 

Hlasovanie č. 9 -  za: 24, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Budeme pokračovať ďalším návrhom. 
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Nech sa páči návrhová komisia.  

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Ďalší návrh je od skupiny poslancov, 

ktorý predkladal pán poslanec Ihnát. Mestské zastupiteľstvo v Košiciach v zmysle 

príslušných právnych predpisov 1) v obchodnej spoločnosti Mestské lesy Košice, a.s., 

Južná trieda 11, 040 01 Košice, IČO: 31672981, v ktorej mesto Košice ako jediný 

akcionár vykonáva pôsobnosť valného zhromaždenia s účinnosťou ku dňu 01.10.2024 

rozhodlo A. odvoláva z funkcie člena dozornej rady Mgr. Dominika Karaffu, B. menuje 

do funkcie člena dozornej rady Mgr. Petra Berištera, 2) v obchodnej spoločnosti Košická 

futbalová aréna, Pri prachárni 13, 040 11 Košice, IČO: 47845 660, v ktorej mesto Košice 

ako jeden z akcionárov má majoritný podiel, rozhodlo A. schvaľuje a) odvolanie z funkcie 

člena dozornej rady Viliama Knapa, b) menuje do funkcie člena dozornej rady Luciu 

Iľaščíkovú, c) odvoláva z funkcie člena predstavenstva Dominika Karaffu, d) menuje  

do funkcie člena predstavenstva Viliama Knapa. B. žiada zástupcov mesta Košice  

vo valnom zhromaždení obchodnej spoločnosti Košická furbalová aréna, a.s., 

iniciovaním zmien v orgánoch spoločnosti podľa písmena A. tohto bodu uznesenia.  

3) vo Fonde zdravia mesta Košice, neinvestičný fond, Trieda SNP 48/A, 040 11 Košice, 

IČO: 31256121, v ktorej je mesto Košice zriaďovateľ, schvaľuje menovanie zástupcu 

mesta Košice do funkcie člena správnej rady Beátu Zemkovú, 4) v rámci komisií 

Mestského zastupiteľstva v Košiciach A. odvoláva Mgr. Dominika Karaffu, poslanca 

mestského zastupiteľstva z funkcie 1. predsedu majetkovej komisie Mestského 

zastupiteľstva v Košiciach, 2. predsedu komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov Mestského zastupiteľstva v Košiciach, B. volí  

za predsedu majetkovej komisie Mestského zastupiteľstva v Košiciach Lenku 

Kovačevičovú, C. volí predsedu komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov Mestského zastupiteľstva v Košiciach Jozefa Andrejčáka  

s účinnosťou od 01.10.2024. Koniec návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujeme o návrhu pána poslanca 

Ihnáta. 

 

Hlasovanie č. 10 -  za: 20, proti: 0, zdržal sa: 1 

 

p. Polaček, primátor mesta: To znamená, tento návrh prijatý bol. Návrhová komisia máte ešte 

jeden návrh, nech sa páči, pokračujte.  

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Ďalší v poradí predložila pani 

námestníčka Gurbáľová. Mestské zastupiteľstvo v Košiciach v zmysle príslušných 

právnych predpisov v obchodnej spoločnosti TEPELNÉ HOSPODÁRSTVO, spoločnosť 

s ručením obmedzeným Košice, Komenského 7, 040 01 Košice, IČO: 31679692, v ktorej 

mesto Košice ako jediný spoločník vykonáva pôsobnosť valného zhromaždenia  

s účinnosťou ku dňu 01.10.2024 rozhodlo A. odvoláva z funkcie člena dozornej rady 

Ericha Blanára, B. menuje do funkcie člena dozornej rady Patrika Géciho, ktorého určuje 

za predsedu dozornej rady. Koniec návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Pardon. Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 11 -  za: 20, proti: 0, zdržali sa: 2 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem. Pod číslo, ešte, nech sa páči. 
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p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Posledný návrh. Mestské zastupiteľstvo 

v Košiciach v zmysle príslušných právnych predpisov A. berie na vedomie vzdanie sa 

členstva v dočasnej komisie pre vyhodnocovanie ponúk poslanca Dominika Karaffu  

ku dňu 27. augusta 2024, B. menuje z radov poslancov mestského zastupiteľstva za člena 

dočasnej komisie pre vyhodnocovanie ponúk Tomáša Vasoka. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 12 -  za: 21, proti: 0, zdržal sa: 1 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem. Vyčerpali sme všetky návrhy  

v tomto bode návrhová komisia? Ďakujem pekne, vyčerpali sme všetky návrhy.  

- - - 

 

Bod č. 2 

Návrh VZN mesta Košice o správnom poplatku, ktorý treba uhradiť pred použitím 

niektorých pyrotechnických výrobkov 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 2, ktorým je návrh VZN mesta 

Košice o správnom poplatku, ktorý treba uhradiť pred použitím niektorých 

pyrotechnických výrobkov. Otváram rozpravu, ale zároveň vás poprosím, aby ste sa 

prezentovali, pretože na pokračovanie v tomto bode potrebujeme 3/5 väčšinu, teda 

prítomných 20. Prítomných alebo všetkých budeme hlasovať pani Nagyová? Prítomných, 

môžeme pokračovať. Nech sa páči, pokračujeme. Prezentujte sa, nech to máme 

v poriadku. Z prítomných, sa ospravedlňujem, ja som do toho vniesol zmätok. 

Prezentovaných je 23 poslancov, môžeme teda pokračovať v bode č. 2. Nech sa páči, 

návrh k VZN je otvorený. Jedná sa o jednoduchý predpis, aby sme mali v súlade zákonom 

veci. Pyrotechnika ako taká je na území  mesta Košice zakázaná, platí len pravidlo, že  

na Silvestra a Nový rok v ranných hodinách je možné pyrotechniku za istých podmienok 

používať. Zároveň je dobré vedieť, že pri pyrotechnike platí, že sa sprísnila samotná 

legislatíva a teda sú zakázané pyrotechnické výrobky už zo zákona, ktorých hlavným 

efektom je hluk. My v tejto chvíli vlastne potrebujeme dať do súladu naše VZN, kde je 

potrebné mať vygenerované aj správne poplatky. Nech sa páči, rozprava je stále otvorená. 

Ak sa nik nehlási, uzatváram a poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Košice o správnom poplatku, ktorý bude treba uhradiť pred použitím niektorých 

pyrotechnických výrobkov podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 13 -  za: 28, proti: 0, zdržal sa: 1 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem pekne.  

- - - 
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Bod č. 3 

Aktualizácia zásad hospodárenia s majetkom mesta Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 3 otváram bod Aktualizácia zásad hospodárenia  

s majetkom mesta Košice. Je to rozsiahlejší materiál. Nech sa páči. Rozprava je otvorená. 

Materiál prešiel všetkými komisiami. Ak sa do diskusie nik nehlási, uzatváram rozpravu. 

Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som chcel ešte raz poďakovať 

zamestnancom MMK za to, že konštruktívne sme si to prešli. Mal som možnosť to 

pripomienkovať. Strávili sme pomerne dosť veľa hodín na tom, aby sme si vydiskutovali 

jednotlivé body a niekde sme dospeli ku konsenzu, niekde ustúpili kolegovia, niekde som 

ustúpil ja, dokonca niektoré veci sme aj upravili lepšie v prospech štatutára. Ja dúfam, že 

to bude schválené. Ja si myslím, že je to akože celkom vyvážený a dobrý materiál. 

Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Rozprava je uzavretá, poprosím návrhovú komisiu 

o návrh na uznesenie. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje zmenu Štatútu mesta Košice podľa 

predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, prosím, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 14 -  za: 31, proti: 0, zdržal sa: 1 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem. 

- - - 

 

Bod č. 4 

Informácie o stave spracovania nového územného plánu pre mesto Košice  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 4 otváram bod Informácia o stave spracovania 

nového územného plánu pre mesto Košice. Chcem sa v úvode poďakovať všetkým, ktorí 

sú aktívni, ale aj starostom MČ, ktorí prijímajú stretnutia hlavného architekta. Mám pocit, 

že začíname si v územnom pláne rozumieť, že začíname chápať, aké sú naše priority. 

Myslím si, že je urobená skvelá robota. Tak isto, keď som si vypočul aj požiadavky 

občanov, tak som veľmi rád, že všetci ste aktívni a využívate túto možnosť. Pripomínam, 

že nový územný plán, i vám pripomínam, i celej verejnosti, je možné pripomienkovať  

do 30. septembra. Vyzývame spolu s ÚHA všetkých, ktorí sa možno necítia komfortne 

alebo nemali čas, aby využili posledné dni na to, aby v prípade, že potrebujú si niečo 

nechať vysvetliť, aby využili naše študovne, aby kontaktovali ÚHA. Prípadne priamo 

napísali pripomienku. Nech sa páči, rozprava je otvorená. Pán poslanec Ihnát. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Áno, ďakujem veľmi pekne pán primátor. Aj na MČ Košice -  Sídlisko 

Ťahanovce prebehlo stretnutie so zástupcami ÚHA, Útvarom hlavného architekta mesta 

Košice. Rozobrali sme vlastne podrobne aj to, čo by malo vzniknúť, nevzniknúť, 

električkovú trať a tak ďalej. No a do 30.09. podávame pripomienky a takisto chcem 

odkázať aj pánovi Lörincovi, že podáme pripomienku aj za Klimkovičovú ulicu, čo sa 
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týka KVP-čka, takže toto tam nejak nie je doriešené. Zatiaľ tam je stále platná petícia, 

kde nám mesto odpísalo, že berie na vedomie aj, jednoducho dáva nám za pravdu 

a trváme vlastne na tom, aby to bolo zapracované ako zeleň, takže uvidíme, že ako sa aj 

ÚHA k tejto problematike na Klimkovičovej ulici na KVP postaví. Vidíte, že som 

starostom alebo poslancom za Sídlisko Ťahanovce, ale riešim aj celomestské problémy. 

Všetko. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec budeme teda pokračovať. 

Uzatvorená je rozprava a návrhová komisia nech sa páči, návrh na uznesenie. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov berie na vedomie informáciu o stave spracovania 

nového územného plánu pre mesto Košice. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 15 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. 

- - - 

 

Bod č. 5 

Monitorovacia správa programového rozpočtu mesta Košice k 30.06.2024 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 5, ktorým je Monitorovacia správa 

programového rozpočtu mesta Košice. Materiál, ktorý bol takisto dosť diskutovaný. Nech 

sa páči, otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu. Návrhová komisia nech sa páči. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov berie na vedomie Monitorovaciu správu 

programového rozpočtu mesta Košice 30.06.2024. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 16 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol.  

- - - 

 

Bod č. 6 

Monitorovacia správa o napĺňaní opatrení Plánu udržateľnej mobility mesta Košice 

k 01.08.2024 a návrh aktualizácie Stratégie rozvoja dopravy a dopravných stavieb mesta 

Košice (vrátane PUM) 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 6 otváram bod Monitorovacia správa o napĺňaní 

opatrení Plánu udržateľnej mobility mesta Košice k 01.08.2024 a návrh aktualizácie 

Stratégie rozvoja dopravy a dopravných stavieb mesta Košice. Verím, že tento materiál 

je síce rozsiahly, ale je naozaj veľmi fantasticky spracovaný, vidíte rôzne progresy, ktoré 

mesto robí v rámci týchto opatrení. Verím, že ste si to naštudovali a prijali ste všetky tie 

návrhy, ktoré tu sú. Nech sa páči, otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím 
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návrhovú komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov A. berie na vedomie Monitorovaciu správu  

o napĺňaní opatrení Plánu udržateľnej mobility mesta Košice k 1. augustu 2024,  

B. schvaľuje aktualizáciu dokumentu Stratégia rozvoja dopravy a dopravných stavieb 

mesta Košice (vrátane Plánu udržateľnej mobility mesta Košice) v zmysle predloženého 

návrhu. Koniec v návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 17 -  za: 29, proti: 0, zdržali sa: 2 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ten materiál je ináč dostatočne 

progresívny, pán poslanec Bačinský. 

- - - 

 

Bod č. 7 

Informácia k napĺňaniu klimatických politík mesta Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 7 otváram bod Informácia k naplneniu klimatických 

politík mesta Košice. Tu by som sa na sekundu pristavil. Chcel by som poďakovať 

všetkým poslancom, ktorí nás podporovali v rámci strategického dokumentu SEKAP, 

Adaptačného plánu mesta pri hlasovaní o dohovore primátorov a starostov v oblasti klímy 

a energetiky, pri Baskickej deklarácii, dohodu zelených miest a podobne, pretože toto je 

naša cesta, ktorou sa chceme postupne dostať naozaj ku získaniu ocenenia Európske 

hlavné zelené mesto postupne tak, ako nám táto cesta je dláždená, tak verím, že všetky 

tie dáta, ktoré postupne získavame, opatrenia, ktoré postupne nastavujeme nám jedného 

dňa tieto veľké dvere otvoria. Verím, že to je tiež dostatočne progresívne. Nech sa páči, 

otváram rozpravu. Pán poslanec Lörinc, nech sa páči. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. V úvode si dovolím poznamenať, že 

pán primátor, ja som navrhol zaradenie bodu, čo je bežná vec a úloha poslanca a vy ste 

boli osobný a zaútočili ste na mňa, ako na osobu, čo je argumentačný faul. Teraz  

pred chvíľou ste zbytočne zaútočili na pána poslanca Bačinského, čo je argumentačný 

faul. Chcem povedať, že čokoľvek vyslovíte o nás, je to vaše videnie sveta, nevypovedá 

to nič o nás, vypovedaná to len o vás a ja si myslím, že takéto veci nepatria  

za predsednícky pult. K tomuto materiálu. Ak ste si páni kolegovia a dámy poslankyne 

prečítali tento materiál, prílohou je aj tabuľka, kde sú jednotlivé opatrenia, ktoré už boli 

vykonané v roku 2022 a 2024 alebo do roku 2023, keď ste si túto tabuľku prečítali tak, 

ako ja, napr. v oblasti zelene alebo cyklodopravy alebo v oblasti odpadového 

hospodárstva, tak musím povedať, že za mňa som bol trošku sklamaný. Sú tam uvedené 

len vágne veci, ktoré, poviem tak: papier znesie veľa. Keď takto budeme pokračovať 

v napĺňaní tých politík, tak je to len pekné na papieri a v realite sa pre Košičanov nič 

nezmení. Preto ja za tento materiál nebudem hlasovať. Je dobré, že máme takéto ciele, 

ale napĺňame ich veľmi vágne. Za mňa sklamanie.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Verím, že nás budú hodnotiť odborníci a nielen politikárčenie. 

Nech sa páči, pán poslanec Špak. Faktická. 
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p. Špak, poslanec MZ: Faktická poznámka. Včera sme to na komisii dopravy a výstavby 

preberali. 2 ľudia z 20-tich, či myslím si, z koľkých, čo tam boli, sa zdržali  

pri tomto hlasovaní. Na tejto komisii sme ale nedostali žiaden lepší návrh alebo iný návrh 

a ja mám taký zvyk, že keď som proti niečomu, tak si viem prečo a prečo a ako sa to dá 

robiť lepšie a inak. To znamená, včera ani kolega Lörinc, ktorý tam bol, nepredniesol 

žiaden návrh. Teraz tak isto nevidím žiaden návrh, ako to urobiť a možno upozorním, toto 

je len informácia k napĺňaniu. To znamená, že buď si ju vypočujeme alebo nevypočujeme. 

Tu nejde o to, či s ňou súhlasíme alebo nie. Ale ak je nejaký lepší návrh, ako to robiť, 

sem s ním. Ja som to včera na komisii jasne aj spomenul. Pozor, je tu veľmi veľa vecí, 

ktoré sa nezačali. Pozor, sú to veci neuskutočnené, ale bola to informačná správa. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Lörinc, nech sa páči. Pardon, nech sa páči.  

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Aby som opravil pána kolegu, lebo zvykne si dosť často vymýšľať 

a fabulovať. On nepovedal včera na komisii k tomu ani slovo. Ja som bol jeden z tých  

2 ľudí, ktorý sa zdržal a dnes som vyjadril svoje dôvody, prečo som sa zdržal. Neviem 

ako pán kolega Špak si chce predstaviť, keď má materiál informácia k napĺňaniu 

klimatických politík. Čiže úrad, mesto nás informuje, ako napĺňa svoje ciele. Ako si 

predstavujete pozmeňujúci návrh? Tie ciele sú dobré, len ja hovorím, že ich nenapĺňame 

a že robíme veľmi málo na to, že už tu je nejaké vedenie päť rokov a nič nebráni tomuto 

vedeniu, aby robilo. Čiže prosím, prestaňte zavádzať pán kolega a musím povedať, že 

komisia dopravy a výstavby funguje veľmi zle. Nadávali ste na kolegu Rovinského, ale 

za vášho pôsobenia funguje oveľa horšie. Ak porovnám pôsobenie pána Karaffu ako 

vedúceho komisie majetkovej, ktorý bol odvolaný, tak to je nejaké Ferrari a vy ste zatiaľ 

len Škoda. Čiže prosím, aby ste zlepšili tú komisiu a potom sa môžeme o niečom baviť.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Tak ako na pláne udržateľnej mobility a takisto aj 

na klimatických politikách nášho mesta, ja si veľmi zakladám, lebo sú to veci, ktoré sú 

nastavené, ako veci, ktoré máme vnímať už reálne trendovo. Jednoducho všetky mestá sa 

snažia zachytiť moderné trendy, zachytiť to, aby sme boli úspešným mestom. Treba si 

uvedomiť, že naši kolegovia urobili skvelú prácu, pretože mesto Košice patrí do klubu 

100 miest v Európe, ktoré Európska komisia na základe našich žiadostí, výkonov, 

postupov a opatrení vybrala ako za kľúčové mestá. Dnes sa snažíme o ďalší postup, aby 

sme sa dostali ešte do užšieho klubu, aby sme mohli byť mestom, ktoré tieto trendy bude 

udávať. Zároveň vďaka tomu, že kolegovia našli spôsob a dlhodobou prácou, o ktorom 

som sa v úvode poďakoval všetkým poslancom, sme prijali také opatrenia, že sme v tomto 

klube. Dnes sme blízko k tomu, aby sme mohli čerpať nové a nové eurofondové výzvy, 

nie na základe výziev v našej krajiny z Bratislavy, ale budeme mať otvorené dvere priamo 

v Bruseli a priamo budeme môcť negociovať financovanie našich projektov. Sme veľmi, 

veľmi blízko toho, aby tieto dvere v priebehu už tohto roka nám boli otvorené. To sú tie 

fantastické veci, to sú tie, o ktorých dnes moderní vzdelaní ľudia jednoducho prahnú, lebo 

ak tieto trendy nezachytíme, tak jednoducho naše mesto bude upadať a treba si povedať, 

že vďaka všetkým opatreniam dnes je namerané, že well-being mesta Košice je vyšší ako 

napr. v Bratislave. To sú tie veci, ktoré jednoducho sú hodnotené odborníkom, 

odborníkmi. A tie treba zachytávať a držať sa v tejto línii. Pán poslanec Špak, nech sa 

páči. 

 

p. Špak, poslanec MZ: Faktická poznámka. Myslím, že už je zabudnuté na to, čo ja mám 

reagovať. Takže ja len môžem poďakovať, že ma to takto sleduje pán kolega Lörinc, či 

má ten prehľad a vidí, čo sa deje a vie to zhodnotiť a dať svoj názor. Len 2 min. predtým 
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povedal, že keď už sú tie osobné útoky, ako on ma nazval pred chvíľou škodovkou, tak 

to vyčítal vám a hneď minútu nato to urobí voči ďalšiemu kolegovi. Takže ja som povedal 

jeden fakt, neprišli so žiadnym návrhom, ako to robiť inak, nič iné som nepovedal.  

To znamená, ak toto je klamstvo, tak bohužiaľ v zápisnici sa žiaden návrh nevyskytol  

a na našej zápisnici na košice.sk to je vlastne vidno. V tomto bode nikto nič nepriniesol.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Berberich. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Faktická poznámka. Ďakujem pekne  

za slovo. Sedím dlhšie v zastupiteľstve, to je známe o mne a chcel som kolegovi povedať, 

že začínam si zvykať na tie jeho príspevky, mne to nevadí, v každom prípade som si 

všimol, že nás poučuje vždy, ako to treba robiť, ako to zle robíme. Ja som chcel povedať 

mu iba toľko, že ja sa nechám rád poučiť a akceptujem jeho názor, iba si skúste všímať 

filozofiu tých názorov. Ďakujem pekne.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán námestník, nech sa páči. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Dámy a páni, asi pred 2 týždňami sme tu schvaľovali 

zverenie telocviční pre mládežnícky šport a športovísk. Práve z úst kolegu sme počuli, že 

to robíme preto takto, lebo sa bojíme, že by to neprešlo 3/5 väčšinou v zastupiteľstve.  

Na konci dňa aj uvedený kolega, resp. ďalší jeho kolegovia z uvedeného klubu 

zahlasovali za tieto návrhy a prešlo to nieže 3/5 väčšinou, ale by som si dovolili povedať, 

že 95 % podporou tohto zastupiteľstva. A asi takisto aj táto výhrada, ktorú kolega teraz 

adresoval voči tejto správe, respektíve snahám, v snahe mesta Košice o zelené politiky. 

Máte pravdu pán poslanec, mohlo by to byť lepšie, ale viete prečo to nie je lepšie? Nie je 

to preto, že sa nesnažíme, resp., že naši kolegovia v mestskom, na mestskom úrade sa 

nesnažia, ono to nie je lepšie vo vašom pohľade, aj v mojom pohľade z dvoch dôvodov. 

Samosprávy na Slovensku nemajú dostatočné financie, aby razantnejšie a aktívnejšie 

vedeli pristúpiť ešte k napĺňaniu týchto politík a druhý dôležitejší dôvod je, aké 

kompetencie, ja to volám nástroje, samosprávy na Slovensku majú. Ja som túto výhradu 

práve v tejto téme už adresoval aj zástupcom Európskej komisie, dokonca európskej 

komisárke pre energetiku, keď v Bratislave navštívila Slovensko a zastupoval som Úniu 

miest na tomto stretnutí a v téme Green dealu som sa jej pýtal, či Európsku komisiu 

zaujíma, aké nástroje, ale vidím, že vás pán poslanec to nezaujíma, že aké nástroje majú 

samosprávy na Slovensku k naplneniu týchto zelených politík. Mesto Košice sa dlhodobo 

v spolupráci s Bratislavou snaží lobovať napr. aj na ministerstve ŽP práve cez toto naše 

zaradenie do 100 klimatických neutrálnych miest a smart miest, aby boli navýšené tieto 

nástroje a kompetencie pre samosprávy, aby sme mohli lepšie pristupovať ku realizácii 

týchto politík. Mesto Košice nerobí málo, o tom svedčí aj to, že sme boli vybratí medzi 

týchto 100 miest, o tom svedčí aj to, že sme vnímaní napr. aj českým ministerstvom ŽP, 

ako mesto, ktoré môže pomôcť ich mestu zapojenému v tejto siete. To sú veci, o ktorých 

vy možno viete, možno neviete, ale politicky sa vám to, rozumiem, nehodí do toho obrazu 

a prosím nezatracujme to, čo mesto Košice robí. Zo zahraničia dostávame pozitívne 

ohlasy na to, akým spôsobom postupujeme. Ako povedal pán primátor, dôležité je to, čo 

hovoria odborníci, nie to, čo my si laicky myslíme, že vidíme, že či je tráva zelená  

na chodníku. Poprosím kolegovia, podporme ďalej tieto snahy mesta Košice a verím tak, 

ako pán primátor povedal, že pribudnú ďalšie zdroje okrem tých skoro 1 mil. EUR, ktoré 

sme dostali napr. na energetický manažment v meste Košice. Ďakujem. 
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p. Polaček, primátor mesta: Rozprava je uzavretá, poprosím návrhovú komisiu o návrh  

na uznesenie. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach podľa 

príslušných právnych predpisov berie na vedomie Informáciu k napĺňaniu klimatických 

politík mesta Košice. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 18 -  za: 26, proti: 0, zdržali sa: 4 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol.  

- - - 

 

Bod č. 8 

Koncepcia rozvoja informačných technológií (KRIT) mesta Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 8 otváram bod Koncepcia rozvoja informačných 

technológií (KRIT) mesta Košice. Je to tiež téma, o ktorej sme v minulosti veľa 

diskutovali. V rámci tejto dôvodovej správy je aj prezentácia. Nech sa páči, rozprava je 

otvorená. Uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie.  

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach podľa 

príslušných právnych predpisov schvaľuje Koncepciu rozvoja informačných technológií 

mesta Košice s názvom „KRIT mesta Košice - inteligentné mesto“. Koniec návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 19 -  za: 25, proti: 1, zdržali sa: 4 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem. 

- - - 

 

Bod č. 9 

Informácia o príprave a podaní Žiadosti o NFP pre projekt „Riešenie havarijného úseku 

na Kavečianskej ceste III/3391, Košice“ v rámci Výzvy na odstraňovanie kľúčových 

úzkych miest na cestnej infraštruktúre, zlepšenie regionálnej mobility a modernizácia 

miestnych komunikácií, Priorita Doprava, Opatrenie 3.2.3 Odstránenie kľúčových 

úzkych miest na cestnej infraštruktúre a zlepšenie regionálnej mobility prostredníctvom 

modernizácie a výstavby ciest II. a III. triedy 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 9 otváram bod Informácia o príprave a podaní 

žiadosti o NFP pre projekt „Riešenie havarijného úseku na Kavečianskej ceste III/3391, 

Košice“ v rámci Výzvy na odstraňovanie kľúčových úzkych miest na cestnej 

infraštruktúre, zlepšenie regionálnej mobility a modernizácia miestnych komunikácií, 

Priorita Doprava, Opatrenie 3.2.3 Odstránenie kľúčových úzkych miest na cestnej 

infraštruktúry a zlepšenie regionálnej mobility prostredníctvom modernizácie a výstavby 

ciest II. a III. triedy. Myslím, že všetci poznáme miesto, ktorým je esíčko za strelnicou 

smerom do ZOO alebo do MČ Kavečany. Nech sa páči, otváram rozpravu. Pán poslanec 

Špak. 
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p. Špak, poslanec MZ: Ďakujem. Túto vec sme takisto na komisii prešli, bola odsúhlasená 

všetkými členmi. Komisia dopravy a výstavby teda schvaľuje a odporúča schváliť  

a prerokovať tento návrh. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Ihnát. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Áno, ďakujem veľmi pekne pán primátor. Je potrebné povedať vlastne, 

že to esíčko, to je jedna katastrofa a treba to urobiť. To je fakt pravdou. Treba tiež 

pochváliť  bývalého starostu Balčíka z Kavečian, ktorý naozaj sa o to dlhodobo zaujímal, 

poukazoval na to a pripomínal aj na komisiách, že je to veľmi potrebné riešiť, takže som 

veľmi rád, že sa to pohne a keď sa to urobí, tak jednoducho všetci Košičania konečne to 

pocítime. Takže vďaka. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Je to naozaj veľmi nebezpečné miesto.  

Ak  rozprava ďalej nebude postupovať, uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú 

komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje predloženie žiadosti s názvom 

„Riešenie havarijného úseku na Kavečianskej ceste“ podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, prosím, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 20 -  za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem pekne.  

- - - 

 

Bod č. 10 

Príprava a predloženie Žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku, 

v rámci 3. výzvy na predkladanie návrhov Európskych mestských opatrení, za účelom 

realizácie projektu Smart Asset Management for Sustainable Urban Development 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 10 otváram bod Príprava a predloženie žiadosti  

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku, v rámci 3. výzvy na predkladanie 

návrhov Európskych mestských opatrení za účelom realizácie projektu v rámci Urban 

Development. Nech sa páči, otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu. Uzatváram 

a poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje predloženie žiadosti o finančný 

príspevok podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 21 -  za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. 

- - - 
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Bod č. 11 

Zapojenie mesta Košice do projektu MAG-NET 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 11 otváram bod Zapojenie mesta Košice do projektu 

MAG-NET. Projekt MAG-NET definuje 2-stupňový prístup, vytvorenie  

medzi-sektorového interdisciplinárneho a medzigeneračného priestoru na podporu 

inovácií a zodpovedného podnikania v mestách rozšíreného o digitálnu platformu. Verím, 

že tento materiál patrí tiež medzi tie, ktoré sú zaujímavé a pekné v rámci mesta. Nech sa 

páči, otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím návrh na uznesenie. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje Zapojenie mesta Košice do projektu 

MAG-NET podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, nech sa páči, prosím, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 22 -  za: 28, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. 

- - - 

 

Bod č. 12 

Spolupráca pri podpore nájomného bývania - memorandá 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 12 otváram bod Spolupráca pri podpore nájomného 

bývania - memorandá. V tomto bode predkladá mesto Košice 2 memorandá. Prvým 

memorandom je memorandum medzi mestom. Dva memorandá, zas, asi na každej 

komisii som to pokazil. Dve memorandá. Prvým memorandom je memorandum medzi 

mestom Košice, Bratislava, Nitra a SR zastúpenou Agentúrou nájomného bývania. Druhé 

memorandum je už o čosi konkrétnejšie, je s agentúrou WBG, ktorá je garantovanou 

agentúrou agentúry, ktorú má štát na starosti. Je to vlastne, keď to zjednoduším, finančná 

skupina, ktorá je ochotná s naším mestom rokovať o budúcnosti v rámci nájomného 

bývania. Touto spoluprácou, s týmito memorandami po prvé napĺňame programové 

vyhlásenie vlády, ale čo je pre nás asi to najpodstatnejšie, napĺňame aj zmluvu  

o spolupráci medzi mestom Košice a SR, zastúpená ministerstvom hospodárstva a Volvo 

Cars, kde je našou úlohou alebo jednou z úloh priniesť do nášho mesta, okrem iných úloh 

tohto, z tejto dohody, aj bývanie pre budúcich zamestnancov Volvo Cars. Nech sa páči, 

otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú komisiu o návrh  

na uznesenie.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov A. berie na vedomie uzavretie memoranda o 

spolupráci hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy, mesta Košice, mesta Nitra, 

Slovenskej republiky konajúcej Agentúrou štátom podporovaného nájomného bývania  

a spoločnosti WBG Wohnen und Bauen Gesellschaft mbH Wien pri vzájomnej podpore 

nájomného bývania, B. schvaľuje spoluprácu mesta Košice a WBG Wohnen und Bauen 

Gesellschaft mbH Wien pri podpore nájomného bývania v duchu predloženého návrhu 

memoranda o porozumení. Koniec návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, nech sa páči, prosím, hlasujte.  
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Hlasovanie č. 23 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem.  

- - - 

 

Bod č. 13 

Výročná správa Creative Industry Košice n.o. za rok 2023  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 13 predkladám bod Výročná správa Creative Industry 

Košice, n.o. za rok 2023. Týmto chcem poďakovať pánovi riaditeľovi Hladkému  

za skvelú robotu, skvelé projekty a obrovské financie, ktoré prúdia aj do tejto organizácie 

najmä z eurofondov a najmä z tretích strán. Otváram rozpravu, nech sa páči. Nech sa páči, 

pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MZ: Ďakujem. Ďakujem pekne. Ja za komisiu kultúry sa pridávam 

k vašim slovám. Komisia kultúry ocenila prácu Creative Industry a aj všetky tie financie, 

ktoré priniesla do tohto mesta, aj projekty, ktoré pokladáme za zmysluplné a úspešné. 

Takže ďakujeme. Ďakujem aj za seba, aj za komisiu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Rozprava je uzavretá, návrhová komisia nech sa páči, 

návrh na uznesenie.  

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov berie na vedomie Výročnú správu Creative 

Industry Košice n.o. za rok 2023. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, prosím, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 24 -  za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol.  

- - - 

 

Bod č. 14 

Odpočet plnenie koncepcie riadenia a rozvoja Mestskej polície mesta Košice - plnenie 

uznesenia Mestského zastupiteľstva v Košiciach č. 290 zo dňa 12. – 13. decembra 2019 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 14 otváram bod Odpočet plnenia koncepcie riadenia 

rozvoja Mestskej polície mesta Košice - plnenie uznesenia Mestského zastupiteľstva  

v Košiciach č. 290 zo dňa 12. a 13. decembra 2019. Otváram rozpravu. Je tu aj pán 

náčelník. Uzatváram rozpravu. Pán poslanec Ihnát. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Tak narýchlo, ako pán primátor, chcel by som poprosiť MsP, aby naozaj, 

čo sa týka kamier, rozmiestenia kamier napr. na Sídlisku Ťahanovce sa pozreli všetky 

kamery, či sú funkčné, funkčnosť týchto kamier, aby to fungovalo vôbec, aby to malo 

význam. Aký ma to význam, keď sa mi Rómovia kúpu vo fontáne priamo a jednoducho 

nie je ich vidieť a jednoducho nikto ich nezaznamená? Takže ako chcem poprosiť naozaj 

v tejto veci a samozrejme tá výzva, ktorá je - kamery alebo prišla na kamery tak, aby sme 

ju trošku tak rozdiskutovali a premenili na drobné vlastne, čo z toho je možné a akým 

spôsobom vlastne zlepšiť stav kamerových systémov aj na mestských častiach. Všetko 
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toto je taký základ. Vďaka. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Petrovčik. 

 

p. Petrovčik, poslanec MZ: Ďakujem pán primátor. Takisto chcem poďakovať MsP za ich prácu 

a zároveň chcem poprosiť aj vlastne každého zainteresovaného, aby sme sa začali 

zaoberať problematickou zvýšeného pohybu neprispôsobivých občanov a rôznych 

žobrajúcich občanov, proste, hlavne v centre mesta. Verím v to, že aj kolegyňa z Juhu mi 

potvrdí, že situácia je každým mesiacom horšia a horšia a začína byť neúnosná. Máme 

pravidelne aj my, ako starostovia a verím, že aj kolegyňa mi potvrdí z Juhu, že množstvo 

podnetov a je to ozaj každý mesiac horšie a horšie, to množstvo ľudí sa nám aj v súvislosti 

asi s teplotami, aké boli v rámci leta sústreďuje do mesta na takzvané jednodňové výlety 

z okolitých osád a je to proste už neúnosné a mali by sme, nie zakrývať oči a tváriť sa, že 

problém neexistuje, ale začať v tejto veci spoločne podniknúť nejaké kroky. Takže veľmi 

ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, pani poslankyňa Súkeníková na pána poslanca 

Petrovčika. 

 

p. Súkeníková, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Áno, tak isto reagujem na pána starostu 

Starého Mesta. Takisto na Juhu s týmito neprispôsobivými občanmi a len 50 m  

od Hlavnej ulice, pravidelne na Fejovej ulici, sú tam neprispôsobiví občania, ktorí 

narúšajú poriadok. Žiadame aj MsP, aj štátnu políciu, takže by som vás poprosila, aby sa 

daný problém riešil. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Berinšter. 

 

p. Berinšter, poslanec MZ: Dobrý deň. Ja by som sa chcel opýtať, pred časom tu bol projekt 

určeného parkoviska, ktorý spolu riešila aj MsP a možno, či pán náčelník by vedel 

reagovať, ako sa to teraz hýbe. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Nie je to skôr otázka pre pána náčelníka, je to 

otázka pre pána riaditeľa bytového podniku. Tento projekt, ja budem rozprávať, kývajte, 

keby som sa pomýlil. Projekt je schválený, má stavebné povolenie. Je vlastne v príprave 

a ak mám dobrú informáciu, do konca roka by sme chceli, aby toto určené parkovisko 

v areáli bytového podniku bolo postavené. To znamená, po kolaudácii, po všetkých 

úkonoch MsP si ho zaradí do svojho portfólia, aby ho vedela využívať a samozrejme 

zároveň pre nás je dôležité nielen zbierať autá, ale aj postupne ich likvidovať a z nášho 

mesta dostať preč. Sľubujeme si od toho strašne veľa. Je to veľmi dobrá otázka. Pretože 

vďaka tomuto by sme mohli uvoľniť v našom meste, v našich MČ, bojím sa povedať že 

stovky, ale desiatky, určite niekde 100-200 áut dokážeme veľmi rýchlo posunúť na toto 

miesto a uvoľniť parkovacie miesta pre tých, ktorých ich potrebujú. Pán poslanec 

Karabin. 

 

p. Karabin, poslanec MZ: Ďakujem pekne za slovo. Ja chcem pochváliť, v Starom Meste už sa 

dá zaparkovať, áut je menej, ľudia začínajú platiť parkovné, MsP to kontroluje, je to 

dobre, čo chválim, čo trošičku absentuje, že v podstate platí tu nejaký chodníkový zákon 

a asi platí iba na papieri. Bolo by dobré, keby aj tieto veci riešila MsP, nielen kontrola, 

kto zaplatí, kto neplatí. Včera som bol podvečer pozrieť, podvečer okolo pol piatej, pol 

šiestej, Sídlisko Ťahanovce, des a hrúza, autá zprava, zľava, ak to nikomu nevadí, 
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netuším. Ale toto by mala riešiť MsP, aj takéto veci. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Ak sa do rozpravy nik nehlási. Pán poslanec 

Petrovčik. 

 

p. Petrovčik, poslanec MZ: Ešte sa ospravedlňujem. Som chcel ešte dodať, som zabudol, ešte 

máme jeden veľký problém a to sú kolobežky. Ja by som chcel poprosiť aj kolegov, keby 

sme začali takisto aj týmto sa zaoberať aj na príslušnej komisii a otvorili tento problém 

a možno v krátkom čase do budúcej sezóny nastavili možno pravidlá tak, ako už sa 

v niektorých európskych metropolách na to odvážili a verím, že my budeme rovnako 

odvážni a ja to určite podporím, ako starosta Starého Mesta. Poďme zregulovať tieto 

hlavne sharing-ové kolobežky a plus aj samozrejme tie ostatné, lebo ja som bol osobne 

už svedkom niektorých kolízií. V podstate aj ja som už bol raz ohrozený a máme tak isto 

množstvo podnetov od občanov a ozaj hráme sa s ohňom a keď sa niečo stane, potom už 

ozaj bude neskoro. A ako všetci dobre poznáme potom zrazu za týždeň veci budeme 

riešiť. Takže poďme, pripravme sa na to, komunikujme, vytvorme nejaké právne normy 

na to a vyregulujme tieto kolobežky v meste. A druhá téma, ktorú som chcel takisto dať 

do pléna, dal som si tú námahu a lebo bez analýzy a bez čísel ozaj potom budeme už len 

tu tak, ako sa hovorí tliachať, že chodia vyberači kontajnerov a je tu neporiadok, čistota 

a tieto veci pokrivkávajú. Čiže ozaj snažíme sa aj my v MČ robiť maximum a jedným 

z takých údajov vám chcem kolegovia oznámiť, že skúste si tipnúť za jeden víkend koľko 

sa, a nebudem hovoriť osôb, ale osádok vyberačov kontajnerov zastaví na takom 

Kuzmányho sídlisku pri jednom z kontajnerovísk. Môžem vám povedať, že za víkend je 

ich vyše 230 osádok s kočíkmi, bez kočíkov, 1-členné, 3-členné5-členné a toto je podľa 

mňa jeden veľký problém v tomto meste. Takže toľko som chcel. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec, tak ako na Kuzmánke, tak isto 

v každej MČ, jednoducho je treba s tým niečo robiť, ale k tým kolobežkám, keď dovolíte. 

Tak ako sme pripravili VZN a je teraz v pripomienkovacom konaní, pracovne ho voláme 

potkanie a zároveň sú tam aj tie mini zoo, tak pán poslanec pripravujeme, ale diskutujeme 

o tom, aby sme prijali aj VZN, ktoré bude hovoriť o tom, ako v úvodzovkách kolobežky, 

lebo to nie je len o kolobežkách, by sa mali prevádzkovatelia týchto služieb správať, kde 

je povolené, kde nebude povolené. Napríklad od križovatiek x metrov, aby nám 

nepotulovali sa kolobežky po prechode pre chodcov, určite to mnohí poznáme alebo aj 

bicykle, čiže áno, táto úloha je na stole. Verím, že sa nám podarí možno aj do konca roka 

vygenerovať nejaký základ, prvý základ nariadenia, ktorý by prijal prvé opatrenia, 

regulácie týchto dopravných prostriedkov, samozrejme s tým ide hneď aj druhá úloha, 

takže mali by sme aj vyhradiť a povoliť, na ktorých miestach áno a teda tá úloha je trošku 

širšia, ale myslím si, že všetci súhlasíte s tým, že je potrebné prísť s opatrením, možno 

prvým a postupne ho budeme vylepšovať tak, aby sme získali z toho to, čo potrebujeme 

a to je najmä bezpečnosť chodcov tých, ktorí využívajú chodníky, aby nezakopávali  

o tieto dopravné prostriedky. Pán námestník faktická na pána poslanca Petrovčika. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Pán 

poslanec Petrovčik, súhlasím s vami, že treba sa venovať téme zdieľanej dopravy, ako sú 

kolobežky a tu by som vás, ako poslanca KSK a zároveň aj ostatných poslancov KSK, 

ktorí sedia v MZ, rád upriamil vašu pozornosti a nechal si z vašej strany alebo cez vás sa 

dopytovať, akým spôsobom KSK podporoval alebo podporuje túto zdieľanú dopravu, či 

je to cez nejakú zmluvu o výkone verejnej služby, čo sa týka dopravy alebo prečo máme 

teda toľko kolobežiek s logami KSK po meste Košice, lebo mame tu súkromných 
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poskytovateľov a potom tu máme verejného poskytovateľa, ktorý do toho vstúpil. Je 

otázka, že či toto je ten vhodný spôsob podpory takejto dopravy zo strany samosprávneho 

kraja a verejných zdrojov. Ďakujem za pozornosť. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Djordjevič, nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne pán primátor, ja môžem 

potvrdiť slová pána starostu Petrovčika, ale aj dodať, že hlavne napr. na Hlavnej ulici 

chodia kuriéri v úplne iných smeroch, ako majú, však sú to väčšinou cudzinci z Indie 

alebo východní susedia absolútne nevedia, čo je to ľavá, pravá, tu 30 rokov fungoval 

chodník pre ako cyklistov, aj keď to nie je cyklistický chodník, je tam desiatka, absolútne 

nikto to nedodržiava a stal sa úraz v lete, čiže trochu kultúra parkovania sa zlepšila odkedy 

spoločnosť Antik zaviedla nejaké stanice dobíjacie a vlastne, že ten bicykel nemôžete 

nechať kdekoľvek, ale potuluje sa to v trávnikoch, jednoducho týmto spoločnostiam 

možno prifárať daň za zaujímanie verejného priestranstva, lebo častokrát pred vchodmi 

jednoducho nefunguje im zamykanie, potom často vidieť Rómov - vyberačov kontajnerov 

chodiť na tých bicykloch, no proste treba s tým niečo robiť. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Verím, že budeme všetci nápomocní pri príprave 

takéhoto nariadenia. Pani poslankyňa Súkeníková. 

 

p. Súkeníková, poslankyňa MZ: Ďakujem za slovo. Je zaujímavé, že všetkých zaujímajú 

kolobežky, autodoprava, ale nikoho nezaujíma, že v centre mesta sa vytvára jedno veľké 

geto neprispôsobivých občanov, ktorí už žobrú aj v kostoloch. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Máte riešenie?  

 

p. Súkeníková, poslankyňa MZ: Obmedziť žobranie VZN-kom napríklad.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Toto nie je možné. VZN-kom môžeme len precizovať normy, ktoré 

sú zákonom a vyhláškou dané a my ich môžeme len vyprecizovať a prípadne dopĺňať. 

Pán poslanec Petrovčik. 

 

p. Petrovčik, poslanec MZ: Ja len ešte som chcel k tým kolobežkám, keby sme si len ozaj, 

nechcem zdržiavať, možno v krátkosti, keby za MMK som dostal nejakú odpoveď, že my 

máme nejakú zmluvu s tými prevádzkovateľmi, na základe čoho oni zaberajú verejné 

priestranstvo, lebo však tu každý, kto si chce len m2 zabrať, musí mať k tomu náležité 

povolenia a zaplatenú poplatnú daň a by ma zaujímalo, či je nejaká zmluva, či sú nejakí 

platitelia, títo prevádzkovatelia kolobežiek mestu, proste, čo z toho mesto má a na základe 

akého statusu títo prevádzkovatelia prevádzkujú v meste, či to len tak, že prišli alebo, 

proste lebo troška, aby aj občania vedeli, ako to vlastne funguje, že ako to je nastavené.  

 

p. Polaček, primátor mesta: So spoločnosťou Antik má mesto Košice uzatvorené memorandum. 

Aj vďaka tomuto memorandu sme našli riešenie na tie staničky. Možno že by bolo aj 

potrebné si povedať, či je to funkčné, nefunkčné, čo sme vymysleli. Tých sto nabíjacích 

staníc od Antiku, kde sme následne schvaľovali osobitný zreteľa pre tieto nabíjacie 

stanice. Účelom bolo, aby ľudia postupne po sebe tie bicykle, kolobežky upratali  

do týchto staničiek. Ostatní, ja ich tu evidujem asi 5-6 už prevádzkovateľov najmä 

kolobežiek nemajú, myslím, že ešte Bolt, pardon, má memorandum s mestom,  

asi 4-5 rokov dozadu. Čo sa týka užívania verejného priestoru, je to veľmi komplikované. 
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Nemôžeme zakázať, to ako keby ste taxikárovi zakázali užívať cestu. Čiže my musíme 

nastaviť naozaj obmedzenia a povedať, kde môže niekto niečo položiť a niečo, niekde 

týmto smerom sa my potrebujeme ubrať, aby sme definovali, že na chodníkoch alebo keď 

na chodníkoch, v ktorých častiach, v ktorých priestoroch mesta je možné tieto zariadenia 

odparkovať, hlavne v tých frekventovaných, tie, ktoré potrebujeme regulovať. Čiže je to 

o regulácií, ktorá je možno pred nami, ale žiaľ úplne vstúpiť do toho, nemôžte používať, 

nemôžte chodiť po chodníku, po cestách, tam nedokážeme nejakým spôsobom, pre túto 

chvíľu nenašli sme legislatívny rámec, aby sme to mohli zakázať. Na druhej strane 

chceme podporovať zdieľanú ekonomiku, chceme podporovať tieto zdieľané služby, ale 

súhlasíme všetci, ako tu sme, že musíme, tak ako sme pri parkovaní prišli k regulácii, tak 

aj tuná je potrebná regulácia, čiže áno diskutujeme, rozmýšľame, hľadáme tie právne 

rámce, ktoré by nás posunuli v tom, aby sme si urobili hlavne v tých frekventovaných 

častiach poriadok. Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Skúsim odpovedať na tú rečnícku otázku, pán 

primátor, ktorú ste si položili, či to funguje to riešenie od Antiku. Budem hovoriť len  

za Sídlisko KVP, ako starosta, že mám pocit, že to nie je úspešný projekt. Tie stanice 

špatia verejné okolie, sú v zlom stave, nestarajú sa o nich, sú veľmi málo dopĺňané 

bicyklami, mám niekoľko fotiek, kde som v lete fotil každý týždeň niektoré vybrané 

stanice prázdne. Čiže za mňa, ja by som bol rád, ak by sme to výrazne na našom sídlisku 

obmedzili, lebo mám pocit, že to nevyšlo tak, ako to bolo pôvodne myslené. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, máte možnosť dať návrh. Tá zmluva je zverejnená, 

spolu sme ju schvaľovali. Ak chcete niečo vyčleniť alebo doplniť, sľúbili sme všetkým 

vám poslancom, keď sme tento projekt schvaľovali, že to bude variabilné a možnože 

budeme do toho vstupovať. V zmluve je tak isto povedané, že ak sa nájdu objektívne 

dôvody na konkrétnu stanicu tak spoločnosť je, myslím, že do 48 hodín, ak sa nemýlim, 

povinná zariadenie odstrániť. Čiže doštudujte prosím, príďte s návrhmi. Určite nie je 

naším cieľom, aby sme dávali také riešenia, ktoré nie sú funkčné. Pán poslanec Špak. 

 

p. Špak, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem. Sme pri bode Odpočet plnenia koncepcie 

riadenia a rozvoja MsP a riešime veci, ktoré ľuďom... 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem, máte pravdu. Ospravedlňujem ... 

 

p. Špak, poslanec MZ: Faktická poznámka....vadia a dokonca členom komisie dopravy 

 a výstavby a neviem o tom, aby niečo priniesli nejaký iný návrh do tejto komisie, ktorých 

členmi sú. Či je to už pán Lörinc alebo pán Petrovčik. Ja som doniesol Bolt. Ten Bolt 

doprednášal, urobil nám multimediálnu a neviem akú túto prednášku, mali sme to 2-krát 

na komisii. Bohužiaľ, neprešlo to, nebol záujem. Poprosím vás tak isto, nehodnoťme tu 

teraz nejaké súkromné firmy, ktoré to prevádzkujú, lebo mesto nevie, ani netuší za akých 

podmienok to tým ľuďom dávajú, takže áno, môžeme na nich kvázi zatlačiť a opýtať sa, 

či by nemali možno zmeniť podmienky na odovzdávanie do nabíjačky, prípadne 

nechávanie na ulici. Možno im stačí len zavolať, že skúste to napraviť nejak ten stav, 

ktorý aktuálne je, ale ja, keď hľadám pozitíva a vidím človeka na tom požičanom bicykli, 

tak sa teším, že nie je v aute, ale je na tom bicykli. Áno, upozorňoval som na to, že ak by 

som hľadal negatíva, tak bohužiaľ, on nie je v MHD-čke, ale na bicykli, takže ono stále 

sú plusy, mínusy, faktická, pardon, prekročil som. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Vrchota.  
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p. Vrchota, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Pekný dobrý deň. V ostatnej dobe sa 

stretávam často so sťažnosťami od obyvateľov, že nie je dostatok policajných hliadok  

a v teréne a ja si to naozaj aj všímam. V ostatnom čase sa navyšoval žiadnym spôsobom, 

práve naopak znižoval sa počet mestských policajtov. Napriek tým nesúhlasom, ktoré tu 

viacerí moji kolegovia spomínali. Čo sa týka spájania jednotlivých staníc, tak k tomu 

reálne došlo, resp. to pokračuje ďalej. V tejto správe, ja si samozrejme vážim prácu MsP, 

je to častokrát práca, ktorá je nedocenená, na hrane fyzických a psychických síl. Tá práca 

je naozaj, veľmi, veľmi náročná, ja by som sa preto aj vedenia MsP chcel opýtať, akým 

spôsobom plánuje a či plánuje teda navýšiť počet mestských policajtov, ako zatraktívniť 

toto zamestnanie alebo povolanie, ako pritiahnuť nových ľudí do Policajného zboru MsP 

a prípadne potom je to taká, asi rečnícka otázka, keďže toto nie je téma o rozpočte, či 

vedenie mesta Košice ráta s prípadným navýšenie finančných prostriedkov na MsP, lebo 

tá bezpečnostná situácia v meste sa z roka na rok zhoršuje. Ďakujem pekne.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec, ja žasnem. Ja žasnem. Neviem, či potrebujete sa teraz 

predviesť pred obyvateľmi, ale v závere roka až do mája, som vás všetkých upozorňoval, 

prosil, aby sme neškrtali v MsP peniaze a ľudí a vy teraz prídete s tým, že kde sú tí ľudia, 

no tých ľudí jednoducho sme neudržali v mestskej polícii, pretože nevieme zvýšiť platy 

a nevieme ďalej prijímať ľudí z MsP. V tých správach to máte. Pán náčelník, 40? 

Približne. 42 ľudí odišlo. Ja som vás žiadal i v roku 2022, na rok 2023 i v roku 2023  

na rok 2024, aby sme MsP pridali nie 5, 10, 20, ale niekoľko 100 000. Myslím, že som 

rozprával o 200 000 EUR-ách, ktoré potrebujeme na stabilizáciu zložiek, tých 

výkonnostných, ktoré sú na ulici, aby sme proste mali tých ľudí i pri kontajneroch,  

i pri všetkých priestupkoch, aby sme mohli s týmito ľuďmi pracovať. Odpoveď pri tvorbe 

rozpočtu bola škrtať a dať tie peniaze inde. Vy, váš klub tlačil na to, aby sa šetrilo  

na odpadoch, na polícii a na týchto a na odborných pracovníkoch mesta. Vy ste nám tu 

vykrikovali luxus, vy ste nám tu vykrikovali, že prezamestnanosť a teraz zrazu híkate 

a pozeráte sa do kamery, kde sú ľudia? Prečo tá MsP nemá toľko peňazí, koľko by bolo 

zdravé. Keď sme prišli s opatreniami takými, ktoré by priniesli finančné výhody, ste boli 

proti a škrtnúť, aby neboli, aby ste to mohli mestu vyčítať, vtedy ste boli za škrtanie, lebo 

to by bolo super na to, aby ste mohli vedeniu povedať, že to nefunguje, je tu málo 

policajtov a teraz sa čuduje, kde tie peniaze a tí ľudia sú, keď ste tlačili i s celým vaším 

klubom na to, aby sa škrtalo. Toto je váš typ politiky, čiže prosím, sadnime si, ja súhlasím, 

že je potrebné opäť naštartovať a chýbajúcich príslušníkov MsP prizvať do služby. Tí, čo 

nám už odišli, tí sa nám už nevrátia. Musíme okamžite spustiť školenie, školiace 

pracovisko, aby sme mohli a pozor, to nie je z večera do rána. To školenie trvá asi polrok, 

3 mesiace, aby sme pustili školenie a následne mohli týchto ľudí vybrať do zamestnania, 

aby mohli s nami pracovať. Čiže keď dnes začneme s náborom, tak sme niekedy  

v polovici budúceho roka. Súhlasím, poďme si k tomu sadnúť a povedzme si, áno,  

do rozpočtu treba MsP na personálne náklady dať viac zdrojov a vtedy to bude fajn. Pán 

poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ad jedna, tvrdiť, že 40 ľudí odišlo z MsP kvôli 

Košickému klubu považujem za nepravdivý výrok, lebo všetci vieme, že bola zmena 

legislatívy a bol umožnený skorší odchod do dôchodku a títo ľudia odišli kvôli tomu, že 

využili po 40. rokoch odchodu dôchodku, tak isto ako mali problém  

napr. autodopravcovia. Druhá vec, áno, boli sme za racionalizáciu výdavkov a musím 

podotknúť, že aj dnes je evidentné, že Košický klub nemá väčšinu, väčšinu máte vy, pán 

primátor a poslanci vám odhlasovali taký rozpočet, ako ste chceli, čiže do bodky prešlo 
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to, čo vy ste predkladali. Ani jeden pozmeňujúci návrh Košického klubu neprešiel. Čiže 

ja predpokladám, že keď ste si to navrhli, tak robíte sám podľa seba. Ad tri. Chcem 

povedať, že aj keď sme neodhlasovali zrušenie MsP, KFP de jure ste to urobili a došlo 

k zrušeniu, ale musím pochváliť vedenie MsP na Západe, pána riaditeľa zástupcu, že 

naozaj sa snažia, robia dobrú prácu a tá spolupráca s nimi je veľmi dobrá.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Som rád, že chválite, lebo pred nedávnom ste ich ešte karhali. Takže 

super. Pán poslanec Vrchota. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Faktická poznámka. Pán primátor neviem, kedy som hovoril o tom, 

že treba nejakým spôsobom racionalizovať alebo optimalizovať, či už výdaje alebo 

personál v rámci MsP. Práve ja som bol z tých, ktorý, a to jedno, že či som v klube alebo 

nie v klube, ktorý povedal, že bude hlasovať za finančnú podporu a navýšenie rozpočtu  

v rámci položky MsP všetkými desiatimi a preto, keď ste navrhli ten rozpočet a ja som sa 

vtedy na to, aj tuším na nejakej komisii pýtal, či je to dostatočné financovanie, bolo z toho 

vidno, že je tam medziročný nárast, takže v žiadnom prípade nie nejaké škrtanie v týchto, 

v tejto oblasti, skôr tam bolo škrtanie navrhované klubom, keď si dobre spomínam,  

na úplne iných pozíciách, v úplne iných položkách a bolo to práve o tom, o tých miestach, 

ktoré boli dlhodobo neobsadené, že zbytočne sa tam viažu finančné prostriedky. Ďakujem 

pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tak prestaňte plakať a poďme si povedať, ako to urobíme a dajte 

záväzok, že podporíte MsP, aby jednoducho nemala problémy, aby nemuseli policajti 

robiť nadčasy, aby im dokázali vyvážene vybilancovať celú svoju povinnú robotu, ktorú 

majú. My dnes máme problém už aj ráno na prechody pre základné školy postaviť 

policajtov, kde nám na tom záleží, kde potrebujeme pomôcť deťom, lebo nie je s kým. 

Čiže budem rád, keď všetci si tu zoberieme takú malú úlohu, aby sme podporili 

financovanie MsP, na ktorej mne osobne veľmi záleží. Ďakujem pekne. Rozprava je 

uzavretá, poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa § 7 ods. 1 Štatútu mesta Košice berie na vedomie Odpočet plnenia koncepcie 

riadenia a rozvoja Mestskej polície mesta Košice, plnenia uznesenia Mestského 

zastupiteľstva v Košiciach číslo 290 zo dňa 12. a 13. decembra 2019. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 25 -  za: 26, proti: 0, zdržali sa: 4 

 

p. Polaček, primátor mesta: Neviem, chválite, potom sa zdržujete. Nerozumiem. Fajn. Poprosím 

teda, to všetko jeden návrh bol. Bod č. 14 sme vyčerpali. Uznesenie bolo schválené.  

- - - 

 

Bod č. 15 

Vyhlásenie dobrovoľnej zbierky „Polievka sv. Alžbety“ a ustanovenie jej podmienok 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 15 otváram bod Vyhlásenie dobrovoľnej zbierky 

„Polievka sv. Alžbety“ a ustanovenie jej podmienok. Nech sa páči, otváram rozpravu. Je 

to tradičné podujatie, ktoré poznáte. Uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú komisiu 

o návrh na uznesenie.  
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p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov A. vyhlasuje dobrovoľnú zbierku „Polievka sv. 

Alžbety“, B.  ustanovuje podmienky dobrovoľnej zbierky, ktoré sú uvedené v prílohe 

tohto uznesenia. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 26 -  za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol.  

- - - 

 

Bod č. 16 

Vyhlásenie dobrovoľnej zbierky „Primátorský punč 2024“ a ustanovenie jej podmienok 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 16 otváram Vyhlásenie dobrovoľnej zbierky 

„Primátorský punč 2024“ a ustanovenie jej podmienok. Otváram rozpravu. Uzatváram 

a poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov A. vyhlasuje dobrovoľnú zbierku „Primátorský 

punč 2024“,  B. ustanovuje podmienky dobrovoľnej zbierky, ktoré sú uvedené v prílohe 

tohto uznesenia. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 27 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem. 

- - - 

 

Bod č. 17 

Návrh na zaradenie Spojenej školy Ľ. Podjavorinskej 1, Košice s organizačnou zložkou 

MŠ Hrebendova 5, Košice a organizačnou zložkou ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice do siete 

škôl a školských zariadení Slovenskej republiky 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 17 otváram materiál s názvom Návrh na zaradenie 

Spojenej školy Ľudmily Podjavorinskej 1, Košice s organizačnou zložkou MŠ 

Hrebendova 5, Košice a organizačnou zložkou ZŠ  Ľudmily Podjavorinskej 1, Košice  

do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky. Nech sa páči, otváram rozpravu. 

Uzatváram, poprosím návrh na uznesenie. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje 1. vyradenie Materskej školy 

Hrebendova 5 zo siete škôl, 2. vyradenie Základnej školy Ľudmily Podjavorinskej 1  

zo siete škôl, 3. zaradenie Spojenej školy Ľudmily Podjavorinskej 1, Košice s 

organizačnými zložkami materská škola a základná škola do siete škôl a školských 

zariadení k 01.01.2025 podľa predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne, nech sa páči, prosím, hlasujte.  
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Hlasovanie č. 28 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem. 

- - - 

 

Bod č. 18 

Výpožička telocviční v objekte ZŠ Krosnianska 2 v Košiciach pre FK Košická  

Nová Ves, o.z. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 18 otváram bod Výpožička telocviční v objekte  

ZŠ Krosnianska 2 v Košiciach pre Futbalový klub Košická Nová Ves. Jedná sa 

o výpožičku. Na poslednom zastupiteľstve sme týmto procesom prešli. Jedná sa o aj 

naplnenie nášho sľubu, kedy sme povedali, ak sa vždycky niekto prihlási a budeme vedieť 

mu pomôcť, tak preto urobme všetko, v tomto prípade prišla žiadosť od futbalového 

klubu. Vážené pani poslankyne, páni poslanci, chceli by som vás len požiadať, keď som 

preveroval uznesenie, vypadlo nám v uznesení jedno slovíčko, návrhová komisia to má 

opravené a to je: v rámci doby výpožičky nám vypadlo slovo „týždenne“, 12 hodín 

týždenne. Všetky uznesenia v rámci predchádzajúceho zastupiteľstva boli formulované 

takto, tuná sa stala takáto chyba, čiže poprosím, aby sme si opravili uznesenie, je to len 

chyba v písaní, za čo sa ospravedlňujem v mene kolegov. Čiže má znieť: určitá  

od 01.11. 2024 do 31.03.2025, v rozsahu 12 hodín týždenne, toto slovo tam vypadlo, 

podľa časového rozvrhu schváleného správcom majetku za podmienky úhrady 

prevádzkových nákladov. Ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu. Pán poslanec 

Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ďakujem za slovo. Práve kvôli tomu som chcel vystúpiť, pretože  

na majetkovej komisii bol prijatý v podstate návrh, kde je to precizované, tak teraz 

neviem, či to predložím ako pozmeňujúci návrh, či si to upravíte takto, lebo my sme to 

práve tak schválili na základe odporúčania pána Macka z oddelenia školstva. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán kolega bol za mnou, vypadlo nejakým spôsobom, keď to 

chápeme ako chyba v písaní, poďme hlasovať, ak chcete mať ako špeciálne uznesenie. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Okej.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Vieme. Nech sa páči, ak nie sú žiadne pripomienky do rozpravy, 

uzatváram rozpravu, poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie aj s touto 

opravou, ktorá tam bola. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Čiže Mestské zastupiteľstvo  

v Košiciach podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje výpožičku 2 telocviční  

v objekte ZŠ Krosnianska 2 v Košiciach podľa predloženého návrhu za účelom podpory 

športových aktivít deti a mládeže, organizácie tréningového procesu klubu. Doba 

výpožičky od 01.11.2024 do 31.03.2025 v rozsahu 12 hodín týždenne, podľa časového 

rozvrhu schváleného správcom majetku za podmienky úhrady prevádzkových nákladov 

pre Futbalový klub Košická Nová Ves. Predkladá primátor mesta Košice. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Nech sa páči. Hlasujeme o návrhu na uznesenie. 
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Hlasovanie č. 29 -  za: 29, proti: 0, zdržal sa: 1 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. 

- - - 

 

Bod č. 19 

Priamy nájom nebytových priestorov z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

pre Arcidiecéznu charitu Košice 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 19 otváram bod Priamy nájom nebytových priestorov 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Arcidiecézu charitu Košice. Poprosím pani 

námestníčku o predloženie materiálu a o ďalšie informácie, ktoré súvisia s týmto bodom. 

Ďakujem pekne. Nech sa páči pani námestníčka v rámci predkladania.  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujem pekne za slovo. Vzhľadom na to, že 

vznikli okolnosti, pre ktoré je potrebné ešte nejaké veci v tejto zmluve vyprecizovať, 

chceme zvolať okrúhly stôl, ktorého sa zúčastnia všetci, ktorí majú k tomu, čo povedať, 

aj s MČ, aj so zriaďovateľom krízového centra, aj s mestom, takže dávam návrh  

na prerušenie rokovania v tomto bode tak, aby sme pokračovali na najbližšom rokovaní 

MZ k tejto téme. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Teda ak súhlasíte. Tak procedurálny návrh skúste ešte raz pani 

námestníčka.  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Počas toho, ako som rozprávala, som nevedela 

zapnúť zelenú, takže je to procedurálny návrh. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Procedurálny, aby sme tento bod prerušili. Nech sa páči, prosím, 

hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 30 -  za: 27, proti: 3, zdržal sa: 1 

 

p. Polaček, primátor mesta: Tento návrh prijatý bol. Ďakujem. Teda tento materiál posunieme 

na ďalšie zastupiteľstvo.  

- - - 

 

Bod č. 20 

Priamy nájom nebytových priestorov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Klub 

Forresta Gumpa, n.o. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pod bodom č. 20 otváram Priamy nájom nebytových priestorov  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Klub Forresta Gumpa, nezisková organizácia. 

Otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú komisiu o návrh  

na uznesenie.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje nájom nebytových priestorov podľa 

predloženého návrhu pre Klub Forresta Gumpa, nezisková organizácia za ročné nájomné 

3 EUR/m2 a prevádzkové náklady na dobu určitú 10 rokov za účelom poskytovania 

starostlivosti v zariadení sociálnych služieb ako dôvod hodný osobitného zreteľa podľa 
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predloženého návrhu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem, nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 31 -  za: 29, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. 

- - - 

 

Bod č. 21 

Priamy nájom pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre FC Lokomotíva 

Košice, a.s. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budeme pokračovať bodom č. 21, ktorým je Priamy nájom 

pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre FC Lokomotíva Košice a.s.. Jedná 

sa o novo zrekonštruované športovisko na Požiarnickej ulici. Nech sa páči, otváram 

rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú komisiu o návrh na uznesenie.  

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

schvaľuje nájom pozemkov v kat. území Južné Mesto pre FC Lokomotíva Košice ako 

dôvod hodný osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 32 -  za: 26, proti: 1, zdržali sa: 3 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh prijatý bol. 

- - - 

 

Bod č. 22 

Priamy nájom nebytových priestorov z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

pre Občianske združenie VIGANČEK 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 22 Priamy nájom nebytových 

priestorov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Občianske združenie Viganček. 

Nech sa páči, otváram k tomuto bodu diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, tak prosím 

návrhovú komisiou o prednesenie návrhu. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje nájom nebytových priestorov 

nachádzajúcich sa v budove zrušenej ZŠ na Juhoslovanskej 2 podľa predloženého návrhu 

pre Občianske združenie VIGANČEK za ročné nájomné 3 EUR/m2 a prevádzkové 

náklady na dobu určitú 10 rokov za účelom poskytovania záujmových činností a kultúry 

ako dôvod hodný osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 
 

Hlasovanie č. 33 -  za: 30, proti: 0, zdržali sa: 2 
 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh prijatý bol. 

- - - 
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Bod č. 23 

Priamy nájom nebytových priestorov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Cirkevná 

materská škola sv. Bernadety 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 23 otváram materiál Priamy nájom 

nebytových priestorov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Cirkevnú materskú 

školu svätej Bernadety. Nech sa páči, otváram k tomuto bodu diskusiu. Ak sa do diskusie 

nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje nájom nebytových priestorov  

pre Cirkevnú materskú školu svätej Bernadety ako dôvod hodný osobitného zreteľa podľa 

predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči. 

 

Hlasovanie č. 34 -  za: 33, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 24 

Priamy nájom nebytových priestorov a pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

pre Dobrá škola, n.o. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 24 otváram bod Priamy nájom 

nebytových priestorov a pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Dobrá 

škola, nezisková organizácia. Otváram k tomuto bodu diskusiu. Ak sa do diskusie nikto 

nehlási, prosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje nájom nehnuteľnosti na Dneperskej 1  

v Košiciach podľa predloženého návrhu pre Dobrá škola, nezisková organizácia za ročné 

nájomné 3 EUR/m2 na dobu určitú 10 rokov za účelom vzdelávania, prevádzkovania 

súkromnej základnej školy, súkromnej strednej odbornej školy a súkromného gymnázia 

ako dôvod hodný osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 35 -  za: 32, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 25 

Návrh na prevod a povinností vo veci presunu Centra komunitných sociálnych služieb 

v Krásnej (CKSS) na Stredisko sociálnej pomoci mesta Košice (SSPmK), ako jeho 

organizačná súčasť a návrh na rozšírenie zriaďovacej listiny SSPmK 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 25 Návrh na prevod práv  
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a povinností vo veci presunu Centra komunitných sociálnych služieb v Krásnej  

na Stredisko sociálnej pomoci mesta Košice ako jeho organizačná súčasť a návrh  

na rozšírenie zriaďovacej listiny Strediska sociálnej pomoci mesta Košice. Otváram  

k tomuto materiálu diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu  

o prednesenie návrhu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov A. schvaľuje prevod práv a povinností vo veci 

presunu činností mesta Košice týkajúcich sa Centra komunitných sociálnych služieb  

v Krásnej na Stredisko sociálnej pomoci mesta Košice, B. žiada primátora mesta Košice 

uzatvoriť zmluvu o prevode práv a povinností podľa predloženého návrhu. Termín 

v texte. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 36 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 26 

Zníženie ceny nájmu nebytového priestoru v objekte na Hlavnej 105 v Košiciach  

pre Slovenský zväz protifašistických bojovníkov, oblastná organizácia Košice, z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 26 Zníženie ceny nájmu nebytového 

priestoru v objekte na hlavnej 105 v Košiciach pre Slovenský zväz protifašistických 

bojovníkov, oblastná organizácia Košice z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Otváram 

k tomuto materiálu diskusiu. Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Poprosím kolegov, aby sme sa 

počúvali, lebo už je tu taká všeobecná vrava. Ja som si preštudoval, môžem vás poprosiť, 

no tak dobre, budem aj keď rozprávate, budem hovoriť. Ja som si preštudoval daný 

materiál a nikde v uvedenom materiáli sa neuvádza skutočnosť, že Slovenský zväz 

protifašistických bojovníkov má aktuálne neuhradené platby vo vzťahu k BPMK. 

Tá suma k tomuto týždňu by mala byť nejakých 1 780,63 EUR a ja si myslím, že nie je 

celkom v poriadku, aby sme schvaľovali osobitný zreteľ, ak nemá tieto nedoplatky  

vo vzťahu k bytovému podniku na Hlavnej 105 vysporiadané a zároveň je tam ešte nejaký 

nedoplatok z Hlavnej 68 vo výške cca 16 EUR. Takú mám informáciu. Žiadna zmienka 

nie je v materiáli o tom a ja si myslím, že by bolo najvhodnejšie, oni v minulosti osobitný 

zreteľ mali, ale aby bol nejaký poriadok v týchto veciach, aj aby sme zachovali 

nejakúmožnože nejaké rovnaké pravidlo pre všetkých. Ja si myslím, že by bolo vhodné, 

keby sme to prerušili, nech si vysporiadajú svoje záväzky a následne v podstate môžeme 

prerokovať ten zreteľ, ale nemyslím si, že je správne, aby sme schvaľovali osobitný zreteľ 

organizácii, ktorá už dnes dlhuje bytovému podniku za mesiac január, február, marec, 

apríl, máj, jún, júl a myslím, že aj august a september 2024. Ďakujem pekne.  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujem pekne. Skôr ako dám slovo faktickej 

poznámke, chcem poprosiť pána riaditeľa, aby reagoval. 
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p. Čop, riaditeľ MMK: Videl som tu aj pána riaditeľa BPMK, lebo túto vec sme riešili už aj  

v predošlých dňoch, asi musel vybehnúť kvôli iným pracovným záležitostiam, ale mám 

o tomto informáciu, mám podklady. V podstate ten dlh vznikol aj z toho dôvodu, že 

vlastne presťahovali sa do nových priestorov, v danom období, keď sa sťahovali, nebol 

platný štatút mesta, takže vlastne nevedeli sme riešiť na tomto ich nájme osobitný zreteľ. 

Zároveň podľa informácií, ktoré mám od riaditeľa bytového podniku, má s nimi vlastne 

dohodu o úhrade týchto svojich záväzkov, ktoré vznikli. Áno, je to tá suma, ako bola 

spomínaná, kde 1 658,07 EUR je dlh z nájmu, áno, to je od januára tohto roku a za august 

a september majú neuhradené za služby 122,56 EUR. Čiže, áno, je to to skutočnosť, ale 

pán riaditeľ BPMK to má ošetrené,  má s nimi dohodnuté veci a má dohodnutý s nimi aj 

splátkový režim, akým spôsobom budú tieto veci uhradené. A samotné rozhodnutie je  

na vás, zároveň ale i nastáva taká situácia, že, ak tam im tento osobitný zreteľ 

neschválime, tak vlastne podľa informácií, ktoré máme, tak budú si musieť vzhľadom  

na to, že je to občianske združenie hľadať pravdepodobne iný nájom a budeme mať 

prázdny priestor do budúcnosti. Samozrejme záväzky, ktoré majú k dnešnému dňu to 

neovplyvní, áno, pretože vlastne tie musia zaplatiť, ale dostaneme sa do situácie, kde tam 

zostane prázdny priestor.  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán 

poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Nehovorím, že dnes budeme 

schvaľovať zámer, ale schválenie tohto materiálu je jeden krok a druhý je krok podpis 

nájomnej zmluvy, takže ja len chcem poprosiť toho, kto bude podpisovať, čiže zrejme 

riaditeľ BPMK, aby mal v čase podpisu zmluvy ten splátkový kalendár a v prípade počká 

aspoň na tú prvú splátku, ale my tento v podstate, ako v úvodzovkách zámer môžeme 

schváliť, lebo nemá to vplyv na ďalšie právne úkony zo strany mesta, resp. zo strany 

správcu, teda BPMK a nemá to vplyv ani na vysporiadanie dlhu. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Faktická poznámka pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem za slovo. Ja len nerozumiem jednej 

veci, prečo keď sú aj dodatky k materiálu, dodatky k zmluve, prečo aj táto informácia 

nebola súčasťou dôvodovej správy, keď to nejakým spôsobom upravené je. V každom 

prípade si myslím, že ak majú dnes problém s úhradou nejakého starého dlhu, tak je 

otázne, akým spôsobom to budú vysporadúvať do budúcna, aby sa nám ten dlh nejakým 

spôsobom neakumuloval, že budú užívať priestory mesta, ale v podstate budú mať 

problém s ich financovaním, čiže za seba poviem, že ja by som bol najradšej, ak by sme 

prerušili rokovanie o tomto bode, ak sa tak nestane, tak ja tento materiál nepodporím, 

pretože nebudem podporovať prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

pre organizáciu, ktorá už dnes má dlhy na nájomnom a na energiách. To len za seba.  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: S faktickou poznámkou pán poslanec Kundrát. 

 

p. Kundrát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Ja k tomu len dve veci. 

Prvá, chcel by som sa spýtať možno pána riaditeľa, ak tu je už, neviem, či je pán riaditeľ 

BPMK, či tá dohoda o nejakých splátkach zväzu protifašistických bojovníkov voči úhrade 

z BPMK, či je uzatvorená ústne alebo je k tomu aj nejaká písomná dohoda, nejaká 

písomná zmluva, prvá moja otázka by bola. A druhá, myslím si, že by sme sa mali 

zachovať podobne ako pri Arcidiecéznej charite a teda odložiť tento bod, kým sa táto 
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situácia nevysporiada a potom kľudne budem hlasovať aj za to, aby sme prisúdili aj 

osobitý zreteľ k tomu zväzu. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Dobre, dáme slovo aj pánovi konateľovi BPMK, 

len už je na ceste. Dobre, tak zatiaľ budeme pokračovať v diskusii. Pán poslanec 

Berberich. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Ďakujem za slovo. Asi bude dôležitá tá 

informácia, ktorú dostaneme od pána riaditeľa, ale ak bude treba, ja som ochotný 

predložiť taký návrh, aby aj ostatní kolegovia to mohli akceptovať. Určite by nebolo 

vhodné, teda k nejakému subjektu, ktorý má dlžobu, schvaľovať osobitný zreteľ, to je 

také, by sme urobili taký precedens, ale myslím si, že to je organizácia, ktorá dlhodobo 

tam funguje a pokiaľ teda, ja vidím teda viacero možností to vyriešiť. Jedna z možností 

je to prerušiť a počkať na vyriešenie alebo doloženie tých dokumentov alebo rovno  

do uznesenia zapracovať povinnosť napr. podpísať zmluvu až po uhradení alebo  

po predložení toho splátkového kalendára, ktorý môže byť aj súčasťou tej novej zmluvy 

napr., čiže počkáme na informáciu a potom ešte prípadne by sme vedeli do toho uznesenia 

niečo vložiť. Ďakujem pekne. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nasleduje v diskusii pán poslanec Knap. 

 

p. Knap, poslanec MZ: Ďakujem pekne. Určite by sme mali podporiť takúto organizáciu, ako 

je Slovenský zväz protifašistických bojovníkov, samozrejme, každá dohoda, ktorá sa 

uzavrie je platná len v písomnej podobe. Hej, neviem si predstaviť, že by niečo platilo  

v ústnej, kde musí byť určitý splátkový kalendár a ak to zníženie ceny nájmu nebudú mať, 

tak ako môžu byť ďalej v tých priestoroch tak, ako bolo avizované, budú musieť už ten 

priestor opustiť a ostane prázdny. Kto bude potom platiť ten ďalší nájom za prázdny 

priestor? Takže pomocnú ruku treba podať v pravej chvíli, keď to ľudia potrebujú, nie až 

potom, keď už tam nebudú. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán riaditeľ bytového podniku, nech sa páči.  

 

p. Miklovič, riaditeľ BPMK: Dobrý deň všetkým, nadviažem to, čo už bolo aj povedané  

od pána Knapa. Tento priestor bol dlhodobo nevyužívaný, táto organizácia si prevzala 

tento priestor, riadne si platí za energie, za nájom nie je zaplatených posledných pár 

mesiacov. K zdržaniu došlo aj k tomu, že táto žiadosť od nich bola už doručená skôr, ale 

tým, že sa menil aj štatút a podobne a čakalo sa na MZ. Po osobných stretnutiach  

so zástupcami tejto organizácie je tam aj prísľub, samozrejme aj písomne to, čo už bolo 

aj spomínané ohľadom splátkového kalendára. Sú ochotní všetky tieto náležitosti 

urovnať. V prípade, ak by nedošlo k schváleniu, tieto priestory, budú si musieť nájsť iné 

priestory a nám znova ostane starší priestor, ktorý nie je vo veľmi dobrej kondícii  

a nemáme my sami prostriedky na ich obnovenie. Je tu užívateľ, ktorý nám pomôže 

preplácať energie a nevznikajú nám ďalšie náklady a priestor je riadne užívaný. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: S faktickou poznámkou poslanec Lörinc.  

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Ja skúsim manažérsky, 

pán riaditeľ, lebo ste manažér. Takže myslím si, že nikto z poslancov nemá problém  

so schválením osobitného zreteľa pre túto organizáciu, všetci si ich vážia, všetci ich majú 

v úcte. Nikto z poslancov nechce, aby ste nemali obsadený priestor, jediné, čo sa tu 
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diskutuje, aby sme neodkláňali tú debatu od merita veci je, že to, čo povedal pán Dominik 

Karaffa, je precedensom schvaľovať niekomu úľavy, ak nemá vysporiadané 

predchádzajúce záväzky, čiže jedine tam smeruje naša diskusia, že za normálnych 

okolností by malo dôjsť k tomu, že si vysporiadajú záväzky alebo budete mať podpísaný 

splátkový kalendár na vysporiadanie záväzkov a v takom prípade myslím, že tu bude 

samá zelená, nie je vôbec žiadny problém. A k tomu smerujú tie otázky poslancov, že ako 

tie záväzky máme ošetrené, lebo po tom môže prísť iná organizácia, ktorá bude dlhovať 

mestu státisíce a my im budeme dávať dotácie, úľavy a iné veci, to ako mestskí poslanci, 

myslím si, že nemôžme robiť a verím, že to manažérsky chápete.  

 

p. Miklovič, riaditeľ BPMK: Plne chápem, čo hovoríte a samozrejme to takto pri podpise novej 

nájomnej zmluvy bude podmienka aj splátkový kalendár. Je to bežne takto riešené aj  

pri iných organizáciách alebo iných podnájomníkoch. Nie, splátkový kalendár sa pýta 

pani Zemková, nie, nie je podpísaný, je pripravený, čakáme na vlastne na finálne 

rozhodnutie, aké padne dnes na MZ, od toho sa budú odvíjať ďalšie kroky. Určite 

vyzývame všetkých, nielen túto organizáciu, ak dochádza k nejakým omeškaniam, všetci 

sú riadne vyzývaní a so všetkými komunikujeme. Nechceme vytvárať určite žiaden 

precedens. Hovorím, že len trošku došlo k tomu posunu vzhľadom na zmenu štatútu tohto 

roku. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujem pekne. Ja som sa predsa prihlásila 

s procedurálnym návrhom. Súhlasím s tým, že svojim spôsobom dochádza k precedensu 

a treba to doriešiť, preto dávam návrh na prerušenie rokovania v tomto bode  

do najbližšieho rokovania MZ. Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 37 -  za: 27, proti: 1, zdržali sa: 2 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý, takže budeme pokračovať 

rokovaním v ďalšom bode. 

- - - 

 

Bod č. 27 

Prenájom časti pozemku pre MČ Košice-Západ za účelom realizácie stavby „Výstavba 

detského ihriska na Obchodnej ulici“ v k. ú. Terasa z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 27 predkladáme materiál Prenájom 

časti pozemku pre MČ Košice-Západ za účelom realizácie stavby „Výstavba detského 

ihriska na Obchodnej ulici“ v k. ú. Terasa z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Otváram 

k tomuto bodu diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiou  

o predloženie návrhu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

schvaľuje prenájom časti pozemku registra C KN parc. č. 1831/1 o výmere 1241 m2, 

ostatná plocha, v k. ú. Terasa, pre MČ Košice-Západ z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, môžeme hlasovať. 
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Hlasovanie č. 28 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 28 

Prenájom pozemkov v k. ú. Severné mesto, Letná, Hruštáky pre účely rekonštrukcie 

dopravnej infraštruktúry v rámci stavby „Tlačiarne – úprava dopravnej infraštruktúry“ 

z dôvodov hodných osobitného zreteľa 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Budeme pokračovať bodom č. 28, pod ktorým 

predkladáme materiál Prenájom pozemkov v k. ú. Severné mesto, Letná, Huštáky  

pre účely rekonštrukcie dopravnej infraštruktúry v rámci stavby „Tlačiarne - úprava 

dopravnej infraštruktúry“ z dôvodov hodných osobitného zreteľa. Otváram k materiálu 

diskusiu. Tu by som chcela odovzdať slovo pánovi riaditeľovi.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ďakujem veľmi pekne. Touto cestou by som vás chcel poprosiť  

o podporu tohto materiálu. Tento materiál vlastne súvisí s presným zadefinovaním 

parciel, ktoré investor-stavebník v danej lokalite potrebuje k tomu, aby získal stavebné 

povolenia na cestné stavby, resp. dopravnú infraštruktúru tak, aby sme mohli pokračovať 

v napĺňaní memoranda, ktoré máme aj v súvislosti jednak s vyvolanými investíciami, 

ktoré sú v tejto lokalite, bavíme sa o lokalite Tlačiarní, kde stavby už boli odstránené  

a pracuje sa na získaní stavebných povolení pre ďalšie etapy výstavby a revitalizácie tohto 

územia a zároveň schválenie tohto prenájmu nám umožní pokračovať aj z pozície mesta 

a v naplnení memoranda a skvalitnenia dopravnej situácie v tomto problematickom 

dopravnom uzle. Bavíme sa o Festivalovom území a bavíme sa vlastne o zabezpečení 

bezpečnosti pre chodcov, cyklistov a dá sa povedať, ale aj samotnú autobusovú  

a individuálnu dopravu. Pristupujeme k tomuto kroku osobitného zreteľa z toho dôvodu, 

že vlastne je tuná podpísané memorandum, kde vlastne samotný investor v tejto lokalite 

sa zaviazal investovať sumu 2,5 mil. EUR, ak sa nemýlim, čiže vlastne s tým, že mesto 

sa snaží vyriešiť alebo zlepšiť kvalitu života v tejto lokalite a vnímame to, ako aj vklad 

mesta na to, aby sme mohli tieto práce realizovať a dotiahnuť v súlade s memorandom, 

ktoré sme v minulosti tuná schvaľovali. Takže poprosím vás o podporu tohto návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujem pekne. Ak sa do diskusie nikto nehlási, 

prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje nájom pozemkov v k. ú. Severné mesto 

podľa predloženého návrhu, nájom pozemkov v k. ú. Letná podľa predloženého návrhu  

a nájom pozemkov v k. ú. Huštáky podľa predloženého návrhu pre CTR WatsoNova, 

s.r.o. o výmere 7160,4 m² za účelom úpravy dopravnej infraštruktúry na dobu neurčitú  

za prenájom 1 EUR/rok za celý predmet nájmu z dôvodov hodných osobitného zreteľa 

podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Hlasujeme. 
 

Hlasovanie č. 39 -  za: 31, proti: 0, zdržal sa: 1 
 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Uznesenie bolo schválené. 

- - - 
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Bod č. 29 

Prenájom časti pozemku pre Mestskú časť Košice – Myslava za účelom realizácie 

plánovanej výstavby verejného osvetlenia – ulica Za dolným mlynom v k. ú. Myslava 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 29 predkladáme materiál Prenájom 

časti pozemku pre MČ Košice-Myslava za účelom realizácie plánovanej výstavby 

verejného osvetlenia - ulica Za dolným mlynom v k. ú. Myslava z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. K predkladaného materiálu otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto 

nehlási, prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v súlade s príslušnými právnymi predpismi schvaľuje prenájom pozemku registra E KN 

parc. č. 930 o výmere 145 m² v k. ú. Myslava pre MČ Košice-Myslava z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 40 -  za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 30 

Prenájom pozemkov na Mengusovskej ulici pre Východoslovenskú vodárenskú 

spoločnosť, a.s. z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 30 sa nachádza materiál Prenájom 

pozemkov na Mengusovskej ulici pre Východoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a.s. 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. K predkladanému bodu, materiálu otváram 

diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje prenájom pozemkov registra C KN  

v k. ú. Severné mesto podľa predloženého návrhu za účelom užívania pozemkov v rámci 

oploteného areálu vodného zdroja na Mengusovskej ulici vo vlastníctve 

Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, na dobu neurčitú, za prenájom vo výške  

6 715 EUR/rok za celý predmet nájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

pre Východoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a. s. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 41 -  za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Uznesenie bolo schválené. 

- - - 
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Bod č. 31 

Prenájom pozemkov v k. ú. Železiarne pre spoločnosť Valcovňa profilov a.s. z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 31 predkladáme materiál Prenájom 

pozemkov v k. ú. Železiarne pre spoločnosť Valcovňa profilov a.s. z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa. K materiálu otváram diskusiu. Ak sa do diskusie, pani Blaškovičová 

nech sa páči, s procedurálnym návrhom pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MZ: Ďakujem veľmi pekne. Ja by som chcela poprosiť, aby  

po bode č. 38, kedy končia osobitné zretele, bola vyhlásená 15 min. hygienická prestávka. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Tak nech sa páči, hlasujme za tento návrh. 

 

Hlasovanie č. 42 -  za: 26, proti: 2, zdržali sa: 2 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Takže po bode č. 38 bude hygienická 15 min. 

prestávka. Sme v diskusii, v bode č. 31, ešte raz sa pýtam, či sa niekto hlási. Ak sa nikto 

nehlási, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje prenájom pozemkov za účelom 

majetkovoprávneho vysporiadania areálu Bočiar pre Valcovňu profilov so sídlom 

Rozvojová 2 z dôvodov hodných osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 43 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 32 

Prenájom pozemkov v k. ú. Nové Ťahanovce za účelom realizácie stavby: „Europark, 

Európska trieda, Košice“ pre MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 32 predkladáme materiál Prenájom 

pozemkov v k. ú. Nové Ťahanovce za účelom realizácie stavby: „Europark, Európska 

trieda, Košice“ pre MČ Košice-Sídlisko Ťahanovce z dôvodov hodných osobitného 

zreteľa. K predkladanému materiálu otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, 

odovzdávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje prenájom pozemku v k. ú. Nové 

Ťahanovce podľa predloženého návrhu za účelom realizácie stavby „Europark, Európska 

trieda, Košice“ na dobu neurčitú, za cenu 1 EUR/rok za celý predmet nájmu pre MČ 

Košice - Sídlisko Ťahanovce podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 
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Hlasovanie č. 44 -  za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 33 

Nájom z dôvodov hodných osobitného zreteľa medzi Správou mestskej zelene v Košiciach 

a Mestskou časťou Košice – Nad jazerom – časť parcely C KN č. 4440/2, k. ú. Jazero 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 33 predkladáme materiál Nájom  

z dôvodov hodných osobitného zreteľa pre Správu mestskej zelene v Košiciach a MČ 

Košice - Nad jazerom - časť parcely C KN č. 4440/2 v k. ú. Jazero. Otváram 

k predkladanému materiálu diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, odovzdávam slovo 

návrhovej komisii. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje uzavretie nájomnej zmluvy medzi 

Správou mestskej zelene a MČ Košice - Nad jazerom, predmetom ktorej bude nájom časti 

parc. C KN č. 4440/2 v k. ú. Jazero z dôvodov hodných osobitného zreteľa podľa 

predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 45 -  za: 30, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 34 

Nájom z dôvodov hodných osobitného zreteľa medzi Správou mestskej zelene v Košiciach 

a Mestskou časťou Košice – Nad jazerom – časť parcely C KN č. 4091/88, k. ú. Jazero 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 34 predkladáme materiál Nájom  

z dôvodov hodných osobitného zreteľa medzi Správou mestskej zelene v Košiciach a MČ 

Košice - Nad jazerom, časť parcely C KN č. 4091/88, k. ú. Jazero. K predkladanému 

materiálu otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, nech sa páči, návrhová 

komisia.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje uzavretie nájomnej zmluvy medzi 

Správou mestskej zelene v Košiciach a MČ Košice - Nad jazerom, predmetom nájmu je 

parc. C KN 4091/88 v k. ú. Jazero vo výmere 300 m² za nájomné vo výške 1 EUR/rok 

na dobu neurčitú z dôvodu hodných osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 46 -  za: 31, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 
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Bod č. 35 

Nájom pozemkov v k. ú. Severné mesto pre občianske združenie Iniciatíva Poď na dvor, 

o. z. za účelom užívania komunitnej záhrady z dôvodov hodných osobitného zreteľa 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 35 sa nachádza materiál Nájom 

pozemkov v k. ú. Severné mesto pre Občianske združenie Iniciatíva poď na dvore, 

občianske združenie za účelom užívania komunitnej záhrady z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa. Otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú 

komisiu o prednesenie návrhu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje nájom pozemkov podľa 

predloženého návrhu v k. ú. Severné mesto pre Občianske združenie Iniciatíva poď  

na dvor z dôvodov hodných osobitného zreteľa. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 47 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 36 

Prevod pozemku parc. C KN č. 148/10, k. ú. Letná pre J. S. z dôvodov hodných osobitného 

zreteľa  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 36 Prevod pozemku parcela C KN  

č. 148/10, k. ú. Letná pre J. S. z dôvodov hodných osobitného zreteľa. Otváram diskusiu. 

Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov zrušuje uznesenie MZ v Košiciach č. 658 zo dňa 

12.12.2016 podľa príslušných právnych predpisov a schvaľuje prevod pozemku  

parc. č. C KN 148/10 v k. ú. Letná pre J. S. do výlučného vlastníctva za kúpnu cenu 

2800,98 EUR z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 48  -  za: 32, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 37 

Prenájom pozemkov, časti parciel v k. ú. Skladná a v k. ú. Južné Mesto pre Mestskú časť 

Košice – Juh z dôvodov hodných osobitného zreteľa za účelom výstavby kontajnerovísk  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 37 Prenájom pozemkov, časti parciel  

v k. ú. Skladná a v k. ú. Južné Mesto pre Mestskú časť Košice - Juh z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa za účelom výstavby kontajnerovísk. Otváram diskusiu. Ak sa  
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do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje prenájom časti pozemkov  

pre Mestskú časť Košice - Juh z dôvodov hodných osobitného zreteľa podľa predloženého 

návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 49 -  za: 32, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 38 

Zámena pozemkov v k. ú. Letná medzi mestom Košice a spoločnosťou SHX, s.r.o. 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa s finančným vyrovnaním v prospech mesta Košice 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 38 Zámena pozemkov v k. ú. Letná medzi 

mestom Košice a spoločnosťou SHX, s.r.o. z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

s finančným vyrovnaním v prospech mesta Košice. Otváram diskusiu. Ak sa do diskusie 

nikto nehlási, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje zámenu pozemkov registra C KN  

v k. ú. Letná vo vlastníctve mesta Košice podľa predloženého návrhu do vlastníctva SHX 

podľa predloženého návrhu zámenou za pozemky v k. ú. Letná podľa predloženého 

návrhu vo vlastníctve SHX do vlastníctva mesta Košice s finančným vyrovnaním  

6 533 EUR v prospech mesta Košice z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa 

predloženého návrhu. 
 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 50 -  za: 32, proti: 0, zdržalo sa: 0 
 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Po bode č. 38 sme si schválili 15 min. hygienickú 

prestávku. Vyhlasujem prestávku, stretneme sa tu 10:45. 

- - - 
 

--- po prestávke --- 
 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Poprosíme o gong. Je 10:45, pokračujeme 

v rokovaní, prosím poslankyne, poslancov, aby zaujali svoje miesta. Je 10:46, 

pokračujeme v rokovaní. Budeme pokračovať v rokovaní, prosím poslancov, aby sa 

prezentovali. Poprosím kolegyne, kolegovia, prezentujte sa, zatiaľ máme prezentovaných 

poslancov 9, čo je málo na to, aby sme mohli pokračovať v rokovaní. Ešte raz poprosím 

gong pre tých, ktorí nepočuli. Prosím kolegov poslancov, aby zaujali svoje miesta  

v rokovacej sále. Stále máme prezentovaných poslancov 12, tak skúsme ten gong ešte raz 

do tretice pre tých, čo sa nevedia dostaviť. Potrebujeme ešte 3 kolegov, aby sa 

prezentovali, aby sme mohli začať. Ešte jeden, ešte jedného kolegu prosím, aby sa 

prezentoval, aspoň jedného. Nemôžeme začať rokovať. Teraz. Ďakujem veľmi pekne. 

- - - 
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Bod č. 39 

Určenie spôsobu prevodu podkrovného bytu č. 17-S v dome na ul. Garbiarska č. 7  

pre nájomcov Ing. A. A. a manželku V. A. z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Budeme pokračovať v rokovaní bodom č. 39 

Určenie spôsobu prevodu podkrovného bytu č. 17-S v dome na ulici Garbiarska č. 7  

pre nájomcov Ing. A. A. manželku V. A. z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Otváram 

k tomuto materiálu diskusiu. Pán poslanec Matoušek. 

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Ja Vás len chcem upozorniť, že tu sa jedná o osobitný zreteľ a je tu 

nedostatočné kvórum, aby bol ten osobitný zreteľ prijatý.  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ale veď to je určenie spôsobu prevodu, tu nie je 

osobitný zreteľ. Určenie spôsobu prevodu. Neschvaľujeme osobitý zreteľ. Chcem 

upozorniť, dobre. Takže budeme pokračovať, ak sa do diskusie nikto nehlási, 

odovzdávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v súlade s príslušnými právnymi predpismi schvaľuje spôsob prevodu nehnuteľnosti  

vo vlastníctve mesta Košice pre Ing. Alexandra Adama a manželku Vieru Adamovú. 

Uvedený prevod sa realizuje ako dôvod hodný osobitného zreteľa v súlade s ustanovením 

§ 72a písm. c) Štatútu mesta Košice, ktorým je majetkovoprávne vysporiadanie 

prevádzanej nehnuteľnosti dlhodobo najmenej 15 rokov nepretržite užívanej nájomcom 

a záujemcom o kúpu nehnuteľnosti podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bola som upozornená právnym oddelením, že aj 

keď ide o určenie spôsobu, schvaľuje sa to 3/5 väčšinou ako osobitný zreteľ, takže sa 

ospravedlňujem. Zo všetkých alebo z prítomných? Čiže potrebujeme 24. 25, dobre. 

Vyhlasujem teda, aby sme sa prezentovali v tejto chvíli teraz hneď, prosím prezentujme 

sa. Prichádzajú nám nejakí poslanci. Skúsime ešte nechať im priestor, nech sa prezentujú. 

Pán poslanec Djordjevič, pán poslanec Djordjevič. Ak sa zaprezentujete, budeme môcť 

pokračovať v rokovaní, všetci, ktorí ste teraz prišli. Ešte jedného, no. Ďakujem pekne. 

Takže hlasujeme o spôsobe, o určenie spôsobu prevodu z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, preto potrebujeme, potrebujeme 3/5, takže nech sa páči, ešte raz návrhová 

komisia. Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 51 -  za: 28, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátor mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 40 

Určenie spôsobu prevodu pozemkov v k. ú. Čermeľ pre MVDr. V. H. a Ing. M. H. 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátor mesta: Pokračujeme bodom č. 40 Určenie spôsobu 

prevodu pozemkov v k. ú. Čermeľ pre V. H. a Ing. M. H. z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. Otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 
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podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje spôsob prevodu vlastníctva 

nehnuteľného majetku mesta Košice v k. ú. Čermeľ podľa predloženého návrhu  

do podielového spoluvlastníctva MVDr. V. H. a Ing. M. H. z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátor mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 52 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátor mesta: Návrh bol prijatý.  

- - - 

 

Bod č. 41 

Odňatie zo správy K13 – Košické kultúrne centrá a následné zverenie nehnuteľnosti 

v rámci areálu Amfiteátra, Festivalové námestie 2, Košice do správy Mestskej časti  

Košice – Sever.  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátor mesta: Pokračujeme bodom č. 41 Odňatie zo správy  

K13 - Košické kultúrne centrá a následné zverenie nehnuteľnosti v rámci areálu 

Amfiteátra, Festivalové námestie 2, Košice do správy Mestskej časti Košice – Sever. 

Otváram k danému materiálu diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú 

komisiu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje odňatie majetku vo vlastníctve mesta 

Košice, b) odňatie majetku, c) zverenie majetku v zmysle predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátor mesta: Hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 53 -  za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátor mesta: Návrh bol prijatý.  

- - - 

 

Bod č. 42 

Odňatie pozemkov v k. ú. Stredné Mesto zo správy Mestskej časti Košice – Staré Mesto   

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 42 predkladáme materiál Odňatie 

pozemkov v k. ú. Stredné Mesto zo správy mestskej časti Košice – Staré Mesto. Otváram 

diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach, 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje odňatie nehnuteľného majetku 

pozemkov vo vlastníctve mesta Košice zo správy mestskej časti Košice – Staré Mesto, 

podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Hlasujeme. 

 

 

 



42 

Hlasovanie č. 54 -  za: 30, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 43 

Šatníkové skrinky – odňatie majetku mesta Košice zo správy príspevkovej organizácie 

K13 – Košické kultúrne centrá a výpožička TEPELNÉMU HOSPODÁRSTVU, 

spoločnosti s ručením obmedzeným Košice 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pokračujeme bodom č. 43 Šatníkové skrinky, 

odňatie majetku mesta Košice zo správy príspevkovej organizácie K13 – Košické 

kultúrne centrá a výpožička TEPELNÉMU HOSPODÁRSTVU, spoločnosti s ručením 

obmedzeným Košice. Otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím 

návrhovú komisiu o prednesenie návrhu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje odňatie majetku zo správy 

príspevkovej organizácie K13 a jeho výpožičku v prospech TEPELNÉHO 

HOSPODÁRSTVA podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Hlasujeme. 

 

Hlasovanie č. 55 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 44 

Odňatie parcely C KN č. 1568/6 k. ú. Južné Mesto, zo správy Správy mestskej zelene  

v Košiciach 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 44 Odňatie parcely C KN č. 1568/6, k. ú. 

Južné Mesto, zo správy Správy mestskej zelene v Košiciach. Otváram diskusiu. Ak sa  

do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach, 

v súlade s príslušnými právnymi predpismi, schvaľuje odňatie parcely C KN 1568/6  

v k. ú. Južné Mesto zo správy Správy mestskej zelene podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, môžeme hlasovať. 

 

Hlasovanie č. 56 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

  

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 
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Bod č. 45 

Určenie spôsobu prevodu nehnuteľnosti – priamy predaj pozemku, parcely registra C KN 

č. 4096/68 v k. ú. Jazero  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 45 Určenie spôsobu prevodu 

nehnuteľnosti - priamy predaj pozemku, parcely registra C KN, č. 4096/68, v k. ú. Jazero. 

Otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v súlade s príslušnými právnymi predpismi schvaľuje spôsob prevodu - priamy predaj 

nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Košice a to pozemku parcely registra C KN 4096/68 

v k. ú. Jazero podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 57 -  za: 32, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 46 

Určenie spôsobu prevodu nehnuteľnosti – priamy predaj pozemku, parcely registra C KN 

č. 4096/70 v k. ú. Jazero 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 46 Určenie spôsobu prevodu 

nehnuteľnosti - priamy predaj pozemku, parcely registra C KN č. 4096/70 v k. ú. Jazero. 

Otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov schvaľuje spôsob prevodu - priamy predaj 

nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Košice pozemku parcely registra C KN 4096/70  

v k. ú. Jazero, podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 58 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 47 

Určenie spôsobu prevodu nehnuteľností – priamy predaj pozemkov, parciel registra  

C KN č. 4096/45, č. 4096/46 a časti pozemku, parc. č. 4096/1 v k. ú. Jazero 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 47 Určenie spôsobu prevodu  

nehnuteľnosti - priamy predaj pozemkov, parciel registra C KN č. 4096/45, č. 4096/46,  

a časti pozemku, parc. č. 4096/1, v k. ú. Jazero. Otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto 

nehlási, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 
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v súlade s príslušnými právnymi predpismi, schvaľuje spôsob prevodu - priamy predaj 

nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Košice a to pozemkov parcely registra C KN  

č. 4096/45, 4096/46 a 4096/1 podľa predlohy, v k. ú. Jazero, podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 59 -  za: 32, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 48 

Určenie spôsobu prevodu nehnuteľností – priamy predaj pozemkov, parciel registra  

C KN, č. 4096/47 a 4096/48 v k. ú. Jazero  

    

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 48 Určenie spôsobu prevodu 

 nehnuteľností - priamy predaj pozemkov, parciel registra C KN č. 4096/47 a 4096/48, v 

k. ú. Jazero. Otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

v súlade s príslušnými právnymi predpismi schvaľuje spôsob prevodu - priamy predaj 

nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Košice, pozemkov parcely registra C KN 4096/47  

a 4096/48 v k. ú. Jazero, podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 60 -  za: 32, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 49 

Určenie spôsobu prevodu – priamy predaj pozemkov v k. ú. Jazero pre MUDr. M.Š.  

a manželku Z.Š. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 49 Určenie spôsobu prevodu - priamy 

predaj pozemkov v katastrálnom území Jazero, pre M.Š. a manželku Z.Š. Otváram 

diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

v súlade s príslušnými právnymi predpismi schvaľuje určenie spôsobu prevodu - priamy 

predaj pozemkov vo vlastníctve mesta Košice, parcely C KN 4096/71 v k. ú. Jazero, 

podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 61 -  za: 34, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 
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Bod č. 50 

Určenie spôsobu prevodu – priamy predaj pozemkov v k. ú. Jazero pre Ing. M.Š. 

a manželku Mgr. Z.Š. a E.E. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 50 predkladáme materiál Určenie 

spôsobu prevodu, priamy predaj pozemkov v k. ú. Jazero, pre M.Š. a manželku Z.Š. a E.E.  

Nech sa páči, otváram diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu 

o prednesenie návrhu. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

v súlade s príslušnými právnymi predpismi schvaľuje určenie prevodu, spôsobu  

prevodu - priamy predaj pozemku vo vlastníctve mesta Košice, parcely C KN 4096/74, 

4096/75, 4096/76, 4096/73, 4096/77 v k. ú. Jazero, podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 62 -  za: 34, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 51   

Klzisko Mestský park – zverenie majetku mesta Košice do správy príspevkovej 

organizácie Správa mestskej zelene v Košiciach, a výpožička TEPELNÉMU 

HOSPODÁRSTVU spoločnosti s ručením obmedzeným Košice 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 51 Klzisko Mestský park - zverenie 

majetku mesta Košice do správy príspevkovej organizácie Správa mestskej zelene 

v Košiciach a výpožička TEPELNÉMU HOSPODÁRSTVU spoločnosti s ručením 

obmedzením Košice. Otváram diskusiu k tomuto materiálu. Ak sa do diskusie nikto 

nehlási, prosím návrhovú komisiu.  

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

v súlade s príslušnými právnymi predpismi schvaľuje zverenie časti majetku  

vo vlastníctve mesta Košice multifunkčnú športovú plochu, streetball a ľadová plocha, 

nachádzajúca sa v Mestskom parku, v obstarávacej cene do správy príspevkovej 

organizácie Správa mestskej zelene. Po 2. schvaľuje výpožičku pre spoločnosť 

TEPELNÉ HOSPODÁRSTVO spoločnosť s ručením obmedzeným a to časti majetku 

nachádzajúcej sa v Mestskom parku „Multifunkčná športová plocha, streetball a ľadová 

plocha“ a jej súčasti, v súlade s predloženým návrhom. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Môžeme hlasovať. 

 

Hlasovanie č. 63 -  za: 32, proti: 1, zdržal sa: 1 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý.  

- - - 
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Bod č. 52 

Zverenie stavieb realizovaných v rámci revitalizácie parkov a vnútroblokov na území 

mesta Košice do správy jednotlivým mestským častiam 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 52 Zverenie stavieb realizovaných v rámci 

revitalizácie parkov a vnútroblokov na území mesta Košice do správy jednotlivých 

mestských častí alebo do správy jednotlivým mestským častiam. Otváram diskusiu  

k danému materiálu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, prosím návrhovú komisiu.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

v súlade s príslušnými právnymi predpismi schvaľuje zverenie nehnuteľného majetku  

vo vlastníctve mesta Košice - stavieb realizovaných v rámci revitalizácie parkov  

a vnútroblokov na území mesta Košice do správy Mestskej časti Košice – Staré Mesto, 

Mestskej časti Košice – Juh, Mestskej časti Košice – Dargovských hrdinov, Mestskej 

časti Košice – Sídlisko Ťahanovce, podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme.  

 

Hlasovanie č. 64 -  za: 33, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 53 

Zverenie stavieb realizovaných v rámci revitalizácie vnútrobloku Jasuschova/Bauerova 

do správy MČ Košice – Sídlisko KVP 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 53 predkladáme materiál Zverenie 

stavieb realizovaných v rámci revitalizácie vnútrobloku Jasuschova/Bauerova do správy 

MČ Košice – Sídlisko KVP. Otváram k danému materiálu rozpravu. Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. Skúsim vysvetliť situáciu. Na túto tému sa  

so mnou nebavil ani ako so štatutárom KVP ani pán primátor, ani pani námestníčka, ani 

námestník, ani riaditeľ. Bol som na kontrolnom dni, kde bol zamestnanec MMK, ktorý 

mi povedal, že teda mali pripraviť tento materiál do zastupiteľstva, tak ho predkladajú. 

My sme na tom kontrolnom dni povedali viacero výhrad v rámci reklamačného konania 

a tie sa budú riešiť. Chcem len povedať, že mesto má v rámci eurofondov 5 rokov 

udržateľnosť. Tento vnútroblok je skvelý, sme za neho veľmi vďační, bola to skvelá 

robota, je veľmi populárny medzi obcami musím povedať, ale chcel by som vás poprosiť, 

my to nevieme teraz zobrať do správy takto, ako to je. Ani to nechceme. V iných MČ sa 

postavia vnútrobloky, zmanažuje to celé MMK a oddelenia, postavia sa, zoberie to správa 

mestskej zeleni. MČ nemá žiadne výdavky. U nás sa na tom projekte od začiatku veľmi 

rázne podieľali, je to nedokončené podľa našich predstáv, neboli akceptované naše výzvy, 

je tam reklamácia, máme to teraz prevziať bez akejkoľvek koruny v situácii, keď  

napr. minule sme žiadali na opravu mestského majetku na strechu, schválili ste síce 

peniažky, za čo ďakujem, ale primátor nepodpísal uznesenie. Boli nám schválené peniaze 

na Skate Park na  dofinancovanie, primátor nepodpísal. Dobre, získali sme peniaze ináč. 

Boli nám už schválené peniaze z výzvy REACT, na rozdiel od iných MČ, MČ KVP bol 

krátený o 220 tis. EUR. Juh dostal rovnako peňazí, MČ Ťahanovce dostala rovnako 

peňazí ako my, bolo im krátené 130 tis. EUR, nám 220. Snáď, myslím si, že každý 
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racionálny človek bez nejakej politiky uzná, že proste takýto park ak chceme, aby slúžil 

ľuďom, si vyžaduje nejakú údržbu a férové by bolo podľa mňa povedať napr. to, že my 

máme 5 rokov teraz spravovať tento park, správa mestskej údržby bude mať náklady  

na správu tohto parku, vymyslím si, 7 tis. EUR ročne, chcete aj to robiť vy alebo bude to 

robiť Spáva mestskej zelene? Takýto rozhovor neprebehol. Tak isto ja by som bol rád, 

aby ten park slúži ľuďom ďalej, čo si vyžaduje zvýšenú údržbu, ale neviem ju robiť  

za situácie, keď mi v kuse na KVP-čku, nie mne, ale MČ krátite peniaze. Proste neviem, 

neviem to robiť. Neviem to zobrať, tak nech sa stará Správa mestskej zelene rovnako, 

chcem povedať, že rovnako ako v iných MČ a budeme asi všetci spokojní a bude to 

férové. Čiže bol by som rád, aby poslanci, opäť to pakujem, sme vyrábali férový systém 

a nie, že niektorým proste sa schváli rozpočet, dá sa do Správy mestskej zelene, všetko to 

zariadia, MČ nemá výdavky a my sme neustále krátení. Ja budúci mesiac nemám  

na odmeny poslancov, nemám opäť na odmeny zamestnancov. Je to vážne zlé. A prosil 

som vás viackrát, aby sme schválili peniaze na to, aby mesto aspoň dorovnalo nejakú časť 

tých prostriedkov, ktoré zobralo z Ukrajiny, s ktorými sme nepočítali. Neschválili ste to 

viacnásobne. Čiže prepáčte, ale neviem sa zaviazať k tomu, že budem sa o tento park 

starať. Je to manažérske rozhodnutie. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: S faktickou poznámkou pán námestník. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Faktická poznámka. Ďakujem, že ste ma spomenul pán 

poslanec a pán starosta. Keď sme tento park riešili na meste, ja som práve pánovi 

riaditeľovi adresoval otázku. Keď si tento park vymyslela MČ KVP, vypočítala koľko  

z bežnej správy bude drahšia údržba tohto územia? Prišla s týmto výpočtom dlhodobej 

údržby? Nie. Vtedy vás to nezaujímalo. Nezaujíma vás to asi ani pri iných investíciách, 

kde zvyšujete hodnotu životného priestoru pre obyvateľov, čož je super, ale nezamýšľate 

sa nad tým, že koľko vás to bude stáť. A prepáčte, nad čím tu plačete zase? V zmysle 

štatútu vykonávate správu týchto priestranstiev v rámci vašej MČ. Ak vám to vadí, 

zmeňme štatút, zoberme vám všetky tieto predstavenstvá a mesto ich zverí Správe 

mestskej zelene. Tak ako pri iných MČ. Nevyplakávajte. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: S faktickou poznámkou poslanec Vrchota. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne, no v rámci realizácie 

projektov ja som za to, aby tie projekty, ktoré realizuje mesto Košice sa ďalej o nich aj 

staralo minimálne počas tej doby udržateľnosti. My takisto aj v MČ Košice-Západ to 

riešime takým spôsobom, že ak robíme nejaký projekt a realizujeme nejakú obnovu alebo 

úpravu verejného priestranstva, získame tento majetok, pozemok buď do správy alebo  

do nájmu, realizujeme investíciu a počas tej doby udržateľnosti sa o neho aj staráme. Tak 

toto bude napr. aj pri plánovanej obnove a revitalizácii Katkinho do parku, ktorú 

zabezpečuje MČ Západ. Takže tí, ktorí to realizujú, nech si to nechajú minimálne počas 

tej doby udržateľnosti. Toto je lepšie riešenie. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Do diskusie je prihlásený pán poslanec Karaffa 

a potom dám slovo pánovi riaditeľovi. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ďakujem pekne za slovo. Chcel som sa prihlásiť v predchádzajúcom 

bode, ale tak rýchlo ste uzatvorili diskusiu, že budem rečniť všeobecne v tomto bode. 

Mne sa ozval obyvateľ z Juhu a ide o park Lomonosovova – Turgenevova a preto som sa 

prihlásil tu, lebo som chcel počuť aj vyjadrenie starostu, resp. aj miestnych poslancov, že 
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akým spôsobom tam ten park bol zhotovený a či sú tie, či je ten park zhotovený tak, ako 

by mal byť podľa projektovej dokumentácie. Pretože ja disponujem materiálom, jeden 

obyvateľ na Juhu si dal tú námahu, že porovnal existujúci súčasný stav s projektovou 

dokumentáciou a je tam viacero nedostatkov a ja som sa chcel na to opýtať, kto ich bude 

odstraňovať, či to zatiahne MČ alebo akým spôsobom sa to bude riešiť. Rovnako či aj  

pri ostatných parkoch sú nejaké nedostatky a akým spôsobom budú odstránené, lebo  

od odovzdania stavby prešlo nejaké obdobie, niekoľko mesiacov a viacero nedostatkov, 

či chýbajúce zábradlia, či nenamaľované stĺpy, ktoré sa nemali vymieňať, ale len 

namaľovať a ďalšie a ďalšie časti ako odstránené staré, resp. neodstránené staré schodiská 

a staré chodníky proste sú tam a nevyzerá to dobre. Tak sa chcem opýtať, že čo s tým, kto 

to bude riešiť. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: S faktickou poznámkou pani poslankyňa 

Súkeníková. 

 

p. Súkeníková, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Tak ja myslím, že vieme o ktorého 

obyvateľa sa jedná, aj nám sa pravidelne ozýva, za čo mu ďakujeme. MČ Košice-Juh 

neprebrala všetky veci do svojej správy, len niektoré napr. vyvýšené záhony, sadové 

úpravy, potom workoutové ihrisko, športovisko, venčovisko pre psi. O to sa budeme 

starať my. Nedostatky, ktoré sú v tomto vnútrobloku boli viackrát odovzdané mestu,  

resp. urgujeme mesto, aby tieto nedostatky odstránil na vlastné náklady. Takže asi taký 

je stav. A čo sa týka chodníkov, chodníky neboli údajne zahrnuté v projektovej 

dokumentácii a neboli na to vyčlenené financie z eurofondov. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: S faktickou poznámkou pán poslanec Babušík. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Dominik, predbehol si ma, je 

to viac-menej asi na diskusiu na ďalší bod, kde vlastne sa zveruje Správa mestskej zelene. 

Ja mám tiež informácie, že keď sme boli na mieste vnútrobloku Tokajické - Lidické 

námestie v MČ Dargovských hrdinov, že sú tam dodnes nedostatky na týchto ihriskách, 

ktoré zatiaľ nie sú odstránené a teda otázka smeruje aj k tomu, že aké sú informácie  

v rámci reklamačného konania. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: S faktickou pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Gibóda, len 

tu je rovnaká situácia, v ktorej som sa ozval, ako keď vy ste sa ozývali ku KFA, tiež... 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: ...pán poslanec mal faktickú.... 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka ...prosím, neskáčte mi do reči.... 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: ... nemôžete s faktickou reagovať na faktickú. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Mám svoj diskusný príspevok, prosím nechajte 

ma dohovoriť. Ďakujem pekne. Čiže... 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta:  Dobre. Teraz som dala slovo pánovi riaditeľovi. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ďakujem veľmi pekne. Budem reagovať na niektoré podstatné 
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skutočnosti. Bolo tu spomínané, že sú na jednotlivých parkoch nejaké vady,  

resp. reklamačné konania. Áno, registrujeme ich a sú riešené v rámci reklamačného 

konania, zároveň ale treba si uvedomiť, keďže sa jedná o parkové úpravy niektoré vlastne 

práce, resp. odstraňovania sú viazané na určité klimatické podmienky, tzn. niektoré vady 

sa nedajú odstrániť, čo sa týka nejakej výsadby, doplnenia výsadby, chýbajúcich 

a podobných. Nie je to možné robiť uprostred leta, musí sa počkať na vegetačné obdobie 

a s týmto sa to zrealizovať. Čiže z každých takýchto zistení je spravené reklamačné 

konanie. Nie je to tak, že to odstraňuje mesto. Odstraňuje to zhotoviteľ, lebo je to v rámci 

záručnej lehoty a v rámci reklamačného konania. Tak to je k tomuto, aby som. Druhá vec 

je, áno, tie parky boli robené alebo tie vnútro bloky boli robené na základe výzvy, ktorá 

bola vyhlásená a táto výzva neumožňovala robiť spevnené plochy, bolo to, mali byť tieto 

plochy vodu priepustné, preto je tam vo veľkom použitý mlátový chodník a pod. Čiže 

mnohé MČ participovali na príprave projektovej dokumentácie, resp. pripravovali 

projektovú dokumentáciu a tomuto sa museli prispôsobiť tak, aby splnili kritériá danej 

výzvy, keď sa chceli uchádzať o revitalizáciu vnútro blokov. Čiže to nebolo o tom, čo 

chceme, ale aby sme to uspôsobili alebo aby ste to uspôsobili tej samotnej výzve. A čo sa 

týka vlastne toho konkrétneho prípadu, o ktorom alebo o tomto bode, ktorý rokujeme, 

vlastne vnútroblok Jasuschova-Bauerova, celá vlastne táto revitalizácia tohto vnútrobloku 

bola spracovaná alebo realizovaná na základe toho, že mesto mohlo byť príjemcom, čiže 

mesto zobralo na seba tento záväzok, ale projektovú dokumentáciu pripravila MČ, áno. 

Tak ako sa to stalo aj v iných MČ, boli tam pri projektovej dokumentácii niektoré chyby, 

niektoré vady, bolo to možno aj z toho časového hľadiska, pod ktorým boli projektanti, 

možno to bolo aj tým, že to boli prvé projekty, ktoré MČ takto realizovali. Čiže chyby 

projektovej dokumentácie, nevhodne zvolené kultivary rastlín boli v priebehu prípravy 

projektu odstraňované aj v spolupráci s MČ. Zároveň aj keď sa tu bavíme o tom, že MČ 

dneska hovorí, že to neprevezme, je to v priamom rozpore so štatútom. Do celého projektu 

sme išli s tým, že podľa štatútu sa o tieto prvky stará MČ. Mesto to zobralo na seba, 

postavilo, samozrejme veci, ktoré sú v rozpore s projektovou dokumentáciou alebo kde 

sú nejaké tie vady, reklamácie, toto mesto zabezpečí, aby realizátor ich uviedol  

do skutkového stavu, ktorý podľa zmluvy je povinný, ale zároveň si povedzme aj druhú 

podstatnú skutočnosť. Keď sme schvaľovali v marci nový štatút, ktorý hovoril  

o prerozdelení podielových daní, tak argument prečo sa práve veľkým MČ má navýšiť 

ich podiel a bavíme sa o cca 3 mil. navyše, ktoré dostanú z podielových daní, bol práve 

ten, že majú kompetencie, majú povinnosti a potrebujú sa starať o zverený majetok. Takže 

teraz je to ako? Keď to vyhovuje a keď potrebujeme argumenty, tak použijeme, že chceme 

štatút a chceme tie peniaze a keď sú tu povinnosti a mám ich plniť podľa štatútu, tak zrazu 

už nie? Nedá sa byť tak trochu tehotný. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Budeme pokračovať faktickými poznámkami. Pán 

poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Priznám sa, že nie som stavebník, ale podľa 

mojich nejakých biednych znalostí si myslím, že natrieť stĺpy verejného osvetlenia alebo 

osadiť zábradlie vo svahu, to na to ja si teraz vhodné obdobie, nemusíme čakať na zimu. 

Čiže neviem prečo to nie je urobené. Je tu viacero nedostatkov. K projektu sa ja 

vyjadrovať nebudem, ma zaskočili tie kameninové záhony, lebo Správa mestskej zelene 

takéto záhony nespravuje po meste, čiže ma zaskočilo, že je to urobené takto, je to 

náročnejšie na údržbu a napr. na tom Juhu je strašne veľa kameňa dookola, štrku teda 

porozhadzovaného. Čiže ja by som očakával, že to zhotoviteľ dá do poriadku a až 

následne sa to odovzdá jednotlivým MČ do správy, keď už tak. Čiže neviem, kedy bude 
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ten vhodný čas, aby sa tie stĺpy natreli. Neviem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Pán riaditeľ Čop sa za tie roky vo funkcii naučil 

pekne vytvárať hmlu a mlžiť, poviem tak pán riaditeľ, väčšina z tých vecí, ktoré ste 

povedali, nie je tak a sa len vyhovárate. Poviem typický príklad. Drevená pergola, ktorá 

je osadená vo vnútrobloku Jasuschova-Bauerova je popraskaná po 3. mesiacoch úplne. 

Čiže evidentné, že stavebníci použili vlhké drevo. To je názor odborníkov. Čiže mi chcete 

povedať, že mimo vegetačného obdobia musíte vymieňať to drevo? Je to nezmysel.  

Tak isto je evidentné, že nebola vysiata tráva niekde. A všetkých pozývam, poďte  

so mnou a vám ukážem, my sme už asi rok odkedy prebieha, to namietame, je o tom 

dokumentácia, viem poslať vám emaily, viem vám ukázať fotky, viem s vami prejsť ten 

vnútroblok. Len som to nechcel tu vyťahovať, lebo ten vnútroblok je naozaj pekný projekt 

a ja som bol v tom, že pán riaditeľ, že to je vzájomne výhodné, lebo mesto by nedalo nič. 

Čiže vy by ste mali nulový výsledok, ja by som mal nulový výsledok, občania by mali 

nulu. My sme vám poskytli projekt, ktorý vypracovali lacnejšie ako to robí mesto, 

lacnejšie ako iné MČ a kontrolovali ho zamestnanci mesta, ktorí našli chyby a chyby sa 

opravili. A teraz, keď vznikli ďalšie chyby, ktoré na projekte vzniknú a nikto vám ich 

nevyčíta, tak vy útočíte na mňa, že MČ robila chyby. Je to, prepáčte, neférové z vašej 

strany, neprispieva to k spolupráci a netvrdíte pravdu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pani poslankyňa Súkeníková. 

 

p. Súkeníková, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Čo sa týka osvetlenia vnútrobloku 

Turgenevova-Lomonosovova, tak pevne verím, že tie stĺpy budú nielen natreté, ale hlavne 

vymenené tak ako to bolo v projektovej dokumentácii a chcela by som požiadať, aby aj 

pri reklamácii tohto vnútrobloku sa dbalo hlavne na bezbariérovú lávku. Chýba tam 

zábradlie a imobilní, resp. ľudia, ktorí majú problém s chodením sa nemajú čoho 

podoprieť, keď idú hore medzi tými dvoma ulicami. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Babušík. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem za odpoveď. Týka sa to síce bodu, 

ktorý bude nasledovať po tomto bode, ale už teda keď sa otvorila diskusia, pán riaditeľ, 

ja sa skôr pýtam na prvky detského ihriska ako takého, čiže tých vežičiek, nakoľko tam 

trčia šruby, sú nedotiahnuté šruby, viem dokonca, že pán Andrejčák podával interpeláciu 

na toto detské ihrisko a prišla odpoveď, že je to opravené a pritom je to stále neopravené 

a zároveň je tam napr. lano, tá lanová veža, ktorá proste stále povolená. Moja 4-ročná 

dcéra si sadne a je 10 cm od zeme. Takže to sú veci, ktoré sme komunikovali a na to 

upozorňovali a bola na to aj interpelácia zo strany kolegu, kde mu prišla odpoveď, že je 

to opravené, ale opravené to reálne nie je. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pani poslankyňa Iľaščíková. 

 

p. Iľaščíková, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. ...príklady možnože ako sa to nemá robiť  

a ako je veľmi dôležité, akú firmu vyberieme pri realizovaní projektu a chcem sa ešte 

opýtať, pán riaditeľ ste spomenul, že projektovej dokumentácie pripravovali MČ. Čiže  

s týmto dokumentom nemá nič spoločné mesto a chyby niektoré, ktoré nastali, projektové 

dokumentácie v podstate sa môžu títo starostovia poďakovať tým predchádzajúcim za nie 



51 

veľmi dobre pripravený projekt. A ešte by som dodala, čo sa týka starostu KVP-éčka, my 

sme sa tu viackrát bavili, že aj z vašej strany ako zo strany mesta prišlo to, že budú 

vypočutí starostovia daných MČ a ak sa to bude týkať niekoho v danej MČ, tak vlastne 

sa bude prikláňať k názoru či starostu alebo toho miestneho zastupiteľstva. Čiže ja v tomto 

tuná podporím. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Matoušek. 

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Faktická poznámka. Prepáčte, sťahujem svoje slovo, musím utekať 

domov. Pardon. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Budeme pokračovať v diskusii. Pán poslanec 

Knap. 

 

p. Knap, poslanec MZ: Ďakujem pekne. Ja môžem len potvrdiť slová pána poslanca Karaffu,  

že naozaj tento vnútroblok bol riešený za zvláštnych okolností čo sa týka Turgenevovej 

a Lomonosovovej. Predsa nemôžu občania MČ upozorňovať stavebnú firmu, kde robí 

chyby alebo ktoré prvky tam chýbajú, že po mesiaci sa začínajú jednotlivé časti spevnené 

časti alebo nespevnené časti rozpadať. Keď sme tam boli niekoľkokrát na kontrole, výška 

buriny bola vyššia ako niektoré prvky, chýbala mi tam tá súčinnosť. Ja som sa síce 2-krát 

dozvedel z televízie, že práce prebiehajú podľa harmonogramu, pričom sme už v auguste 

vedeli, že ten termín sa stihnúť nedá a niečo stavať a mať hru nájdi si svojho robotníka, 

to tak nemôže fungovať. Pretože prídete na stavbu, kde nikto nie a deklaruje sa, že práce 

sa vykonávajú. Potom som si všimol, že prácu dokončovala Správa mestskej zelene  

a ľudia bez označenia. No takto to nemôže vyzerať pri projekte, ktorý stál viac ako  

800 tis. EUR, že niečo budem najprv chváliť, že ide podľa programu, potom to hneď 

budem haniť, keď sa ozvú občania. Proste, ak sa niektorý projekt má pripraviť, tak naozaj 

príprava, realizácia má byť skutočnosťou. Tento projekt skôr by mal byť takým 

varovaním a mementom ako povedali moji predrečníci, ako sa to robiť nemá. Verím, že 

v ďalších revitalizáciách budú tie postupy správne. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Súhlasím s mojim predrečníkom pánom Knapom, 

bolo to naozaj zle a mňa len mrzí to, že keď sme upozorňovali na veci konštruktívne, tak 

proste namiesto toho, že poďme si sadnúť, bol útok osobný tak, ako to vidíme dnes. Som 

z toho prekvapený, ale na druhej strane poviem, že my sme vďační veľmi na KVP, že 

toto niečo vzniklo. A ďakujeme mestu, aj pracovníkom, aj všetkým, že nechceme to 

haniť, len proste chceme riešiť konštruktívne nejaké veci. A chcem len zopakovať, že 

áno, my máme kompetenciu správy zelene, to môže byť, ale to neznamená, že musím ja 

ako štatutár podpísať preberanie prvkov, ktoré sú evidentne vadné a druhá vec si 

povedzme, že ja naozaj teraz ľudsky, neviem, nonstop sa vyburujete na KVP-čku, lebo 

treba krátiť, lebo KVP neviem čo, nedávate peniaze a že dávate nám nové kompetencie. 

Ja nie som kúzelník. Tak isto, ako nie je kúzelník primátor, ani vy nie ste. Čiže nie, 

nevieme to v tomto prípade robiť, je to manažérske rozhodnutie. Čiže prosím vás, aby 

sme to proste nepodporili a nech Správa mestskej zelene, ktorá má kompetenciu sa vie 

o to ďalej starať. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pani poslankyňa Súkeníková. 
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p. Súkeníková, poslankyňa MZ: Tak isto súhlasím s mojimi predrečníkmi, že vnútroblok 

Turgenevova-Lomonosovova nie je dotiahnutý do konca a sú tam výrazné nedostatky. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Odovzdávam slovo pánovi riaditeľovi. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ďakujem veľmi pekne. Ja len zopakujem tú skutočnosť, že alebo  

resp. čo sa tu opakovane hovorí, že mesto nejakým spôsobom kráti MČ finančné 

prostriedky. To nie je pravda. My sme v najkratšom možnom termíne prijali štatút, kde 

vlastne na návrh starostov vybraných MČ bolo dohodnuté nové prerozdelenie finančných 

prostriedkov. Podľa tohto štatútu dneska máte peniaze posielané obratom, ako ich 

dostaneme my na mesto. Zároveň, keď sa rozdeľoval, tak bolo vlastne argumentované 

práve tým, že pribúdajú kompetencie MČ, preto je potrebné, aby MČ pracovali s väčším 

rozpočtom. Ten väčší rozpočet dopadol hlavne na veľké MC, malé MČ to, s prepáčením, 

len lízlo. Pritom ich kompetencie sú podstatne vo väčšom rozsahu. Dneska hovoríme, že 

MČ napriek tomu, že vlastne pripravila ten projekt, bola si vedomá, že podľa štatútu sa  

o toto územie má starať a dneska vraví, že ho nepreberie, lebo na to finančne nemá, ale 

zároveň sme ani do rozpočtu Správy mestskej zelene nenavýšili rozpočet o to, žeby jej 

mali pribudnúť takéto plochy, ktoré dneska nespravuje, ani neplánovala spravovať. Čiže 

ani mestská zeleň nemá na toto finančné zdroje. A keď sa bavíme o ešte niektorých 

veciach, ktoré sú, ktoré padli, áno, projekt na Lomonosovej hovoril, že sa vymenia a stĺpy 

verejného osvetlenia. Keďže neboli oprávneným nákladom, keďže neboli oprávneným 

nákladom, boli vyňaté z projektu, áno a bolo povedané, že to spraví mesto v rámci veľkej 

výmeny, áno, lebo by to bol neoprávnený náklad. Takže sme to zobrali s tým, že áno, je 

pravda, proces verejného obstarávania, ktorý rieši práve výber dodávateľa stĺpov a týchto 

technológií sa natiahol vzhľadom na obštrukcie jedného z jedného z uchádzačov. Trvalo 

to skoro 3 mesiace, kým ÚVO rozhodlo, potvrdilo naše postupy. Ja verím, že v najbližších 

dňoch bude celý proces už uzavretý a následne vieme tie stĺpy vymeniť tak, ako sme sa 

zaviazali. To sú objektívne skutočnosti. Druhá vec, ja poviem rovno, takéto špecifikum, 

tak ako dneska si vyčítame, že tento, tamto, proste my sme toho dodávateľa vyberali  

na základe transparentných verejných obstarávaní. Chcem veriť, že práve tá novela 

zákona tento proces zjednoduší a umožní povedzme sa vyvarovať sa takými 

skutočnosťami, ktoré nastali v minulosti, áno, ale ja stále upozorňujem na to, že to nebolo 

z rozhodnutia alebo z vôle mesta, ale preto, lebo transparentné výberové konanie nám 

vygeneroval dodávateľa, ktorý splnil zadanie verejnej súťaže. Mesto v rámci priebehu 

realizácie operatívne pristúpilo k tomu, myslím si, že vyriešilo situáciu, spravili sme 

všetky kroky, aby sme minimalizovali škody, ktoré by mohli vzniknúť práve  

z problémov, ktoré vznikli s týmto dodávateľom. Zároveň keď sa bavíme o takých 

špecifikách, tak ja si len dovolím tiež upozorniť na takú jednu skutočnosť a že to by si 

mali a to je aj škola pre MČ, ale aj pre nás a Správu mestskej zelene ako projektovať tieto 

parky a dať pozor práve na skutočnosti, že musia byť projektované s odbornou 

spôsobilosťou. Parky nemôže projektovať hocijaký architekt. Mal by to byť architekt, 

ktorý má skúsenosti práve s touto krajinou architektúrou, áno a také špecifikum, ktoré sa 

nám podarilo v tých projektoch, ktoré sa pripravovali aj v spolupráci s MČ je, že sú to 

vlastne vnútrobloky, oddychové lokality na to, aby sa využilo maximálne možné 

čerpanie, tak keď si prejdete všetkými týmito vnútroblokmi, tak si spočítajte, koľko je 

tam odpadkových košov. Neprimerane veľa odpadkových košov tam projektanti dali, 

lebo to bol oprávnený náklad, tak aby vyčerpali tie sumy, tak tam tie odpadkové koše sú 

a aby tých rarít bolo tiež sa nemyslelo na to, že vlastne náklady na vyprázdňovanie tie 

košov sú potom majú dopad na prevádzkové náklady. A čo sa nedomyslelo už ďalšia 

záležitosť a to tiež taká rarita, máme detské ihriská, sú tam vlastne okolo detských ihrísk 
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a všetky tieto odpadkové koše majú navrchu popolník, áno, tak sa bavíme o týchto 

veciach, hej. Čiže každý by si mal nasypať popol na hlavu, áno a toto sú tie skutočnosti. 

Poďme sa o tom baviť ako to vyriešiť, ako to odstrániť, ako ich dať do poriadku. Ale zasa 

na druhú stranu si povedzme, že ak tam je tá zodpovednosť tej MČ a je tam štatút, ktorý 

hovorí, že vlastne o tieto územia sa má starať MČ, tak mesto dneska postupuje v súlade 

so štatútom, ktorý je stále platný. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Skúsim faktograficky. Podľa názoru pána 

riaditeľa je tam veľa odpadkových košov. Vo vnútrobloku Jasuschova-Bauerova si 

dovolím tvrdiť, že nie je veľa odpadkových košov. Zároveň zdôrazňujem fakt, že 

žiadateľom o NFP bolo mesto, ktoré podávalo projekt a mohol s projektantom 

komunikovať a upraviť ten počet odpadkových košov. Čiže vy ste to mohli zmeniť. 

Nemôžeme projektovať to hocijaký architekt. Tento projektoval certifikovaný záhradný 

architekt pán Vagaský. Chceme spochybniť jeho odbornosť? Zároveň tvrdíte pán riaditeľ, 

že ste včas konali a všetko ste riešili. V marci-apríli vyšli aj články medializované, kde 

sme upozorňovali ako KVP, že firma Eurobau nie je schopná doručiť výsledky. Vy ste 

vypovedali zmluvu niekedy v auguste. Zbytočne sme stratili 4 najlepšie mesiace v lete, 

kedy mesto nekonalo. O stavebných dňoch pomlčím, lebo som si prizval vyslovene 

odborníka na kontrolné dni. O tých peniazoch opäť ste povedali A, ale nepovedali ste B. 

Áno, tohto roku sme sa už poučili ako poslanci a spravili sme to, čo ste hovorili, že MČ 

chodí reálny príjem % podľa toho, aký má príjem mesto. Je to spravodlivý systém, ale 

my máme 220 tis. dlh z minulého roka. Povedzte mi, prečo KVP bolo škrtnutých  

220 tis. EUR a Sídlisku Ťahanovce 140 tis. EUR. To je 100 tis. EUR, ktoré mi chýba  

v rozpočte, ktoré potrebujem vykryť a som v mínuse. Chápeme sa?  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ja si dovolím prečítať z technickej správy. Návrh 

počíta s obnovou verejného osvetlenia vo vnútri vnútrobloku nízke svietidlá v celkovom 

počte 37 ks, osvetlenia na vysokých stĺpoch okolo hlavnej komunikácie v počte 5 ks 

nebudú upravované, svietidlá okolo MŠ v počte 5 ks sa osadia na dvojitý výložník v počte 

2 ks, aby sa zabezpečilo osvetlenie chodníkov po oboch stranách oplotenia. A teraz to 

prichádza, stĺpy verejného osvetlenia, nakoľko sú v dobrom stave, sa očistia a premaľujú. 

Čiže nemali sa vymieňať, ale sa mali len očistiť a premaľovať. A potom ešte mám takú 

otázku, že ak vieme, že tá ekonomická situácia nie je dobrá a že nebudeme mať ani  

na dofinancovanie pre tie MČ a ani pre mestskú zeleň, tak načo sa potom púšťame 

do takých parkov, kde nebudeme vedieť zabezpečiť starostlivosť. Lebo teraz je to asi 

reálny problém. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán riaditeľ chce reagovať. 

 

p. Čop, riaditeľ MČ: Ja len k tomu, že vlastne, áno, v pôvodnom návrhu boli, ale potom sú 

zmenové listy na základe skutočností, ktoré sme zistili v teréne, tak kolegovia pristúpili 

práve k tomu, že táto časť projektu bola vyňatá zo samotného projektu. Bolo to 

konzultované s riadiacim orgánom a odobrené riadiacim orgánom, áno, čiže vlastne to sú 

tie zmenové listy, ktoré sa v rámci niektorých projektov realizujú. Čo sa týka vlastne pána 

starostu, tak áno, vedeli sme a netajili sme, že sú tam problémy s dodávateľom, ale na to, 

aby sme mohli podniknúť kroky, sme museli komunikovať s riadiacim orgánom a ten 
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nám musel odobriť celý ten proces, ktorý to obnášalo tak, aby sme o tie zverené finančné 

prostriedky neprišli, nemuseli dofinancovať tie ihriská z vlastných zdrojov a vracať 

prípadne finančné prostriedky, ktoré nám už boli poslané. Čiže myslím si, že a v tomto 

sa chcem poďakovať kolegom zo strategického oddelenia a z výstavby, že to zvládli 

perfektne a minimalizovali škody, ktoré mohli vzniknúť vzhľadom na končiaci operačný 

program a v tom okamihu sa vlastne, keďže vlastne končil operačný program, štát mal 

zvyšné finančné prostriedky, spravil túto výzvu práve preto, aby sa rýchlo zrealizovali 

projekty, ktoré by spĺňali tieto kritériá. A ako hovorí pán starosta, áno, mali krajinného 

architekta, ale pri príprave projektu zabudli na základnú vec a to je výškový polohopis, 

čo sa týka toho daného ihriska, preto sme museli doriešovať vlastne nezrovnalosti  

a odskoky, ktoré nám potom vyskakovali a robiť opatrenia na to, aby sme nejakým 

spôsobom prekryli tie betónové plochy, ktoré nám tam vyšli, pretože sme potrebovali 

dostať ihrisko do roviny. Čiže môžeme si hovoriť, áno, čo sa týka tohto, že kto mal 

skontrolovať, ako mal skontrolovať. Sám starosta dobre vie, že keby sme zasiahli do toho 

do tej projektovej dokumentácie, nestihli by sme sa prihlásiť do tej výzvy  

a predpokladám, že pán starosta by v takom prípade vinu zasa hádzal na mesto. Čiže ako 

to nie o tom, že nechceme. V tom danom čase tam sme boli všetci pod časovým tlakom 

a bol záujem a na tom sa asi zhodneme, bol záujem revitalizovať tieto lokality, ktoré boli 

vybraté. Toto mesto to potrebovalo. Spravili sme to, využili externé finančné zdroje  

a teraz je na nás, aby sme tie plochy udržiavali v súlade so štatútom mesta. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne pani námestníčka. Rozumiem 

argumentácii poslanca pána Lörinca a aj argumentom pána riaditeľa verím tomu, že  

v budúcnosti sa budete vedieť stretnúť, ak to bude vo vašich silách a finančných 

možnostiach, či už Sídliska KVP alebo mesta Košice, že niektoré veci dotiahne do stavu, 

z ktorého budú spokojní hlavne obyvatelia, lebo robíme to pre obyvateľov. Nerobíme to 

verím, že pre to, aby sa preinvestovali státisíce. A keď sme pri týchto tisícoch, naozaj je 

spomeniem úplne jednoduchú vec. Mali sme toho roku na ulici Kapitána Nálepku, medzi 

Kapitána Nálepku – Kuzmányho Deň detí a tá trávnatá plocha po rekonštrukcii parku, 

naozaj ja som sa za ňu hanbil. Bolo tam toľko kameniva, muriva, stavebných vecí, ako 

nie že na tony, ale proste ten trávnik nezodpovedal štandardu niekoľko  

100 tis. rekonštrukcie. Ja nemôžem z toho viniť primátora alebo riaditeľa, ale nech 

jednoducho zamestnanec mesta, ktorý príde prevziať a takýto trávnik, lebo tu mi pani 

riaditeľka Správy mestskej zelene dá za pravdu, keď ona preberie toto a bude sa tam kosiť, 

bude z toho problém. Čiže ja nie som... 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec, čas. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Faktická poznámka. Áno, áno s právnikmi nie som spokojný,  

so stavom. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Pán riaditeľ má pravdu, že bolo to v tiesni a sa to 

robilo a všetci chceme, aby sme uspeli, ale aj o tom je táto debata pán riaditeľ, aj keď vy 

na mňa útočíte osobne, mne ide o to riešenie pre tých obyvateľov a to je spoločný záujem 

MČ a mesta. Čiže ja, ako povedal pán predrečník, tiež trávniky nie sú tam evidentne 

zasadené. Ak je problém s tým vreckom právnika, ja ho zaplatím aj z vlastných peňazí. 
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Len prosím, dajme to dokopy a chcem povedať, že ste tvrdili vo svojom príspevku,  

na ktorý aj reagujem, že nie sú peniaze, Správa mestskej zelene na to nepočítala.  Ja som 

sa s údivom napr. dočítal v novinách, že mestská plaváreň už je na 18,1 mil. Vyjadrenie 

mesta je, že mali sme skrytú rezervu milión. Čiže tu nemáme niekoľko tisíc na to, aby 

sme dotiahli do bodky pekný projekt a namiesto toho sa tu budeme útočiť na seba, 

handrkovať, ale na neočakávané výdavky na cintoríne Správa mestskej zelene našla 

peniaze. Na plaváreň mám skrytú rezervu. Tak prosím, naozaj si tu netvrďme veci  

a poďme sa skôr o tom baviť, ako dokončiť tento projekt, aby to bolo tak, ako to bolo  

po vizualizáciách pre občanov mesta Košice. O nič iné mi nejde, ani vás neviním za nič. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Tak ak sa viac do diskusie nikto nehlási, 

uzatváram diskusiu a prosím návrhovú komisie o prednesenie návrhu. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v súlade s príslušnými právnymi predpismi schvaľuje zverenie nehnuteľného majetku 

 vo vlastníctve mesta Košice stavieb zrealizovaných v rámci Revitalizácie vnútrobloku 

Jasuschova-Bauerova do správy Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP, podľa 

predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme.  

 

Hlasovanie č. 65 -  za: 15, proti: 0, zdržali sa: 17 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh prijatý nebol. 

- - - 

 

Bod č. 54 

Zverenie stavieb realizovaných v rámci revitalizácie parkov, vnútroblokov na území 

mesta Košice a budovy Magistrátu mesta Košice do správy Správe mestskej zelene  

v Košiciach a zrušenie uznesenia č. 423 zo dňa 15.05.2024 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Budeme pokračovať s bodom č. 54 Zverenie 

stavieb realizovaných v rámci revitalizácie parkov, vnútroblokov na území mesta Košice 

a budovy Magistrátu mesta Košice do správy Správe mestskej zelene v Košiciach  

a zrušenie uznesenia č. 423 zo dňa 15.05.2024. Otváram diskusiu. Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ja by som chcel poprosiť o možnosť vystúpenia pre pani riaditeľku, 

aby nám objasnila teda finančnú situáciu, či to budú zvládať, či na to príjmu nejakých 

nových ľudí, či dostanú naviac peniaze alebo ako to bude. Lebo pomerne dosť už majú 

zelene, o ktoré sa majú starať a či s tými peniazmi, teda s tými povinnosťami prichádzajú 

aj ďalšie peniaze na personálne a materiálne potreby podniku. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pani riaditeľka nech sa páči, odovzdávam vám 

slovo. Ešte kým dôjdete k mikrofónu, tak necháme faktickú poznámku pána poslanca 

Lörinca, nech sa páči. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem. Ja by som na predrečníka a vzhľadom 

aj na predchádzajúcu debatu v predchádzajúcom bode sa spýtal teda len na rovinu, že  

s financiami na tieto realizácie a údržbu už rozpočet pre mestskej zelene počítal? Stačí mi 

odpoveď áno, nie. Ďakujem veľmi pekne. 



56 

p. Popríková, riaditeľka Správy mestskej zelene: Nie. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči pani riaditeľka, máte slovo. 

 

p. Popríková, riaditeľka Správy mestskej zelene: Ja som rada, že vôbec niekoho napadlo sa 

spýtať, či Správa mestskej zelene má personál, či má mechanizáciu a či má to teda 

dostatok finančných prostriedkov. Pretože iba niečo zveriť bez toho, žeby sme mali 

nejaké materiálno-technické zabezpečenie, tak to je teda dosť veľká odvaha. Poviem vám, 

že snažíme sa, pretože nám to nedovolí naša záhradnícka česť, tak to to nazvime, pretože 

tie stromy a tie kríky a tá výsadba za to nemôže, že sme možno nedomysleli to, že keď 

idem do realizácie projektovej dokumentácie, tak v prvom rade ešte len začnem pracovať, 

musí mi byť jasno, že ako to budeme robiť, keď to bude realizované a za čo to budem 

robiť, keď to bude zrealizované. Čiže ja by som bola veľmi rada, keby sme a teda vás 

chcem poprosiť o to, aby sme do budúcna vedeli a zvážili potrebu, že to už nie sú trávniky, 

bežné trávniky, keď ja viem kosiť za 0,04 m², ale sú to dosť zložité výsadby, kde sú 

trvalkové záhony, kde sú letničkové záhony, kde sú vyvýšené záhony, kde je spústa 

prvkov, kde tá údržba je úplne iná, ako že bežné kosenie 4-krát-5-krát do roka alebo 

nejaké jednoduché vyplievanie vzrástlej kríkovej výsadby. Čiže my sme vyčíslili, čo by 

tá údržba stála ešte začiatkom roka, ale keď sa schvaľoval rozpočet, tak nejaké ohľady  

na to, ako to budeme robiť, teda neboli brané z vašej strany. Takže robíme to, snažíme sa 

to robiť tak, ako to najlepšie vieme, ale viete, aké bolo počasie a určite sa to odzrkadlí  

na tej údržbe, pretože s tými medziblokovými priestormi, tou realizáciou nám k našej 

bežnej údržbe pribudlo 1009 stromov a nikto z vás stane pýtala, že s týmto budem 

polievať, keď rozpočet sa schválil v júni a ja som žiadala tu cisternu jak až som prosila. 

Čiže áno, cisterna je vysúťažená, cisterna je objednaná, ale cisterna príde po sezóne. 

Neviem, čo ešte k tomu by som vám mala dodať. Ja opätovne vás prosím aj v rozpočte, 

ktorý sa už chystá na budúci rok, zohľadniť túto údržbu, pretože tá náročná je, je náročná. 

Tie letá sú čím ďalej tie horšie, teplejšie, chýba rosa, treba to zalievať a myslím, že tie 

budúce projekty, ak budete realizovať, bolo by dobré riešiť tú teda automatickú závlahu 

na tých sadových úpravách. Čiže ešte raz vás pekne prosím, myslieť na to teda v ďalšom 

rozpočte. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Faktické poznámky pán poslanec Kundrát. 

 

p. Kundrát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Čiže aby som to zhrnul 

a zjednodušil, ak som vás správne pochopil, tak Správa mestskej zelene momentálne ani 

nemá vyčlenené peniaze a keď to bude vykonávať, tak to bude vykonávať s nejakými 

rezervami, nakoľko je to problematické momentálne pre Správu mestskej zelene 

ufinancovať. Ja by som možno poprosil, aj prečítam z dôvodovej správy poslednú stranu, 

kde stanoviská: Správa mestskej zelene v Košiciach so zverením správy súhlasí. Tu by 

som možno privítal aj tento názor práve v dôvodovej správe, že aj keď možno súhlasíte  

a ja rozumiem, že sa snažíte vyjsť v ústrety aj teda požiadavkám mesta a pod., ale privítal 

by som, aby aj toto stanovisko, keby sme si nevyžiadali, tak nemáme, aby bolo súčasťou 

dôvodových správ do budúcna, že áno síce budeme sa snažiť, budeme robiť, čo je v našich 

silách, ale je to v poriadku, pretože na to nebudeme mať peniaze, nebude to tak, ako by 

sme chceli. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne za slovo. Možno by bolo vhodné, 
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lebo blížime sa pomaly do obdobia, kedy sa zvykne vo fungujúcich samosprávach 

predkladať návrh rozpočtu a aby sme aj videli, že aké sú tie požiadavky vo vzťahu aj  

k nejakej personálnej, resp. k tomu materiálnemu zabezpečeniu aj z hľadiska splnenia 

nejakých podmienok z pohľadu Zákonníka práce, nejaké hygienického minima a pod.  

My sme sa už o niečom takom rozprávali, aby sme vedeli aj ako ste na tom strojovo. Už 

tu odznelo niečo v diskusii v minulosti, že nie sú úplne možnosti zapájať sa to nejakých 

vízií na externé zdroje na určitú techniku, čiže aby sme nejakým spôsobom aj my to mohli 

potom zobrať v úvahu a vedieť, že čo potrebujete a minimálne ako o tom diskutovať  

a hľadať riešenia a priestor v tom zastupiteľstve. Lebo je to podľa mňa potrebné. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec pán Babušík. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem. Ja opätovne využijem príležitosť  

a opýtam sa v súvislosti s reklamačným konaním, či pani riaditeľka a predpokladám, že 

určite o tom vie, ideme teraz zveriť niečo do správy, tie reklamačné konania prebiehajú, 

ako to bude procesne riešené, či vlastne idete do toho aj za tých predpokladov, že sú tam 

nedorobky, čo keď sa náhodou niečo stane. V našom prípade sú to trčiace klince, 

nedotiahnuté šrúby atď. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán námestník, nech sa páči. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Faktická poznámka. Ja chcem poďakovať pani 

riaditeľke, lebo každý má veľa požiadaviek na Správu mestskej zelene a v minulom 

období bolo aj veľa kritiky, ale pani riaditeľka naozaj snaží s tým, čo má k dispozícii 

spravovať tú zeleň, ktorú máme k dispozícii a keď tu zaznelo v predchádzajúcich bodoch, 

že mesto nerobí dosť v oblasti napr. v takýchto projektov, tak je to memento pre nás 

všetkých kolegovia, že robiť projekty je pekné, ale my musíme myslieť aj na ich dlhodobú 

udržateľnosť. Čiže keď nejaká MČ napr. príde s tým, že chce nejaký projekt, tak by mala 

aj povedať, že ako chce zabezpečiť tú dlhodobú udržateľnosť. A nemyslite si, že teraz 

mesto má čarovný mešec a vyrieši všetky tieto problémy za vás ostatných a ja osobne 

budem naozaj už sa iným okom pozerať na projekty, s ktorými budú prichádzať MČ. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne pani riaditeľka. Chápem, 

v akej ste pozícii, lebo v predchádzajúcom bode som bol v rovnakej pozícii ako vy. Úplne 

podpisujem ten váš výrok, že iba tak niečo zveriť do správy je dosť veľká odvaha, to sa 

dialo v minulom bode a som prekvapený, že ste aj povedali napr., že my sme vyčíslili, čo 

to bude stáť údržba a predložili sme to mestu, lebo nás sa napr. nikto nepýtal, čo bude 

stáť údržba a chcem povedať, že je férové, ak MČ príde s projektom a povie, že ide byť 

žiadateľom NFP a dostane NFP a podpíše zmluvu a má 5-ročnú viazanosť, tak to dotiahne 

do konca, stará sa o to a ak mesto príde s projektom, kde mesto je žiadateľom o NFP  

a potom sa alibisticky to hodí na MČ, že starajte sa, lebo budete zlý, tak to nie je férový 

prístup, ani systém a to je to, čo som namietal. Čiže ja by som k tomu vnútrobloku 

Jasuschova-Bauerova bol rád, aby bol rovnaký prístup ako k Správe mestskej zelene, aby 

sme dokázali vyčísliť, lebo uznáme, to už je reprezentačná zeleň, ktorá vyžaduje väčšie 

náklady, viac ľudí a aj my sa s tým boríme a máme s tým problém. Čiže ja do budúcnosti 

ešte podporím nákup polievacieho auta, je skvelá investícia, bude to potrebné. Podporím 

vás. 
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p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujem pekne. Ak sa do diskusie viac nikto 

nehlási, tak odovzdávam v tejto chvíli slovo návrhovej komisii. Nech sa páči. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

po A. zrušuje uznesenie Mestského zastupiteľstva v Košiciach č. 423 zo dňa 15.05.2024 

Zverenie revitalizácie vnútroblokov na území mesta Košice do správy Správe mestskej 

zelene v Košiciach a v súlade s príslušnými právnymi predpismi, po B. schvaľuje zverenie 

stavieb špecifikovaných v prílohe č. 1, realizovaných v rámci revitalizácii parkov na ulici 

Kuzmányho, Kapitána Nálepku, Československej armády, Branisková, Tatranská, 

Československej armády, Obrancov mieru, Lidické námestie, v rámci revitalizácii 

vnútroblokov na ulici Čínska, Turgenevova, Lomonosovova a v rámci revitalizácie 

budovy Magistrátu mesta Košice do správy Správe mestskej zelene v Košiciach  

za účelom správy a údržby na dobu neurčitú podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 66 -  za: 23, proti: 0, zdržali sa: 8 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh prijatý bol. 

- - - 

 

Bod č. 55 

Zverenie stavby „ Zeleň Južná trieda, v rámci stavby rekonštrukcia chodníka II. etapa “ 

do správy Správe mestskej zelene v Košiciach 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Budeme pokračovať bodom č. 54 Zverenie 

stavieb realizovaných v rámci revitalizácie parkov vnútroblokov na území mesta Košice 

a budovy, pardon, pokračujeme bodom č. 55 Zverenie stavby „ Zeleň Južná trieda, v 

rámci stavby rekonštrukcia chodníka II. etapa “ do správy Správe mestskej zelene 

v Košiciach. Otváram k danému materiálu diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, 

poprosím návrhovú komisiu.  

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov schvaľuje zverenie stavby „Zeleň Južná trieda, 

rekonštrukcia chodníka II. etapa“ do správy Správe mestskej zelene v Košiciach, podľa 

predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 67 -  za: 27, proti: 0, zdržali sa: 3 

- - - 

 

Bod č. 56 

Správa o činnosti Útvaru hlavného kontrolóra mesta Košice 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pod bodom č. 56 otváram bod Správa o činnosti 

Útvaru hlavného kontrolóra mesta Košice- Otváram diskusiu. Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som sa chcel takto  

verejne poďakovať pánovi kontrolórovi aj kontrolórom, ktorí vykonávali kontrolu  
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na ZŠ Užhorodská 39 a za to, že po 2 rokoch ste prišli a ste v podstate prekontrolovali to, 

ako to tam funguje. Pracuje sa, podľa mojich informácií, na úprave tých nedostatkov, 

ktoré boli zistené a je potrebné povedať, že aj táto správa z kontroly bola jedným 

z dôvodov, prečo po veľmi dlhej, niekoľkoročnej dobe, niekoľko desiatok rokov, došlo  

k výmene riaditeľa. Takže myslím si, že aj toto je príklad, ktorý ukazuje, že si útvar robí, 

teda vie robiť dobrú prácu. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujem pekne. Ak sa do diskusie nikto nehlási, 

prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a členka návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov berie na vedomie Správu o činnosti a výsledkov 

kontrol od XXI. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Košiciach podľa 

predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 68 -  za: 31, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh prijatý bol. 

- - - 

 

Bod č. 1 

Slovo pre verejnosť 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Je o minútu 12:00, otvorila by som bod Slovo  

pre občana. Máme prihlásených 3 prispievateľov, takže ako 1. vystúpi pán Plavčan  

s témou Sloboda slova a prejavu pri vystúpeniach občanov v MZ a ako sú v prospech 

rozvoja mesta Košice progresívne a efektívne využívané vystúpenia občanov v mestskom 

zastupiteľstve. Pán Plavčan, máte slovo. Máte 5 minút. Pán Plavčan, nech sa páči, beží 

vám čas. 

 

p. Plavčan, občan mesta Košice: Zase 10 sekúnd. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Poprosím technikov, aby pánovi Plavčanovi  dali 

čas odznova. 

 

p. Plavčan, občan mesta Košice: Dámy a páni, na úvod je potrebné, nevyhnutné vysloviť 

zásadnú a rigorózne obligatórnu sentenciu, že sloboda slova osobného prejavu je podľa 

najvyššej právnej normy, lex kardinális, Ústavy Slovenskej republiky, Listiny základných 

práv a slobôd hmotného trestného práva zákona, Zákona o obecnom zriadení, lex 

municipali a Občianskeho zákonníka juris civilis rigorózne a obligatórne komplexne  

a systémovo ex lege, teda podľa zákona zaručená. Preto pri osobnom prejav je potrebné 

a nevyhnutné v plnom rozsahu a so všetkou zodpovednosťou rigorózne a obligatórne 

dodržiavať ústavnú medzinárodnoprávnu a zákonnú axiómu, ergo zásadu, že každý má 

právo hovoriť kde chce, kedy chce, ako chce a o čom chce. Podľa demokratického 

princípu, že aj keď svojím názorom nesúhlasím, ale urobím všetko preto, aby si mohol 

vysloviť. Nikto a za žiadnych okolností nám v tom nesmie a nemôže nedôstojne brániť  

a klásť prekážky. Je to ergo základná a principiálna axióma zodpovednej, otvorenej, 

objektívnej, slobodnej a spravodlivej demokracie, nie boľševizácie ako v Rusku. V tejto 
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súvislosti je treba podľa lex kardinális rigorózne vysloviť, že všetka politická moc 

vychádza z občana, patrí občanovi a na základe toho je občan najvyšší vládca demokracie. 

V tomto kontexte treba vysloviť zásadnú sentenciu, že na 1. mieste u poslanca je a musí 

byť občan a rozvoj nášho krásneho mesta a nie kolega poslanec. Teda neriešiť len 

trestuhodne seba a svoje záujmy, ale zodpovedne a spravodlivo zaujímať sa o občana 

a rozvoj. Poslanec je tu pre občana a nie občan pre poslanca. A z dikcie vecne príslušné 

ex vege excersis verbis vyplýva, že je to služba občanovi. Pán poslanec Lörinc a pani 

poslankyňa Adamčíková a Blaškovičová, ak ste zo mňa a z adekvátnych, vysoko 

odborných a vecne zargumentovaných pravidelných vystúpení na MZ v záujme rozvoja 

nášho krásneho mesta frustrovaní, pracujte na sebe. Lebo s politológiou, vašou 

kvalifikáciou a stupňom odbornosti naše mesto v adekvátnej kvalite nevybudujeme 

a nezveľadíme. Na rozdiel od vás, ja som pre rozvoj nášho mesta, krásneho mesta veľa 

urobil. Stále vysoko kvalifikovaných a schopných občanov nášho krásneho mesta 

eliminujete a z trucu nepripustíte, aby rozvoju a zveľadeniu nášho krásneho mesta 

odovzdali sme dlhodobo získané odborné empirické poznatky a praktické skúsenosti. 

Uvedomte si, že tým veľmi až trestuhodne škodíte aj všetkým občanom nášho mesta, 

sami sebe, MMK, MZ a predovšetkým adekvátne rozvoju nášho krásneho mesta. V deň 

predošlého MZ som stretol pred vchodom do MMK pani Blaškovičovú a pani 

Adamkovičovú s jej kolegyňou. Spýtal som sa pani Blaškovičovej, čo chcela svojim 

vystúpením voči mojej osobe povedať. Následne všetky 3 proti mne nedôstojne, razantne, 

verbálne vyskočili a najagresívnejšie pani Adamčíková. Bez relevantných dôkazov 

tvrdili, že len poslanec má právo a nárok byť zvolený do dozorných rád a do rôznych 

funkcií MZ, podľa príslovia „čo sa babe chcelo, to sa jej prisnilo“. Následne podrobne 

a s porozumením som jej vysvetlil, že žiaden právny predpis ex lege neuprednostňuje  

do dozorných rád a iných funkcií MZ poslanecký mandát, preto práve naopak, v záujme 

efektívneho rozvoja a pokroku, vecne príslušné právne predpisy rigorózne, kogentne, 

obligatórne ergo prísne nariaďujú, donucujú a záväzne povinne akcentujú na kvalifikačné 

predpoklady, vecne príslušnú odbornosť a empirické, praktické skúsenosti v danej 

oblasti. Tiež som im s porozumením vysvetlil, že adverbium laik a diletant je neodborník, 

amatér bez vzdelania v príslušnej oblasti. To nie nadávka, ale adjektívum, ergo prívlastok 

v odbornej osobnej kvalifikačnej spôsobilosti a danosti príslušnej osoby, teda každý z nás 

je svojím spôsobom v určitej oblasti a do určitej miery laik a diletant, pretože nemá 

vyštudovanú každú profesiu. Pozerali na mňa veľmi prekvapene s otvorenými ústami.  

Na záver pán primátor, znovu pripomínam, že je žiaduce, aby ste členov dozornej rady 

mestských lesov zvoleným MZ a zástupcu valného zhromaždenia MMK nekompromisne 

vyzvali, aby hneď teraz prezentovali svoju odbornú a kontrolnú činnosť dozornej rady 

a valnom zhromaždení mestských lesov za uplynulé obdobie ako to obligatórne  

a rigorózne expressis verbis vyžadujú vecne príslušné právne predpisy. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán Plavčan, ubehol vám čas. Prosím, aby ste 

ukončili. 

 

p. Plavčan, občan mesta Košice: Jednu vetu ak dovolíte na pána riaditeľa. Celkom na záver 

mám dotaz na pána riaditeľa MMK, Ako sa nakladá s vystúpeniami občanov na MZ... 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ubehol vám čas pán Plavčan. 

 

p. Plavčan, občan mesta Košice: ...riešia sa a realizujú sa v prospech....  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Poprosím vypnúť mikrofón pána Plavčana. 
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Budeme pokračovať faktickými poznámkami. Pán poslanec Ihnát. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne pani predsedajúca.  

Ja dlhodobo ináč ako sledujem pána Plavčana, musím povedať, že vlastne obdivujem ho, 

ako obdivujem vás naozaj, lebo ste jeden ako vzdelaný človek ako pán Plavčan a v oblasti 

práva, čo ja tu ako to počúvam, tak poviem pravdu, mal by som s vami, čo robiť ako aby 

som si sadol a bavil sa v oblasti by som povedal v oblasti teórie práva a bavil sa s vami aj 

v oblasti potom tej latinčiny, hej, čiže to mal by som čo robiť ako obdivuhodné. Do prvej 

polovice vlastne vášho vystúpenia, naozaj krása ako všetka pravda naozaj ako 

relevantnosť toho, čo ste povedal. Druhú časť nebudem riešiť, lebo tam už ste rozoberal 

osoby a tie by sa mali obhájiť, keď chcú, ale zase nesúhlasím s tým, že všetko môžem 

povedať vlastne spoločnosti. No nemôžem povedať, okresný úrad má iný názor, že 

nemôžem povedať. Keď ja niekomu poviem podvodník alebo niečo podobné, nemôžem 

mu len tak povedať, ale okresný úrad má iný názor, že sme verejní činitelia a môžeme si 

povedať čokoľvek, čiže okresný úrad napr. aj to, čo tu povedal pán Karaffa minule, 

jednoducho neviem, ako by to uznal, hej. Takže nemôžme si podľa spoločnosti úplne 

čokoľvek, čo ja uznám za vodné, aj keď slobodne to myslím. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujeme pekne. Pani poslankyňa Zemková. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Taktiež ma pán Plavčan veľmi zaujal v tom 

ako, aký mal ten na úrovni prejav, avšak len by som ho upozornila, lebo citoval, že ústava 

niečoho vraví o slobode prejavu, to je úplne pravda, dokonca sa cenzúra zakazuje, ale 

napriek tomu je možné slobodu prejavu a právo vyhľadávať a šíriť informácie obmedziť 

zákonom, ak ide o opatrenia v demokratickej spoločnosti nevyhnutné na ochranu slobôd 

iných, bezpečnosť štátu atď. Čiže nie úplne to právo je bezhraničné, absolútne. Ako 

ďakujem za upozornenie, takže naozaj pán Plavčan, nie úplne je možné čokoľvek povedať 

a kdekoľvek.  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: S procedurálnym návrhom na poslanec 

Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Ďakujem pekne pani námestníčka. Ja len chcem vás vážení 

upovedomiť alebo pripomenúť vám, že Slovo pre verejnosť nie je diskusia počas 

vystúpenia diskutujúcich alebo rečníkov, ale po skončení naraz jedna spoločná. Čiže 

poprosím de facto o dodržiavanie rokovacieho poriadku. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujeme pekne. Ja by som nechala ešte túto 

faktickú poznámku odznieť, pán poslanec Lörinc už keď ideme v tomto móde a budeme 

pokračovať ďalším vystúpením. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem za rovnaký prístup pani námestníčka.  

Ja sa chcem spýtať aj tu právnikov v miestnosti, lebo pozorne som počúval to vystúpenie 

opäť a z mojej chabej právnickej praxe poznám lex specialis, lex generalis, ale čo je to 

lex kardinallis, prosím, vysvetlite mi to ako právnici. A druhá vec, pán Plavčan, naozaj 

vo všetkej úcte mate právo vystúpiť ako občan, všetci tu sedíme a počúvame, ale 

vystupujete každé jedno Slovo pre občana a mám pocit, že sa tu viacej chodíte 

prezentovať ako riešiť veci. Ja neviem, že by z vašich vystúpení bol nejaký výstup, 

zmena, že by si to osvojil nejaký poslanec, žeby mesto. Naozaj zvážte, či je toto fórum, 

ktoré je vhodné pre vás, ak ste takýto aktívny občan. Naozaj to hovorím pokorne  
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a vo všetkej úcte. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ja som sa prihlásila s procedurálnym návrhom. 

Chcem dať návrh, máme ešte 2 prihlásených do bodu Slovo pre občana, pána 

Ščavnického a pána Tabického a môj návrh znie, aby sme po príspevku pána Tabického 

ukončili bod Slovo pre občana a dali hodinovú prestávku na obed, ak, dokončím, ak 

dovolíte, ak s týmto návrhom nebudete súhlasiť, pre mňa to bude teda znamenať, že 

pokračujeme dokonca bez prestávky. Môže to takto prebehnúť? Takže dávam hlasovať 

za hodinovú prestávku po vystúpenie pána Tabického. Ak nebudete súhlasiť, znamená to, 

že ideme dokonca rokovať. Nech sa páči. 

 

Hlasovanie č. 69 -  za: 5, proti: 15, zdržali sa: 5 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Takže obed nebude. Budeme pokračovať dokonca 

do vyčerpania celého programu, ďakujem pekne. A teraz pokračujeme vystúpením pána 

Ščavnického s témou Predstavenie občianskej iniciatívy Obnovme našu lokalitu Vyšné 

Kapustníky. 

 

p. Ščavnický, občan mesta Košice: Dobrý deň prajem. Volám sa Eugen Ščavnický, som 

Košičan, bývam v lokalite Vyšné Kapustníky, keď som prišiel sem, tak nechcel som  

o tom hovoriť, čo teraz hovorím, ale musím to povedať. Ja som si pripravil pre vás 

prezentáciu, ktorá trvá 5 min., teda nechal som tam 9 hod. na tom, chcel som vám 

predstaviť našu lokalitu, našu iniciatívu atď. Nebolo mi to umožnené, nie tým, že by ste 

vy boli proti, ale nejakým iným spôsobom, takže mňa to veľmi rozladilo, som z toho 

veľmi nervózny, aj zlostný. To je len na úvod. Ak dovolíte, naša lokalita Vyšné 

Kapustníky sa nachádza na severe v MČ Sever, je to lokalita medzi Mlynským náhonom, 

Hornádom, železnicou, ulicou Slovenskej jednoty, sú tam rodinné domčeky a celá táto 

lokalita je v totálne dezolátnom stave, čo sa týka chodníkov, čo sa týka ciest, prepadnuté 

kanály. Aj opravy, ktoré tam dejú, sú úplne katastrofálne, pretože nie sú v súlade  

so žiadnymi technickými normami, žiadne nejaké normálne remeselné prevedenie tam 

nenájdete, všetky cesty, keď si ich pozriete, nejaký Google Maps, tak to máte  

100 odtieňov šedej, 20-ročná záplata na nej, 15-ročná, 10-ročná, atď. Normálnu cestu tam 

nevidíte. Nemáme tam infraštruktúru vybudovanú, napr. kanalizácia je totálne 

nepriechodná, každú chvíľu to opravujú, vodovodné potrubie na Moravskej ulici má viac 

ako 100 rokov. Teraz, keď to naposledy opravovali, tak som ten vyhodený kus zobral  

so sebou a pri vstupe do zasadačky som vám ho vystavil, môže si ho pozrieť, ako to je 

zhrdzavené celé, čiže všetko je tam v totálnom rozklade. Nemáme tam koše pre psičkárov, 

psičkári nám potom tie svoje balíčky takto rozvešiavajú hore-dole, lebo tiež sú z toho 

frustrovaní a takto mi tu žijeme desiatky rokov. Ja som v tejto lokalite od roku 1995, už 

vtedy bola zlá a všetko sa len zhoršuje. Ale nie je to len môj pocit. Je to pocit všetkých 

ľudí, ktorí tam žijú. A keď sme sa takto stretli začiatkom tohto roku, tak sme identifikovali 

nejakých 10 kľúčových bodov, čo je zlé na našej lokalite, čo treba opraviť. A prvý, 

kľúčový bod bol totálna rezignácia všetkých ľudí, ktorí tam sú na nejaké pozitívne zmeny 

a totálna beznádej všetkých ľudí. Po niekoľkých mesiacoch už môžem povedať, že toto 

sme vyriešili. My už nie sme rezignovaní, nie sme beznádejní, my sme odhodlaní zmeniť 

toto. My sme pripravení prinášať návrhy, participovať na riešeniach, my sme ochotní aj 

finančne prispieť na tie riešenia. Chceme našu lokalitu dostať do nie nejakého 

vysnívaného špeciálneho stavu, hej, ktoré vidíte v nejakých zahraničných časopisoch 

alebo filmu, ale do normálneho stavu, normálneho stavu. Fakt som mal pre vás pripravenú 

prezentáciu, kde by som to vám vedel ukázať, ale nebolo mi to umožnené. Všetky veci, 
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ktoré sa dejú v našej lokalite, napr. naposledy nám vymieňali elektrické vedenie, hej, 

všetci vieme, že podľa legislatívy únie elektrické vedenie už má byť v zemi, samozrejme 

nám ho dali opäť na stĺpy, vymenili stĺpy dokonca, hej, vymenili stĺpy, dali na stĺpy aj 

toto elektrické vedenie a takisto, keď my ideme robiť, ja neviem, nejakú elektrickú 

prípojku, tak nás VSD-čka tlačí do toho, že my musíme pod zemou si robiť prípojky, ale 

oni si urobia vo vzduchu. Keď som sa rozprával na ÚHA, že ako je to možné, tak oni 

vravia, že my s tým nesúhlasíme, my trváme na tom, aby bolo v zemi. Čiže takéto 

chaotické veci sa tu dejú a my sme pripravení s tým pohnúť. Ale neprišiel som sem plakať 

a nejak sťažovať, ja som vás prišiel poprosiť vedenie mesta, poslancov, vedenie  

MČ Sever, poslancov MČ Sever, mestské podniky, všetkých pracovníkov MMK, všetci, 

ktorí vedia pomôcť, aby boli k nám ústretoví, trpezliví, aby chápali, že my fakt nechceme 

žiť v takomto rozbitom svete, kde ľudia sa potkýnajú a zabíjajú sa pomaly. Tam, keď tam, 

keď neviete ísť autom, tak jednoducho odtrhnite kolesá. Ďakujem veľmi pekne a veľmi 

ma mrzí, že som nevedel ukázať tú moju prezentáciu. Ja vám ju pošlem emailom. Dobre. 

Ďakujem pekne. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán Ščavnický, ďakujeme pekne za váš príspevok. 

Technicky to nebolo možné, je to aj otázka kybernetickej bezpečnosti a pod., ale určite 

vám nič nebráni ju rozposlať poslancom, nech sa páči, spokojne. 

 

p. Ščavnický občan mesta Košice: Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ak dovolíte, nechám ešte odznieť príspevok pána 

Tabického a potom sa pustíme do tých faktických poznámok. Ďakujem. Pán Tabický, 

nech sa páči.  

 

p. Tabický, občan mesta Košice: Dámy a páni, pred rokom zhruba som na tomto pléne 

predniesol jeden príspevok. Vtedy som mal síce možnosť na rozdiel od pána Ščavnického 

to prezentovať aj na obrazovke, čo bolo ako by dobré a prečo sa teraz akoby ozývam 

znovu. V tlači som objavil v Korzáre, že Festivalové námestie, čo bola téma 

minuloročného akoby príspevku, je znovu v hre, znovu je tam prezentovaný návrh, ktorý 

sa má schvaľovať myslím si, ako na tomto zastupiteľstve. No ale zistil som to, že tento 

návrh, ktorý bol zamietnutý vami minulého roku, je znovu reinkarnovaný a vytiahnutý 

znovu. Neviem, čo sa zmenilo odvtedy, myslel som, že bude to riešený nový návrh tak, 

ako by to malo byť akoby optimálne riešenie, aby tá križovatka bola funkčná a nebola 

najnebezpečnejšia v Košiciach. Žiaľ na tomto reinkarnovanom návrhu nič sa nezmenilo. 

Takže ja by som vás chcel požiadať, aby ste pri hlasovaní zvažovali, čo vlastne bolo vám 

predložené to isté a prečo nedošlo k úprave tohto návrhu tak, aby tá križovatka bola 

skutočne funkčná a aby spĺňala funkciu. Čiže chcem vás požiadať, aby ste znovu zamietli 

tento návrh, ktorý vám bol predložený na schválenie, lebo je to zlý návrh a nič sa na tejto 

križovatke akoby nezmení, zostane naďalej najnebezpečnejšia a budú tam ako ďalšie 

akoby straty ľudských životov. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujeme pekne. Takže nech sa páči, s faktickou 

poznámkou pán poslanec Ihnát. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Dobre, ďakujem pekne. Ja budem reagovať na pána 

Ščavnického, ako upútalo ma to, čo hovorí, sú tam aj jednoduché veci, ktoré ja vidím ako 

čo riešim na MČ, čiže nejaké osadenie košov napr. na psí trus atď. Tu sedí pán starosta 

Ténai, keď skočí pán Ščavnický za pánom starostom, ja si myslím, že to je riešiteľný 
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problém, aby ten kôš alebo 2 koše tam boli, ale som sa s ním bavil teraz, lebo som sa ho 

seriózne spýtal, tak hovorí, že existuje nejaký projekt so Správou mestskej zelene, takže 

jednoducho pán, čiže zo strany Správy mestskej zelene, takže Ščavnický by sa mal 

informovať na MČ, že aká je situácia presne a požiadať napr. aj o tie 2 smiešne koše, 

ktoré ja si myslím, že ako nie je problém osadiť, hej, takže to je aj vecou komunikácie. 

Neviem, či pán Ščavnický vôbec bol ako takto komunikovať, to je veľmi podstatný pojem 

a jednoducho tie 2 koše akože hneď začať týmto tie 2 koše a ostatné veci, čo sa týka toho 

projektu doriešiť s MČ a Správu mestskej zelene. Čiže tam vidím ja ten prienik určitý, 

ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujem pekne. Ak sa nikto nehlási do rozpravy 

k bodu Slovo pre občana, ukončujem tento bod 

- - - 

 

Bod č. 57 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ od XVI. (mimoriadneho) 

zasadnutia MZ dňa 08.02.2024 do XXI. zasadnutia MZ dňa 27.06.2024 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: A pokračovať budeme v rokovaní bodom č. 57 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ od XVI. (mimoriadneho) 

zasadnutia MZ dňa 08.02.2024 do XXI. zasadnutia MZ dňa 27.06.2024. Otváram  

k tomuto materiálu diskusiu. Ak sa do diskusie nikto nehlási, odovzdávam slovo 

návrhovej komisii. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach  

v zmysle príslušných právnych predpisov berie na vedomie Informáciu o plnení úloh, po 

B. súhlasí s vypustením zo sledovania uznesení, podľa predloženého návrhu. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 70 -  za: 27, proti: 0, zdržal sa: 1 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Tento návrh bol prijatý.  

- - - 

 

Bod č. 58 

Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov mestského zastupiteľstva, ktoré 

boli prednesené v rámci XXI. zasadnutia MZ v Košiciach dňa 27.06.2024 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Bod č. 58 Správa o odpovediach na interpelácie  

a dopyty poslancov mestského zastupiteľstva, ktoré boli prednesené v rámci  

XXI. zasadnutia MZ v Košiciach dňa 27.06.2024. Otváram k danému bodu rozpravu.  

Pán poslanec Vrchota. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. No, čo sa týka interpelácií, podával 

som v minulosti a na ostatnom zastupiteľstve viacero interpelácií. Jedna sa napr. týkala 

ihriska Obchodná, to je vyriešené, je schválené. Ďakujem všetkým poslancom, že to 

podporili. Druhá interpelácia sa týkala stánku pri nemocnici, toto je už tiež vyriešené. My 

sme ako MČ doplnili deratizáciu v tejto lokalite. Tretí bod chodník ku škole  

na Kežmarskú, opravené, takže super, paráda. Tieto všetky veci, ktoré boli interpelované, 
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sú už vyriešené. Čiže ja mám z toho radosť. Z jednej veci však radosť nemám a to 

opakovane, už 3-krát som sa pýtal na výstavbu parkoviska na rohu Moldavskej a Idanskej. 

Prvýkrát to bolo 13.06. minulého roku, 12.03. tohoto roku, 27.06. tohoto roku a stále 

dostávam rovnakú odpoveď a pričom v odpovedi je uvedená úplne iná lokalita. Síce je to 

tá istá ulica, ale je to úplne iná lokalita. Ja chcem naozaj poprosiť, aby som dostal 

odpoveď na to konkrétne, čo sa pýtam. Nie, aby som dostával odpoveď na niečo úplne 

iné. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ak sa do rozpravy nikto nehlási, prosím návrhovú 

komisiu.  

 

p. Zemková, poslankyňa MZ a člen návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

podľa príslušných právnych predpisov berie na vedomie Správu o odpovediach  

na interpelácie a dopyty poslancov mestského zastupiteľstva, ktoré boli prednesené  

v rámci XXI. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Košiciach dňa 27. júna 2024. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 71 -  za: 27, proti: 0, zdržal sa: 1 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Návrh bol prijatý. 

- - - 

 

Bod č. 59 

Informácia o činnosti a aktivitách mestských častí 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Budeme pokračovať bodom č. 59 Informácia 

o činnosti a aktivitách mestských častí. Otváram k danému bodu diskusiu. Pani 

poslankyňa Kovačevičová. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Dobrý deň kolegovia, čiže máme pred sebou nový bod.  

V tomto bode dnes nebudeme predkladať žiadne informácie, ani uznesenia. Po dohode  

s viacerými kolegami, bolo to predostreté na RS, tým, že za posledné obdobie a preto 

vznikol takýto bod, je to niečo, ako máme slovo pre občana, máme tu štatutárov MČ, 

poslancov MZ, ktorí sú súčasťou aj MČ a veľakrát sa stretávame s rôznymi názormi, že 

teda MČ nič nerobia alebo v podstate sú len nejaký poštári, ako zabezpečujú činnosť alebo 

nezabezpečujú, mnohokrát aj vlastne dnes sme boli svedkami určitých stretov kto, čo má 

ako robiť. Čiže, aby tu bola možnosť prezentácie teda, čo ktorá MČ, v akom rozsahu robí, 

pretože mnohokrát o seba ani nevieme. Takže toto je len jeden jediný dôvod zaradenia 

tohto bodu. Na stole alebo v podstate ešte nemáme, ale rezonuje a myslím si, že je to 

horúca téma a verím, že to dotiahneme do konca, mala by byť reforma mesta Košice, 

máme 2-úrovňovú samosprávu spoločne s MČ, čiže toto je priestor aj na naše vystúpenia 

a teda možno vypočutie tých názorov, ako by to mesto malo o tie 2 roky vyzerať a ako 

by sme sa mali vlastne posunúť do nového volebného obdobia a či vôbec. Čiže toto je 

jediný dôvod a pôvodne to bolo zaradené ako Správa o činnosti MČ Nad jazerom. 

Úprimne by som nikoho nechcela nejakým spôsobom nútiť, aby také niečo predkladal 

alebo cítil sa nekomfortne, ale myslím si, že toto je MZ, je tu reálny priestor na to, sme 

platení. Tie MČ, ešte raz, sú naviazané na rozpočet mesta, sú platené vlastne z podielov 

financovaných jednou zo základných zdrojov sú finančné prostriedky z rozpočtu  

z podielových daní. Tak, ako mestské organizácie robia svoj odpočet, myslím si, že aj 
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toto je priestor na to, aby sme tam mali možnosť oboznámiť s tým, ktorá MČ čo robí,  

v akom rozsahu, aké má plány alebo čo nemôže robiť, pretože práve jej chýbajú tie 

finančné prostriedky a určite máme na tanieri do ďalších rokov potrebujeme zosúladiť 

kompetencie, financovanie a počty MČ. Čiže tým zámerom je, aby na riadnych 

zastupiteľstvách mali možnosť MČ, ktoré budú mať záujem, je to dobrovoľné, nikto 

nebude znásilňovaný, si urobiť vlastne tú prezentáciu, odprezentovať, čo tá konkrétna 

MČ, v akom rozsahu robí v rámci svojich kompetencií alebo nad rámec, od financovania 

všetkého. Čiže toto ešte vyprecizujeme a aj dnes sme boli svedkami, že veľakrát, ja som 

tiež nevedela, pokračujem ešte 3 min., že MČ KVP má tak napr. problém, čo sa týka 

veľkej investície, takého krásneho vnútrobloku, ktorý som si teraz pozrela a že sú tam 

nejaké veci, možno ešte visia a proste vo vzduchu a treba ich realizovať. Čiže dnes nejde 

žiadne uznesenie, je to len informácia a teda budem, posunieme sa ďalej na ďalšom 

riadnom zastupiteľstve, keď sa prihlásia MČ, nahlásia si ten rozsah 15 min. a všetko 

ostatné vieme potom vyprecizovať. Ďakujem pekne. Nechcem sa opakovať, čiže verím, 

že starostovia a štatutári, aj starostovia, ktorí tu zvyknú sedieť, majú čo povedať a majú, 

čo povedať aj do novej reformy, ktorá sa pripravuje, ktorú potrebujeme určite ako soľ. 

Takže toľko z mojej strany. Ak niečo, tak ešte dovysvetľujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Ihnát. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Áno, pani viceprimátorka. Plný súhlas s pani 

kolegyňu Kovačevičovou. Do budúceho zastupiteľstva za Sídlisko Ťahanovce pripravíme 

kvalifikovanú správu o činnosti a celkove o tom, ako Sídlisko Ťahanovce napreduje. 

Môžem povedať, ako v tom minútovom príhovore, máme tam najväčší zámer a to je 

Europark, máme k tomu už aj právoplatné územné rozhodnutie, čo je úspech po 3 rokoch 

vysporiadavania pozemkov. Pozemkom sa venujeme, aj ďalším činnostiam, takže vlastne 

bude to v správe. Naozaj je toho dosť a keď niekto tvrdí, že sa nerobí, tak uvidí, že sa 

pracuje a že makáme ako drúci vlci. Všetko, ďakujem pekne. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pani poslankyňa Iľaščíková. 

 

p. Iľaščíková, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Ja veľmi vítam takúto iniciatívu. Povedala 

som to už aj na MR, kde pani starostka Kovačevičová tento bod navrhla a teším sa tak 

isto na prezentáciu a odprezentovanie našej MČ Šaca a myslím si, že aj mnoho ľudí, ktorí 

sledujú online tieto zastupiteľstvá, tak bude mať možnosť, tak isto aj ja, spoznať iné MČ 

aj z toho iného pohľadu. Takže teším sa a ďakujem za takúto možnosť. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pani poslankyňa Súkeníková. 

 

p. Súkeníková, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Ďakujem za slovo. MČ sú veľmi dôležité, 

sú bližšie ku občanom ako MMK. Určite, keby mali kompetencie všetky veľké MČ aj  

s financovaním bolo by to ešte lepšie a my na MČ sme si pripravovali takúto prezentáciu, 

ale vyšla nám až na 30-40 slajdov, tak si ju potrebujeme okresať. Toľko činnosti robíme. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Saxa. 

 

p. Saxa, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem za slovo. Ono to navonok znie tak fajn, 

tak lákavo, že sa odprezentujú MČ, ale neviem, či je tá pôda pravá tu, keď si zoberieme 

22 MČ po 15 min., slabých 330 min. by to trvalo a ja si myslím, že priestor  

na odprezentovanie je hlavne v MČ priamo, zastupiteľstva sú verejné, majú Facebooky, 
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majú  weby, majú podobné možnosti a tak isto, keď starostovia medzi sebou potrebujú si 

odprezentovať niečo, ja viem, že tam nie sú kamery, viem, že sa tam nenahráva, ale je RS 

možno tam by sa to dalo nejakým spôsobom odprezentovať a aby sa to nejakým 

spôsobom nedalo, že kto je lepší rečník, ten je lepší. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Karabin. 

 

p. Karabin, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Ja sa chcem opýtať, či máme 

nejaký nový výstup z RS, keďže tu je 22 MČ, koľko ich má byť? 4, 6, 9, 11, lebo ja nič 

nepočujem. Košičanov toto zaujíma, ale akosi nejak z RS od starostov nepočujem k tomu 

nič. Taká záhadná mlha, čakáme na niečo, ale každí ukazujeme, ako sme potrební. Tak 

skúsme, kto je nepotrebný, koľko by malo byť, či takýto návrh od niekoho zo starostov 

prišiel na RS, to by sa rád počul od pani predsedníčky. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Vrchota. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. No, ja si myslím, že keď 

sa navrhovalo 15 min. pre každú MČ, tak naozaj tých 330 min., ako to spomínal kolega 

Saxa, je naozaj príliš veľa. MČ v zásade majú informovať, či už majú Facebook alebo 

majú iné sociálne siete, majú svoj občasníky, majú svoje webové stránky, majú dni 

otvorených dverí, čiže naozaj je tam možnosť informovať, ale nie som proti tomu, aby 

sme sa ako MČ odprezentovali a možnože by to mohlo byť formou nejakej správy  

o činnosti za uplynulý rok raz ročne, kde by bol taký najväčší súhrn tých aktivít, ktoré 

jednotlivé MČ za ten čas urobili. Čiže možnože takúto zjednodušenú formu. Ten kto bude 

mať potom záujem sa dozvedieť o činnostiach aj z tohto kanálu informáciu alebo z tohto 

zdroja informácií, tak si tu príslušnú správou tej svojej alebo tej MČ, ktorá ho zaujíma, 

nájde. Ďakujem pekne. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Ja sa ospravedlňujem, ale nezdieľam toto nadšenie kolegov. Myslím 

si, že ak si myslíme, že teraz odprezentujeme činnosti MČ, nie mesta Košice, ale MČ 

a všetci povedia, že wow, ako sú potrebné MČ, tak myslím si, že budeme sklamaní a 

dosiahneme pravý opak. Chcem povedať,  že ak každá MČ bude mať 15 min., budeme tu 

5 a pol hodiny. Ak chcete vedieť o činnosti MČ, už dnes robíme výročné správy, ktoré 

zverejňujeme, každá jedna MČ, kde sa dočítate o všetkých investíciách, ak chcete sa 

diskutovať a prezentovať, máme tú RS, ktorá bohužiaľ funguje tak, ako funguje, ale tá by 

mala riešiť a mala by sa prezentovať a mohla by zvolať tlačovky. A keď máme 

najdôležitejšiu vec, ktorá tu je 30 rokov o tom, že ako majú vyzerať Košice v budúcnosti 

s MČ, tak keď príde nejaký poslanec, starosta s návrhom, tak namiesto kosu tie debaty 

dostane útoky a mediálny lynč a vyhrážky, že vôbec tu nemôže predniesť zmenu, 

napríklad počtu MČ. Čiže ja nezdieľam vaše nadšenie kolegovia a podľa mňa to je zlý 

krok a je to zástupná téma voči tomu, čo by sme naozaj mali riešiť tu v zastupiteľstve. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pani poslankyňa Kovačevičová. Nie, dobre. Pani 

poslankyňa Iľaščíková. 

 

p. Iľaščíková, poslankyňa MZ: Mňa osobne mrzí, že sa to takto zobralo s takým veľkým 

nepochopením, ale ja si myslím, že nikto tu nejde prezentovať len to wow, ale možnože 

aj odpre, ja viem, že možnože niekoho je to problém, pretože mnohé veci realizuje mesto 
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danej MČ alebo podniky mestské a v podstate tá MČ fakt nevykonáva tie činnosti tak, 

ako možnože sa navonok prezentuje alebo ako to ľudia vnímajú. Čiže ja si myslím, že aj 

tu bude trošku priestor na to, na dovysvetlenie a aj obyvatelia, pretože nie každý chodí  

na každé jedno zastupiteľstvo danej MČ alebo obyvateľ má čas alebo chuť študovať 

nejaké materiály danej MČ a takto to bude zahrnuté v nejakom krátkom bode, ohraničené 

nejak časovo a predsa nebudú sa všetkých 22 MČ prezentovať na jednom zastupiteľstve 

a nemyslím si, že každý jeden sa bude chcieť prihlásiť. Takže aj uvidíme. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pani poslankyňa Kovačevičová. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Samozrejme ten zámer nie je to,  

že 22 MČ. Čiže, ak máme Slovo pre občana, čiže trvá nejaký čas, čiže tie MČ budú mať 

časový limit, čiže ak bude mestské riadne zastupiteľstvo, ak sa prihlásia 2 MČ.  

2 MČ v určitom rozsahu. Samozrejme bude to možnosť aj na rôzne ďalšie veci, ktoré sa 

oveľa lepšie vedia doriešiť na MZ, ako na RS. Ako predsedníčka, verte, že robím všetko 

možné, aby aj vedenie sedelo, ale predsa riaditelia mestských podnikov, organizácií 

nesedia na RS a ja si myslím, že RS oproti porovnaniam iných rokoch veľmi dobre 

funguje. To, že pán starosta Lörinc vystúpil z RS, jeho vlastne slobodná vôľa a že posiela 

na RS svojho zástupcu, rešpektujeme to a nehľadajte v tom nič zlé, pretože stále tak tu 

naťahujeme mesto, MČ, čiže to priestor nielen na prezentáciu, že teda to tam MČ urobila, 

ale aj na riešenie nejakých zásadných problémov, varianty si myslím, že sú na stole. Môj 

osobný názor, ak chce niekto počuť, ja som kľudne aj za zrušenie MČ alebo maximálne 

4-5-6 MČ, 10 ak bude vôľa, čiže veci sú na stole, treba ich dopracovať a som presvedčená, 

že rok 2026 už bude úplne v inom tomto režime a úplne inom formáte. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Ihnát. 

 

p. Ihnát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Áno, ďakujem veľmi pekne pani viceprimátorka. 

Ja budem reagovať na pani Luciu Iľaščíkovú. Nemá úplne pravdu, lebo čo sa týka  

napr. aj toho, že mesto, keď robí chodníky, tak jednoducho ten starosta alebo to vedenie 

samosprávy musí vyvinúť aktivitu pri tých rokovaniach vlastne o tých chodníkoch, musí 

byť aktívny, iniciatívny atď., aby sa k tým chodníkom dostalo. Ďalej napr. MČ schválila 

peniaze na realizáciu opráv chodníkov, MČ robila výberové konanie, čiže Lucia už tu 

hovorím ako, že je to úplne inak už v tejto dobe, úplne inak, ako si tvrdila ty. Čiže my 

sme súťaž urobili, máme výhercu súťaže, čiže toho realizátora tých prác a jednoducho ide 

sa do prác. Žiadali sme akceptáciu od mesta Košice, že tie chodníky robiť môžeme, čiže 

MČ naozaj v týchto veciach je aktívna a samozrejme, že ja to aj odprezentujem, či už  

na MČ, na Facebooku atď. Ľudia vidia tú aktivitu, všímajú si dookola, že niečo sa deje 

oproti tomu, čo bolo oveľa viac ako pred historicky predtým. To je všetko, ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Myslím si, že to môže mať aj negatívne účinky, 

niektorých starostov vystavíme lynču, lebo obyvatelia teraz budú porovnávať, že jedna 

MČ prezentovala a druhá sa rozhodla neprezentovať, náš starosta nič nerobí. Druhá vec, 

prenesieme tu spory z miestnych zastupiteľstiev. Ja si živo viem predstaviť, že tu jeden 

starosta bude prezentovať svoje úspechy a do toho sa prihlási poslanec, ktorý je jeho 

oponent, možno konkurent, začne to vykrikovať, že to nie je pravda, že klame, začnú sa 

tu naťahovať a budeme tu mať prestrelky dvojice starostov a poslancov si musíte 

domyslieť, ale vieme všetci o kom hovorím. Na tretej strane naozaj tu budeme 
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prezentovať, alebo si myslíme, že mesto by nerobilo chodníky bez starostov? Že ten 

starosta teda vyloboval chodník, lebo mesto by v živote v tej MČ neopravilo chodník? 

Veď naozaj hovorím, že mi tu máme teraz vážne témy. Budúce fungovanie mesta Košice. 

To je vážna téma, napr. kompetencia, ktorú nám teraz štát chce zveriť, aby sme spisovali, 

robili poscens, ako keby a spisovali jednotlivé domácnosti a my nemáme prístup 

k stavebným povoleniam. To sú témy, ktoré máme riešiť. Na to je napr. RS, ale tam som 

nevidel tieto témy, aby sa riešili. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán námestník Gibóda. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Pán starosta KVP povedal, že nevidel problémy, ale keď 

na RS nechodí, tak asi ťažko môže niečo vidieť a pre mňa je to šokom, keď predsedníčka 

RS povie, že starosta MČ vystúpil z RS. Ja viem, že vystúpil aj z MR a asi je to príliš 

veľa tých pozícií, ale nechodiť na RS je dosť smutné a je to signál voči ostatným našim 

kolegom, pán starosta. A čo sa týka toho porovnávania, ja som to aj na MR povedal aj 

pani predsedníčke a navrhol som ešte jednu vec začleniť do toho tak, aby nevznikol tu 

nejaký proste neporovnateľný guláš a to je rozdeliť tú prezentáciu tej činnosti tých MČ  

a prezentáciu výsledkov a úspechov podľa právomocí plynúcich zo štatútu mesta a podľa 

právomoci, resp. aktivity, ktorá je nad rámec toho, čo je MČ zverené v štatúte mesta.  

A aby bolo jasne odlíšiteľné, že áno, keď nejaká MČ má obchodné napr. priestory a z toho 

jej plynie zisk a z toho dokáže robiť niečo naviac, tak to môže odlíšiť od inej MČ, ktorá 

napr. toto nemá. Tak sa môže odlíšiť aj napr. KVP, že čo robí v rámci štatútu a nad rámec 

štatútu. A myslím si, že tak bolo jasne viditeľné, čo mnohé MČ vykonávajú mimo štatútu, 

čo je vlastne v kompetencii mesta a mňa veľmi mrzí, že my sa nerozprávame o tom ako 

dať mestu viacej peňazí na tie chodníky, ale radšej sa rozprávame o tom, ako zobrať 

mestu nejaké peniaze a dať to MČ, aby to robili. Podľa mňa by sme mali napĺňať aktuálne 

platný štatút. Môžeme sa rozprávať o jeho zmene, ale mali by sme fungovať podľa 

pravidiel, ktoré dnes máme schválené. To je celé. Ale dúfam, že už teda na tú RS budú 

chodiť, čo majú. Ďakujem. 

  

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Vasok má procedurálny návrh. 

 

p. Vasok, poslanec MZ: Ďakujem za slovo. Drahí kolegovia, sme sa tu zacyklili, my, vy, oni, 

ja, ty, čiže vyhlasujem procedúru o ukončenie diskusie so všetkými prihlásenými. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Nech sa páči, hlasujeme za ukončenie diskusie. 

 

Hlasovanie č. 72 -  za: 16, proti: 9, zdržali sa: 4 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Takže procedurálny návrh bol prijatý, schválený. 

- - - 

 

Bod č. 60 presunutý ako bod č. 1/1 

Personálne otázky 

- - - 
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Bod č. 61 

Interpelácie poslancov MZ 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Budeme pokračovať v rokovaní a pod bodom  

č. 61 otváram bod Interpelácie poslancov MZ. Tlačivá si máte možnosť vyzdvihnúť  

u zamestnancov referátu samosprávnych orgánov. Ak zasielate interpeláciou mailom, 

prosíme, zaslať ju na adresu referátu samosprávnych orgánov, organizačné Košice.sk, 

resp. Silvia Nagyová Košice.sk. Teraz dávam priestor na vaše interpelácie, nech sa páči. 

Poprosím ešte, aby sme vydržali, už nemáme veľa dokonca. Skúsme sa počúvať. 

Nasleduje pán poslanec Vrchota. Nech sa páči. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Takže opätovne interpelácia, ktorá 

sa týka parkoviska na rohu Moldavská Idanská, ktorú mala postaviť pôvodne investorská 

spoločnosť, mesto získalo 42,5 tis. EUR na jej realizáciu, ako zmluvnú pokutu, takže 

chcem sa dopracovať k odpovedi, že v akom je to stave. Ďakujem veľmi pekne. 

Interpeláciu podám písomne. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MZ: Ďakujem pekne. Dostala som upozornenie od občanov, že 

obytná budova na rohu Mäsiarskej a Poštovej, myslím, to bola bývala cukráreň, asi patrila 

alebo patrí pánu Ramimu. Už som to tu raz hovorila, asi pred 2 rokmi, že je potrebné 

sanovať. Nie je to komín, je to nejaká vežička, nejaká arkáda, ktorá je práve, začína hore 

niekde na mieste zúženého chodníka. Mám fotografiu. Je v takom stave, že každú minútu 

môže celá spadnúť niekomu na hlavu. Už to bola zalepená nejakým igelitom, nestačí. 

Prosím, aby bol vlastník upozornený. Ďakujem.  

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Dobrý deň. Chcel by som upozorniť na zlý technický stav mostu  

na Moskovskej ulici, ktorý prechádza ku zastávke Diamantová. Po bokoch sú viditeľné 

odkryté prvky armovania železa, ktoré dlhodobo degradujú, tak isto odkvapy a odtoky je 

potrebné vymeniť. V prípade, že nedôjde k takejto úprave v krátkom čase a chcem 

povedať, už som túto tému nadniesol pred 4 mesiacmi, doteraz sa nič neudialo.  

Tak myslím si, že most bude degradovať a bude vo veľmi zlom stave. Takisto 

upozorňujem na stav chodníkov, ktoré sú na začiatku MČ Košice - Západ, ale využívajú 

ich aj ľudia z KVP a to je okolie zastávok Diamantová. Chcel by som poprosiť v rámci 

bežných úprav, aby sa buď tohto roku, alebo budúceho roku myslelo na to, že tam už 

chýbajú asfalty a dochádza v letných mesiacoch k úrazom najmä kolobežkárov, ktorí 

vbehnú do týchto zničených chodníkov. Čiže prosím o opravu a zaradenie do plánu opráv. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Faktická poznámka, poslanec Vrchota. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne, odpovedať na túto... 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ale pardon pán poslanec Vrchota, nechcete 

zmeniť? Lebo je diskusia a tu nie sú možné faktické poznámky. Interpelácie prednášame, 

takže nech sa páči, pán poslanec Babušík. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Ďakujem. Dá sa povedať, že v prechádzajúcich bodoch to bolo 
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spomenuté a nebolo mi ani raz odpovedané a to sa týka tých herných prvkov, na ktorú 

podával interpeláciu aj pán Andrejčák v súvislosti s vnútroblokom Lidické námestie 

Tokajícka, kde vlastne momentálne boli odovzdané herné prvky do Správy mestskej 

zelene a vlastne táto otázka smeruje k tomu, že zaujímalo by ma, keby teda budú 

odstránené tieto nedostatky, ktoré tam sú. Nehovorím o úpravách zelene, hovorím  

o detských prvkoch, kde sú trčiace šrúby, povolené lano a taktiež nedotiahnuté šrúby. 

A na druhú otázku mi môžete kľudne odpovedať aj ústne, ak vás teda môžem poprosiť. 

Kedy sa plánuje ďalšie celé kolo deratizácie na základe vyhlásenia hygieny, či to bude 

ešte teraz v septembri alebo až začiatkom októbra. Ďakujem. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Ďakujem veľmi pekne. Končím bod č. 61.  

- - - 

 

Bod č. 62 

Dopyty poslancov MZ 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Pokračovať budeme bodom č. 62. Nech sa páči, 

môžete prednášať svoje dopyty. Pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. Chcel by som sa dopytovať na deratizáciu. Aj 

keď som predkladal bod v úvode, ste odmietli o tom vôbec sa rokovať a baviť, ale chcel 

by som sa spýtať vedenia mesta, či teda nad rámec toho, čo RÚVZ za chvíľu vyhlási a tu 

bude povinná celoplošná deratizácia, plánuje mesto vykonať nejakú deratizáciu, lebo stav 

je vážny a čo ma zaráža najviac, že niektorí starostovia, ktorí v médiách sa k tomu 

vyjadrujú, tak teraz odmietnu diskutovať a vykonávať si svoj mandát a konať ako 

poslanci v tejto veci. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ja vám rád odpoviem pán poslanec ústne. Netreba hneď 

dehonestovať kolegov poslancov, prípadne starostov. Situácia je nepriaznivá, preto aj  

v úvode som vám oznámil, technicky by ste o tom mali vedieť, ale budem rád, keď si 

všetci pozrieme vyvesené VZN o čistote, ktoré je možné pripomienkovať tuším  

do 20. septembra, kde jednoducho chceme postupne zapracovať celý systém deratizácie. 

Treba si uvedomiť, že hľadať vinníka v meste, to je také košické, ale prosím hľadajme 

prečo máme problém s potkanmi. Prečo nám tie potkany, pán starosta, vyliezajú z dier. 

Nie je to o tom a my sme to naozaj konzultovali s odborníkmi, dokonca nielen  

zo Slovenska, nielen s CECH-om. Nie je podstatné, kde je krmivo, ale kde je nora. My 

potrebujeme riešiť nory. To, že máme kopec neprispôsobivých občanov, ktorí robia 

v tých kontajneroch problém, to, že vyhadzujeme to, čo vyhadzujeme, to je tiež určite 

súčasť problému, ale najväčším problémom tohto mesta je, že si všetci tí, ktorí na tomto 

území mesta niečo vlastnia, neplnia úlohy spojené s celoplošnou deratizáciu. To nie je 

len mesto Košice, to nie je len mestská zeleň, to nie sú len naše ZŠ, to nie sú len 

správcovia našich budov, ale to sú všetci podnikatelia, rôzne organizácie, rôzni majitelia 

pozemkov, všetkého, čo s tým súvisí. My jednoducho keď tie nory na nich nasadíme 

prípravky, deratizáciu, jednoducho tie potkany sa nám sťahujú na miestach, kde tá 

deratizácia nie je. Čiže my sme vyhodnotili, že naším najväčším problémom alebo slabým 

miestom v tomto meste je, že nemáme nástroj na tom, aby sme prinútili všetkých tých, 

keď my nariadime celoplošnú deratizáciu, aby ju vykonali. Je politicky samozrejme  

v poriadku a rozumiem vášmu klubu, že o nič iné vám nejde, že ako tu postaviť kolegyňu 

pred mikrofón a sa na ňu vybičovať ako istým spôsobom označiť mesto Košice ako 

organizáciu, ktorá zlyháva. Ale vám garantujem, že to je problém všetkých. Aj na vašom 
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sídlisku, kde mimochodom máte svoju vlastnú moc a svoj štatút, kde to máte riešiť, aj vy 

máte potkany. Takže poďme hľadať riešenie. Možno nebude najideálnejšie, ale nás to 

posunie. Vynútiť si od celej komunity v meste Košice, od celého spoločenstva v našom 

meste, aby deratizácia bola účinná a urobená. A musíme hľadať a to je taká výzva, nielen 

to napísať do VZN-ka, ale aké nástroje právne ešte vymyslíme, aby jednoducho tí, ktorí 

to majú robiť, nielen naše vlastne organizácie, ktoré máme pod kontrolou, ktoré môžete 

samozrejme monitorovať a dopytovať a interpelovať, ale ako nastavíme tú kontrolu všade 

tam, kde jednoducho to majetkové vlastníctvo nemáme. Toto je výzva a verím, že toto, 

keď vyriešime, tak sa opäť situácia zmení. A ešte k tomu treba vnímať, že toto obdobie  

v rámci klimatických zmien je naozaj obdobím, ktoré nám nepraje a jednoducho 

zaužívané postupy, zaužívaný spôsob ako sme mali, nie je účinný, tzn. áno, treba pridať. 

Ale treba pridať aj v rozpočte, treba pridať aj na ďalších fórach, ale hlavne sa dívajme  

na celú spoločnosť. Čiže nehľadajme nepriateľa. Tým nepriateľom je potkan. Pán 

poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne za vyčerpávajúcu 

odpoveď. Nič z toho, čo teraz hovoríte, som ja nenamietal. V prvom rade chcem 

zdôrazniť, že to, čo hovoríte o VZN-ku, VZN-ko je budúcnosť. To, že to chceme riešiť 

do budúcnosti je fajn, ale my máme problém teraz. Ten už nastal. A jediné riešenie, ja 

súhlasím so všetkým, čo ste povedali, ak si pozriete moju komunikáciu, tak hovorím  

o 9-tich príčinách, nie o meste, o 9-tich príčinách tohto premnoženia, pán primátor, čiže 

opäť zavádzate vo svojich vystúpeniach a ste zbytočne osobný a je evidentné, že MČ 

konajú. Pani starostka Kovačevičová komunikuje už dlhodobo, že na sídlisku bojujú proti 

potkanom, my sme vykonali 58 deratizácií čiastkových na lokalitách, kde sa mali 

zaznamenané potkany od začiatku roka. 58 na Sídlisku KVP a áno pán primátor, ja som 

nikdy nepovedal, že my nemáme problém. My máme problém, preto to riešim. A jediný 

problém, to vám povedia odborníci, je to, že my nekupujeme dostatok jedu na počty 

potkanov. Čiže potrebujeme deratizovať do nôr, potrebujeme fyzicky nakúpiť jed a poslať 

ľudí, aby robili mimoriadnu deratizáciu. Len to pomôže. A to celý čas komunikujem, že 

poďme sa spojiť mesto, mestské časti, subjekty a poďme vykonať mimoriadne deratizácie 

v meste Košice. 

 

p. Polaček, primátor mesta: So všetkou úctou pán poslanec, ja som dnes zaregistroval prvýkrát 

vašu aktivitu v tejto veci. Hovoríte tu o nejakej komunikácii. Neviem, mne nič na stole 

nepristálo, žiaden email som nevidel, boli sme na MR, bol som na RS, ja som nezachytil 

vás osobne, aby ste rozprávali o tomto vašom novom cieli, ktorý je v poriadku, ale keď 

hovoríte o nejakej komunikácii, naozaj neviem, nevidím tú vašu aktivitu. Áno, teraz bežia 

kamery, tak je to fajn, ale áno, ak to mať spísané, budem veľmi rád a vás aj vyzývam, 

pošlite, poďme si to rozanalyzovať. Každý nápad, ktorý bude novým nápadom, ktorý sme 

ešte nezachytili, jednoducho prispeje k tomu, aby sme túto situáciu zvládli a hlavne, aby 

sa nám neopakovalo. To je asi túžbou každého jedného, kto tu sedí a každý dvihne všetky 

ruky a všetky prsty za to, aby už sme nemuseli sa s týmto nepriaznivým stavom stretávať. 

Čiže prosím, ak máte nápady, návrhy, ja som nezachytil vaše reakcie. Pán poslanec 

Vrchota. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Faktická poznámka.  Ďakujem pekne. Tiež sa pridávam k iniciatíve... 

 

p. Polaček, primátor mesta: A mimochodom, toto sú dopyty, ja rozmýšľam, prečo tu máme 

faktické, takže faktické preč. Poprosím technikov a poprosím aj pani starostku, to nie je 

o reakcii, ak má nejaký dopyt, prosím o dopyt. Ja som odpovedal, bola otázka, verím, že 
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tento dopyt bol vám zodpovedaný ústne. Ďakujem. Pani poslankyňa. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Tak tiež v rámci toho dopytu, ktorý tu bol prezentovaný, čo 

sa týka deratizačných prác, ktoré už na územiach jednotlivých MČ v rozsiahlej forme 

prebiehajú, boli výsledkom toho, že teda v júni niektoré MZ zasadali, vyčlenili finančné 

prostriedky, bol taký problém a komunikoval sa potom intenzívne s mestom Košice, kde 

vzišli určité závery, boli aj zamestnanci MMK, šéfka ŽP, ale aj kompetentné inštitúcie, 

ktoré majú čo do toho povedať, či už správcov bytových družstiev, vodárne atď. Pretože 

tak, ako bolo spomenuté, len spoločne a my, ak len mesto, MČ a ostatné subjekty to 

nebudú robiť, tak jednoducho sa zacyklíme, obrovský problém je s kanalizačný vpusťami, 

čiže všetky problémy boli identifikované, boli oslovené jednotlivé spoločnosti a z toho 

záveru vlastne vzišlo, že aj mesto prijme vlastne opatrenia v rámci vyčlenenia finančných 

prostriedkov pre Správu mestskej zelene na doplňujúce deratizačné práce. Len toľko. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pani starostka, nechcem vás prerušovať, ten dopyt vás poprosím. 

Ak nie... 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Dopyt, aby mesto v podstate na tam, kde bude potrebné  

nad rámec vlastne vykonalo v rámci povinnosti alebo zodpovednosti voči ŽP, 

obyvateľom deratizačné práce tak, ako boli prijaté tie opatrenia na tých poradách. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Budem vás informovať o opatreniach, ktoré už boli prijaté a ktoré 

boli aj vykonané. Pán poslanec Babušík. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Ďakujem. Takže dopyt a či mesto má informáciu, kedy sa bude konať 

plánovaná jesenná deratizácia. Či bude v skoršom termíne alebo bude až októbri? Pýtam 

sa to z jediného dôvodu pán primátor, taktiež ideme v rámci úpravy rozpočtu MČ vyčleniť 

finančné prostriedky, ďalšie finančné prostriedky a nerád by som bol, aby sa stalo to, že 

v rovnakom čase budeme vykonávať tú istú deratizáciu, nakoľko vieme, že je potrebné 

spraviť medzitým rozostup. Takže čisto z racionálneho dôvodu vás chcem poprosiť  

o nejaký približný termín, kedy to plánuje mesto a následne sa MČ zariadi. Buď to spraví 

skôr alebo to spraví po mestskej deratizácii. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: O deratizácii vás budeme informovať spolu s RÚVZ. Skúsime  

navrhnúť nový spôsob deratizácie, ktorý nebude vychádzať, že v 1 deň všetci, ale chceme 

skúsiť nový spôsob, kedy od jadra mesta postupne v nejakých kruhoch to pán riaditeľ 

nazval, v nejakých kružniciach budeme postupne v nejakých časových intervaloch tých 

potkanov vlastne vyháňať z mesta. Čiže pracuje sa na nejakom novom spôsobe, aby to 

nebolo, že jedna a všetci teraz, ale aby sme postupne v rámci deratizácie skúsili nový 

postup, na ktorom sa teraz pracuje, komunikuje. Čiže áno, čoskoro tento termín bude 

známy pre všetkých. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Pán primátor, môj procedurálny návrh je, aby sa dodržiaval 

rokovací poriadok. Zdôvodnenie § 38 Rokovacieho poriadku schváleného v marci 2024 

hovorí, že interpelácie aj písomné podanie kvalifikovanej otázky, kedy, áno hovorím čo, 

áno? Všetci hovoríte dopyty a tak vám prečítam, čo sú dopyty. Dopytom môže poslanec 

požadovať vysvetlenie od riaditeľov právnických osôb založených alebo zriadených 

mestom hlavného kontrolóra mesta a to vo veciach týkajúcich sa ich činnosti. Prepáčte, 

ale neviem, asi potkan nie je žiadna toto hej? Takže najprv si naštudujte rokovací 

poriadok. Procedúra, aby sa dodržiaval, hej, rokovací poriadok. Ďakujem. 
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p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Babušík. Ďakujem pán poslanec.  

 

p. Babušík, poslanec MZ: Možno len veľmi v krátkosti na kolegu, je to dopyt na vedenie mesta, 

takže pán primátor, prosím Mišo, neskáč mi do reči a nevykrikuj tu teraz prosím ťa, lebo 

môžeš, no, ďakujem ti pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec. Pán poslanec Djordjevič vás správne poučil, čo je 

dopyt a čo je interpelácia, jednoducho, nech sa páči, definujete, komu váš dopyt chcete 

dať a položte kvalifikovanú otázku. Nech sa páči. Pán poslanec, ak nebudete pokračovať 

prídete o možnosť sa zapojiť do diskusie. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Ďakujem, čakal som, kým kolega prestane kričať na celú sálu. 

Ďakujem a pán primátor, nepýtam, ako chápem, že chcete zvoliť nejaký nový postúp.  

Ja sa to pýtam z toho dôvodu, lebo v septembri tiež prebehnú zastupiteľstvám MČ a teda, 

že či máme čakať na to, v našom prípade je to 18. septembra, či hneď po tomto dátume 

sa hneď púšťame a objednávame túto službu alebo máme čakať do októbra. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec, ja myslím, že som bol dostatočne zrozumiteľný, že 

konzultujeme správny a vhodný termín s RÚVZ, snažíme sa dohodnúť trošku iný postup 

a budeme vás informovať. Ďakujem pekne, bod č. 62 Dopyty poslancov MZ sme 

vyčerpali. 

- - - 

 

Bod č. 63 

Rôzne 

 

p. Polaček, primátor mesta: Prechádzame k bodu č. 63, ktorým je bod Rôzne. V rámci bodu si 

vás dovolím informovať o zmene Organizačného poriadku MMK, ktorá nadobudla 

účinnosť dňom 01.07.2024 a zároveň zverejnená aj na webovej stránke mesta Košice.  

V organizačnej schéme sa mení názov referátu Referát parkovanie, údržby ciest  

a verejného osvetlenia na Referát parkovania a údržby ciest. Zároveň sa mení názov 

referátu Referát životného prostredia a energetiky na Referát životného prostredia. 

Dopĺňa sa nová organizačná zložka MMK organizačne začlenená pod priame riadenie 

riaditeľa MMK Referát energií. Do uvedeného referátu sa presúva časť činností  

z doterajšieho Referátu parkovania údržby, ciest a verejného osvetlenia, Referátu 

životného prostredia a energetiky vrátane zamestnancov. Obsahová náplň činnosti 

oddelení referátu MMK zo dňa 22. decembra 2023 sa zrušila a nahradila sa novým 

dokumentom Obsahová náplň činnosti oddelení a referátov MMK s účinnosťou  

od 01.07.2024. Zároveň stanovenie počtu zamestnancov a ich štruktúra zo dňa 20.12.2023 

v znení zmien a doplnkov sa zrušila a nahrádza sa novým dokumentom Stanovenie počtu 

zamestnancov a ich štruktúra s účinnosťou od 01.07.2024. Nech sa páči, bod Rôzne 

pokračuje pán poslanec Kundrát. 

 

p. Kundrát, poslanec MZ. Ďakujem veľmi pekne. Ja som sa v rámci bodu Rôzne prihlásil kvôli 

tomu, že som sa chcel vrátiť k procesu prejednávania bodu Personálne otázky. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ja by som poprosil o výklad pána poslanca Djordjeviča, čo v bode 

Rôzne môžeme.  

 

p. Kundrát, poslanec MZ: Prepáčte. 
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p. Polaček, primátor mesta: Počkajte, ja vám ten čas vrátim. Nie. 

 

p. Kundrát, poslanec: Dobre, prepáčte, nemyslím si, že je to dôstojné takto skákať do reči. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec, počkajte, prečíta vám pán poslanec. Pán poslanec 

Berberich nám prečíta všetkým bod Rôzne. Pán poslanec Berberich, máte slovo. 

Ďakujem. 

 

p. Berberich, poslanec MZ a člen návrhovej komisie: § 39 Dopyty a rôzne. Dopytom môže 

poslanec požadovať vysvetlenie od riaditeľov právnických osôb založených alebo 

zriadených mestom hlavného kontrolóra a to vo veciach týkajúcich sa ich činnosti. 

Poslancovi môže na dopyt sa môže odpovedať ústne. Ak sa poslancovi neodpovedá ústne 

alebo ak poslanec vyžaduje písomnú odpoveď na dopyt sa odpovedá písomne do 30 dní 

od jeho podania. Prvá veta teda podľa § 37 prvá veta od doručenia odborného útvaru, ak 

z dopytu nevyplýva neskoršia lehota. Bod Rôzne je venovaný témam navrhnutým 

poslancami. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Dobre, sme si to zrekapitulovali, vieme o čo ide. Nech sa páči, pán 

Kundrát, máte celé 3 min., nech sa páči. 

 

p. Kundrát, poslanec MZ: Ďakujem pekne. Nemyslím si, že toto bolo dôstojné z vašej strany 

alebo správne skočiť mi takto do reči a o ničom rozprávať. Poprosím si naspäť časť ešte, 

lebo som na 55 sekundách z nejakého dôvodu. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Máte celé 3 minúty, ja som vám to povedal. Nech sa páči. 

 

p. Kundrát, poslanec MZ: Dobre. Chcel som sa vrátiť k bodu Personálne otázky, je to kvôli 

tomu, že boli tam navrhnuté nejaké personálne zmeny, bolo odsúhlasené zarezanie 

diskusie bez toho, aby akýkoľvek vecný argument mohol v rámci diskusie padnúť  

a následne ste si schválili, čo ste si schválili. Ja v princípe nemám ani problém s tým, že 

ste si chceli vyrovnať možno s niekým účty a podosadzovať si na pozície niekoho iného. 

V poriadku, keď na to máte dostatok hlasov, nech sa páči. S čím problém na jej, že ste 

ani len nepripustili žiadnu debatu a ani len kúskom neodôvodnili žiadny vecný 

argumentom neodôvodnili tie vaše odvolania. Chceli sme sa rozprávať, chceli sme 

hovoriť svoje argumenty, nám to žiaľ nebolo umožnené. Aj preto sme s kolegami dohodli, 

že pri tomto hlasovaní odídeme zo sály, pretože si nemyslíme, že to bolo dôstojné  

pre kohokoľvek. Ja rozumiem, že opozičné výhrady, otázky môžu byť vám alebo 

kolegom v akomkoľvek nepríjemné, ale rešpektujte prosím aspoň základnú zásadu 

demokracie a dovoľte nám sa na to pýtať. Nemyslím si, že chcem až tak veľa a myslím 

si, že túto debatu by sme mohli pripustiť. Keď sa odvolám na vás pán primátor, tak vy 

nemáte problém pri bodoch, ktoré nejdú tam, kde vy očakávate alebo vy chcete, si 

uzurpovať slovo na posledných 20 min. bez toho, aby ste kohokoľvek pustili k reakcii. 

Kdežto nám sa zakazujete pýtať a teraz nehovorím vám konkrétne, ale odhlasovalo to 

MZ, čo i len jednu otázku v rámci bodu Personálne otázky. Nemyslím si, že bolo dôstojné 

a potreboval som to aj takto vysvetliť aspoň v tomto bode. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Faktické sú dovolené v bode Rôzne? Tak nech sa páči pán poslanec 

Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Faktická poznámka. ...ste tam vzadu, zatlieskali ste tam vzadu 
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a páni, teraz vám pripomeniem, lebo ja som dosť pamätlivý a ako sa vedia aj niektorí iní 

poslanci ohýbať, keď im vyhovuje. Pripomeňme si situáciu z 1. zastupiteľstva rok 2022 

a odvolávanie JUDr. Tomáša Petraška z K-13. Ja som navrhol, aby mohol vystúpiť  

a do jedného celý váš klub hlasoval proti vystúpeniu pána Petraška. Čiže ani on sa 

nemohol obhájiť, hej? Takže asi už nemám k tomu čo povedať. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Lörinc, nech sa páči. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. Ja by som sa chcel ohradiť a uviesť na pravú 

mieru nepravdivú informáciu, ktorú vyslovil pán námestník Gibóda, kedy sa v rámci 

diskusie vyjadril, že ja osobne som mal vystúpiť z RS. Chcem uviesť, že toto v zmysle 

zákona a v zmysle stanov rady nie je možné. Ja som ako štatutár sa rozhodol, že budem 

túto právomoc zúčastňovať sa na RS delegovať na svojho zástupcu. Chcem každému 

ozrejmiť, že každý súdny človek vie, že je to bežná vec. Aj pán primátor delegoval nejaké 

veci na svojich námestníkov v rámci efektívnej práce. To neznamená teraz, že mi niekto 

má vykrikovať, že sa nezúčastňujem zasadnutí. Dobre? Čiže, aby som teraz uviedol  

na pravú mieru. Ja som delegoval túto právomoc na svojho zástupcu, ktorý sa zúčastňuje 

zasadnutí. Tak isto prvý rok som sa zúčastňoval zasadnutí RS sám veľmi aktívne a  

na rozdiel od iných kolegov si môžete pozrieť moju účasť a prezenčnú listinu a bol som 

tam stále, navrhoval som veci. Čiže si vyprosím takéto jednania. Chápem, že 

zastupiteľstvo potrebujete útočiť a nájsť si nepriateľa, ste často osobný za predsedníckym 

stolom a vadia vám otázky, konáte v rozpore s tým, čo ste vy ako poslanci, keď ste sedeli 

tu na našich miestach zazlievali bývalému vedeniu. Čiže vy ste boli oveľa útočnejší, oveľa 

viacej uznesení ste dávali, oveľa viac času ste diskutovali. Dnes vám to vadí. Na vás bolo 

útočené tak isto, hovorili ste, že je to zlé, že Raši robí zlé a vy robíte dnes to isté. A to je 

to, čo vám zazlievame, páni. Čiže za mňa toto zastupiteľstvo je veľmi smutné, nedôstojné, 

ale akceptujem to, že je tu nová väčšina, my nemáme väčšinu, nevieme ovplyvniť veci, 

vieme maximálne povedať. Čiže demokrat srdcom, dušou a správaním si minimálne 

vypočuje ten názor, ak s ním nesúhlasí, tak to povie. Ale nie, že prvá reakcia je útok  

na osobu. Ja si vyprosím, aby niekto hovoril, že škodíme mestu a iné veci. Mne bolo 

zverené Sídlisko KVP a myslím si, že svoju prácu vykonávam čestne a svedomito.  

Za 5 rokov nenájdete jedinú kauzu na Sídlisku KVP pod mojím vedením, ktoré mám  

v rukách a obyvatelia to hodnotia kladne. Aj kvôli tomu som získal 92 % hlasov  

vo voľbách. Čiže prosím, aby sme sa správali k sebe normálne, aby sme odpovedali  

na otázky. Ja takisto veľakrát sedím tam, kde sedíte vy a nie sú mi príjemné všetky otázky, 

ani moje príspevky, ktoré má mať, ale snažím sa k ľuďom správať úctivo. Ale vy už ani 

nemáte ani elementárnu slušnosť páni po tom, čo som dnes videl. A čudujem sa úprimne 

niektorým kolegom, lebo viem, že s tým vnútorne nie sú stotožnení, ale také je politická 

realita. Čiže za mňa veľmi smutné zastupiteľstvo dnes. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec, snažíte sa vytvoriť dojem v rámci 

vašej politickej vsuvky o, a robíte to dlhodobo, ale faktom je a to ste pekne prekrútili a ste 

sa z toho pekne dostali, ale ja vám to pripomeniem. Vy na RS nechodíte. RS nepozná  

vo svojom ani v štatúte ani v zákonnom ustanovení zástupcu, ktorý vás tam môže 

zastupovať. Je to len RS, že toleruje a chce byť prístupná a toleruje tam vašich zástupcov. 

Samozrejme, keď človeku niečo do toho príde starostovi, je to v poriadku, keď raz, ale 

vy nechodíte veľmi dlhé obdobie. A nerád by som vám ja pripomínal, na to sú tu 

starostovia, aby vám pripomenuli vašu rétoriku, ako ste sa vyjadrili o RS a ako volený 

zástupca MČ si vlastne neplníte tie základné veci, lebo RS je orgánom a vy ho ignorujete. 

Toto ste mali povedať do kamery a nie nadávať nám. Hovorím to so všetkou úctou.  
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Ja vás žiadam a prosím verejne, aby ste začali chodiť na RS. Chodím tam častejšie ako 

vy, pričom to nie orgán primátora, ale snažím sa chodiť, vysvetľovať a nechávam 

kolegov, starostov nech sa pýtajú, aby sme v tom priestore, ktorý máme na to vyhradený, 

eliminovali rôzne problémy, budúce konflikty, aby sme sa rozprávali, riešili. A potom nie 

ste pri téme a niektoré veci nerozumiete, prekrútite a snažíte sa navodiť systém, že vy ste 

bitý, ale my sa snažíme s vami vychádzať maximálne ústretovo a robíme vám naozaj  

vo všetkom naj. Na konci dňa, keď to zrátame a zoberiem graf, tak MČ v živote nemala 

toľko peňazí, koľko od mesta Košice dostala za úradovania Jara Polačeka, ktorý vychádza 

MČ KVP maximálne v ústrety. Čiže bolo by ústretové, aby pán starosta začal chodiť  

na RS, aby sme mohli debaty rozvíjať a posúvať i MČ KVP vpred. Pán poslanec Babušík. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem. Veľmi v skratke si dovolím reagovať 

vzhľadom k tomu, že mám zástupcu starostu na 1 % úväzok, tak ho tam neviem posielať 

alebo neviem ju tam posielať, ale ku všetkej úcte, z RS diskusný klub, tak ako ste to 

povedali pán primátor. Nijakým spôsobom sa neprihliada na rozhodnutie tejto rady v MZ. 

Toto napr. Bratislava nemá žiadnu RS, ako nič v zlom, ale nemá žiadnu inú funkciu. 

Všetko. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: § 7a Zákona o meste Košice, si prosím pán starosta, naštudujte, ste 

starostom, tam to mať vysvetlené. Pán námestník faktická. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Faktická poznámka. Ja s faktickou na pána poslanca  

a starostu pána Lörinca. Za prvé, pán poslanec, ja som iba zopakoval niečo, čo povedala 

predsedníčka RS. Takže prosím, ak som vás urazil tým, tak sa obráťte na zdroj informácie 

a ako ste správne povedal, že tu šírime nejakú zlú energiu alebo že klameme, že sme 

klesli, vy ste ako podpredseda kraja, na poslednom zastupiteľstve kraja povedal také 

nehorázne klamstvo z poza tohto stola na mestskú organizáciu, ja nechápem, prečo máte 

potrebu kydať na mestské organizácie a na vedenie mesta. Ja tomu nerozumiem a šírite 

naozaj, že klamstvo. Klamstvo. A to je to, ten problém. Ako chcete diskutovať, keď vy 

nechodíte ani na tie diskusie, na tú MR, pardon, ani na tú MR ste prestal chodiť, lebo že 

tam nepotrebujete chodiť, nechodíte ani na RS a mimochodom, nie, je už ani neviem, 

kedy ste sa naposledy ozval, čiže keď hovoríte, že je tu rozdiel medzi tým, keď my sme 

boli na opačnej strane, nás nikto nechcel pustiť ani do tej budovy. Vy máte dvere 

otvorené, vy môžete prísť, môžete zavolať komukoľvek z týchto ľudí, čo sedia  

za predsedníckym stolom, aby sa s vami stretli. Každý z vás. My sme tento luxus nemali. 

My sme sa museli dobíjať do štruktúr MMK, mňa vyhadzovali ako poslanca z komisií. 

Dnes môže ísť akýkoľvek občan a poslanec na komisie MZ. Takže nám nehovorte, že 

predtým sme urobili niečo a teraz robíme niečo iné. Vy to iba nevyužívate, lebo je to  

pre vás politicky výhodnejšie, aby ste mohol potom útočiť. Nech sa páči, faktická. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Pán primátor, ja len chcem robiť pre ľudí a myslím 

si, že na KVP by som dosiahol 3-krát viac, keď som o podporu tohto vedenia mesta, ale 

bohužiaľ vedenie mesta mi kladie prekážky v mojej práci. Naozaj, ja by som bol rád, aby 

sme fungovali spolu. Len ja si pamätám, ako pán námestník ma počastoval nie takými 

výrazmi, ako pán Karaffa na schodoch MMK. A ja píšem pánovi riaditeľovi vždy vecne 

ako manažér emaily, že niečo potrebujem, ale nedostávam odpovede. Ja by som chcel len 

pracovať pre ľudí pán primátor, ale nie je mi to umožnené a mrzí ma to. A chcem 

zdôrazniť ešte opäť, že hovoríte tu o MR. Ja nie nie som členom MR pán Gibóda, neviem, 

prečo by som mal chodiť, ak nie som členom MR. A opäť opakujem, na RS, ktorá je 

poradným orgánom MČ, som delegoval kompetencie na svojho zástupcu. Ak sa pozrieme 
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na dochádzku napr. na primátora ako štatutára orgánov, aká je, tak tam uvidíme veľmi 

veľa absencií. Tak isto aj VÚC-ke nechodil na komisie a nezúčastňoval. Ja som toto 

nechcel robiť, preto som odišiel z MR a dovtedy som mal 99 % účasť. Čiže prosím 

neklamte a nezavádzajte tu. Mrzí ma to, že ste klesli až tak hlboko a sme tu takí osobní.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Mrzí ma táto výmena pán poslanec, ale spomeňme si na naše 

posledné stretnutie, kedy ste sa povyhrážali pani námestníčke, mne pred vaším zástupcom 

Matouškom, odišli ste bez rozlúčenia a ani ste neboli ochotní si expresne prevziať 

rozhodnutie mesta UMR-u, podpísané uznesenie o tom, že sme všetkými desiatimi za to, 

aby sme vás podporili vo výstavbe fontány za 3,5 mil. EUR. Vy ste odmietli tento papier 

prevziať. Ja som vám chcel dať rýchlou cestou. Vy ste odišli z kancelárie. Pripomeňme 

si tieto vaše excesy. Prosím, nechoďme do konfliktu, nerobme si zle. Naším cieľom je 

spokojný občan. Uzavrime, urobme veľkú čiaru a ja vás veľmi rád privítam aj zajtra  

na MMK, prípadne keď nemáte chuť na MMK, vieme to urobiť aj niekde inde  

na neutrálnej pôde a poďme pracovať. Nie je nič, čo by ste nám mohli vytknúť, že vám 

zdržujeme alebo komplikujeme, ak je to v zmysle zákona a reguly a pravidiel. A to, že 

mi z MČ mnoho ľudí posledné týždne volá, aby som nevidel nejaký dokument, ktorý 

chýba a však nech to podpíše, že nám potom dáte, tak tieto hry ja robiť nebudem. Nenúťte 

ma porušovať zákony. Ak budú všetky dokumenty v spise expresne vygenerujeme všetko, 

čo potrebujete. Myslím, že tým som povedal všetko. Hráte v MČ pán starosta plačka, ale 

ja som Polaček. Prestaňte plakať, prestaňte sa vyhovárať, prestaňte ukazovať na mesto 

Košice ako to, ktoré vašej MČ škodí. To je vaša rétorika, to je vaša politika, ktorou sa 

snažíte znechutiť ľudí k mestu. A ja vám hovorím, že začnem o tom rozprávať, lebo to 

nie je správne, aby ste vašu neschopnosť, vaše nefungovanie, každú jednu vašu chybu  

i v projekte Jasuschovej, hádzali na mesto Košice. Nie je to správne a ukončme to.  

Som ochotný zajtra ráno s veľkou čiarou si povedať ako ďalej, ako si pomáhať  

a samozrejme platí tu ku všetkým starostom. Poďme robiť, rozmýšľať, pohýnať sa. To je 

cieľ a už prestaňme sa len vyhovárať. Vyhovárať sa jeden na druhého. Je to zbytočné. 

Ľudia od nás očakávajú výsledky. A vy za výsledky, ktoré sa vám nepodaria alebo nie sú 

splnenými vašimi snami, vždy obviníte mesto Košice. Už sme dospelí, tak si prestaneme. 

Nech sa páči. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Mňa mrzí, že ako primátor 

mesta venujete toľko času mne ako osobe. Ja chápem, že vám vadím možno, možno sa 

ľudsky nemusíme vychádzať, ale keď si vezmem dnešné vaše vystúpenia, tak je to len 

o mne a o Košickom klube, o nikom inom. Prečo to robíte pán primátor? Prečo týchto  

3 min. ste nevyužili na to, aby ste sa venovali Košiciam. A opäť ste povedali, že som 

nekompetentný, zlý, neschopný. Áno, taký som, preto som získal 92 % hlasov voličov.  

A to klamstvo, ktoré ste povedali, ak som sa pani námestníčke vyrážal, nebezpečné 

vyhrážanie je trestný čin, nech podá trestné oznámenie prosím. Ja som sa jej ničím 

nevyhrážal, nie som si toho vedomý. A ste zavádzali v situácii, ktorá tam nastala, pán 

Matoušek to vie dosvedčiť a zavádzate o tom dokumente, lebo pán Pach je čestný človek, 

čestný občan, člen KDH, ktorý vás poprosil o nejaké veci a vy to teraz tu vyťahujete  

a zneužívate proti mne. Je to hanba a prvom rade členovia KDH by sa mali zastať svojho 

člena, lebo pán Pach je dlhoročný politik, čestný človek a máme sa všetci čo od neho učiť. 

A to, čo ste povedali, je na zázname a je to naozaj veľká hanba a verím, že mi venujete 

ďalších 10 min. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Možno na malé vysvetlenie. Pán Pach s tým nemá nič spoločné, 

vôbec nič. Len ste teraz do tej kovbojky stiahli človeka, aby bol proti mne. Nepočúvali 
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ste s porozumením, zopakujem poslednú vetu. Prosím, začnime sa stretávať, začnime 

pracovať a poďme tvoriť. Pán poslanec Karabin. 

 

p. Karabin, poslanec MZ: Ďakujem pekne za slovo. Skúsim troška z iného súdka, keďže sa tu 

obviňujeme jeden s druhým a tak ďalej, niečo zo športu kolegovia. Tím občianskeho 

združenia Pomoc Perešu superpodioum.sk úspešne reprezentoval mesto Košice  

v najznámejšom štafetovom behu Od Tatier k Dunaju. 19.08. sme vyhrali 3-krát po sebe 

1. miesto. Hovorím, sme krásne reprezentovali toto mesto. Ja sa chcem poďakovať 

členom tímu menovite Števo Pálfi, Dávid Pálfi, Emil Henček, Vratko Rokyta, Ludvig 

Herich, Richard Sláma, Lukáš Šimočko, Michal Maťašovský, Vlado Šperling, Matej 

Klešč, Lukáš Novota a Adam Drga. Naozaj 3-krát po sebe a čo je zvláštne, vyhrali sme 

aj v apríli maratón alebo taký vlastne maratónsky beh z Košíc do Miškolca. V týchto 

nezávislých košických médiách o to nebola ani zmienka. Takto naozaj reprezentuje 

úspešne toto mesto, títo chlapci si zaslúžia pochvalu. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pekne. Pán poslanec Vrchota. 

 

p. Vrchota, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne. Ja by som sa, keďže sme v tých dopytoch 

nedokončili tú tému deratizácie, chcel som tam vystúpiť, nebolo mi to umožnené, čiže 

chcem sa teda pripojiť k tejto iniciatíve za menej potkanov v Košiciach. Som ochotný sa 

k tomu pripojiť, pomôcť aj prípadnými nápadmi. Jedna z takých možno najdôležitejších 

vecí je, aby sme sa pozreli na to, či všetky subjekty, ktoré majú povinnosť alebo nejakým 

spôsobom v spolupráci s RÚVZ vykonali deratizáciu a prípadne koncentrovať túto 

deratizáciu do nejakého časového kratšieho obdobia, ak je to možné. Takže ja sa určite 

hlásim. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Platí, že za mesto môžeme povedať, že sa všetky mestské 

organizácie vykonali, čo mali vykonať, i MČ podľa tých informácií, ktoré máme, čiže ja 

navrhujem možno aj na tej RS si ešte povedať, čo vieme lepšie urobiť v našich 

nariadeniach a aj v procesoch. Prečo nie. Pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MZ: Ďakujem pekne. Mne sa žiaľ nepodarilo prihlásiť faktickou 

na pána Kundráta. Takže ospravedlňujem sa, veľmi krátko by som sa chcela vrátiť k tej 

téme. Pán Kundrát vo svojom príspevku hovoril o tom, že klub sa vzdialil, pretože nemali 

dostatok dôvodov a nediskutovalo sa o odvolaní ich kolegu Karaffu z jednotlivých 

funkcií. Pán kolega, ja si myslím, že buďme radi, že sa o tom verejne nediskutovalo. 

Buďme radi, že sme neotvorili napriamo túto tému na kameru, pretože si myslím, že je to 

jedna z vecí, ktorá je nedôstojná pre toto zastupiteľstvo a asi by sme si mali uvedomiť, že 

nielenže existuje etická komisia, ktorá má svoje pravidlá, ale tie etické hranice by mali 

byť jednoducho v nás. A keď ich niekto prekročí, tak ako sa to stalo kolegovi 

Djordjevičovi, tak bol svojím spôsobom za to potrestaný naším, on sa rozhodol pre samo 

potrestanie, ale aj naším rozhodnutím. Takže si myslím, že tak ako pán kolega sa  

o ospravedlnil mnohým z nás, napriek tomu je to vec, ktorá sa nemá stávať a proste mali 

by sme si ustriehnuť vlastné hranice slušnosti a vlastné hranice reakcií. Určite v tomto 

poslaneckom zbore sú viacerí, ktorí to občas preženú a škodia nielen zastupiteľstvu, 

škodia nielen poslaneckému menu, škodia svojim MČ. Vieme o tom a myslím si, že je  

na mieste, aby sme ich na to upozorňovali, ale nemusíme to robiť spôsobom, aby sme 

degradovali a dehonestovali aj samých seba. Ja som nehlasovala nie kvôli tomu, že pán 

kolega prišiel o pozície, ja som nehlasovala kvôli tomu, že mi nebolo jasné tie náhrady 

za neho, akým spôsobom sa k nim dospelo. Takže ak teda nebola rozprava k tejto téme  
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s tým môžem súhlasiť, ale veľmi by som prosila, aby sme jednoducho ani nabudúce  

k takýmto podobným témam nemuseli prísť a verím, že to bude poučná skúsenosť  

a dostane aj kolega v budúcnosti šancu. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Pán poslanec Kundrát. 

 

p. Kundrát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Pani kolegyňa, ja rozmýšľal 

som, že ako zareagujem, lebo v princípe však poznáte ma zo zastupiteľstva, ja sa snažím 

ísť príkladom v tom, že naozaj sa snaží byť zdržanlivý a snažím sa diplomaticky vyjadriť 

svoj názor a je pravda, že ja tiež nie som v poriadku s tým, pokiaľ sa veci preženú a pokiaľ 

sú čiarou. Ale ako ste aj vy spomínali, žiadna debata nebola ani k náhradám, ani k tomu, 

že či niekto prijal alebo neprijal zodpovednosť, ale veď pán Karaffa neboli jediný o kom, 

ktoré hlasovalo a rokovalo. V rámci toho budú sa odvolal pán Blanár. Pán Erich Blanár  

a k tomuto diskusia tak isto nebola. To, keď sme sa dohadovali po začiatku na začiatku 

volebného obdobia, ja mám za to, že sa dohodlo, že toto miesto, prípadne alebo táto 

nominácia pripadne Košickému klubu. V porovnaní s časom pred voľbami sme ešte  

prijali 2 členov a napriek tomu silou nám to miesto bolo zobrané. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Ja som sa prihlásil na pani 

kolegyňu Blaškovičovú ešte v čase, keď pán Kundrát nehovoril o pánovi Blanárovi, ale 

vlastne ktorá mu odpovedala, že nebola diskusia, spomenula, že nebola diskusia. Ja som 

mal som preto za ukončenie diskusie presne kvôli tomu, aby sa nerozpitvávali 

konkrétnosti, čo sa stalo a ešte raz budú o tom články, prečo bol Karaffa odvolaný atď., 

veď aj pán Karaffa vo svojom vstupe ani sa nevracal k tejto udalosti, pekne sa slušne 

ospravedlnil a v podstate bral som to tak ako z viacerých, že sme to nechceli rozpitvávať. 

Na tie dôvody, že prečo pán Blanár aj, že tam nebola diskusia, bol to jediný neposlanec  

v orgánoch mestských spoločnosti a sám ste správne povedali, že bol výsledkom 

politickej dohody. Tak dnes bolo jeho odvolanie výsledkom politickej dohody a vtedy 

mne sa to nepáčilo, dnes sa vám to nepáči. Vtedy som to ja rešpektoval, prosím, dnes to 

rešpektujte vy. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Pani poslankyňa Kovačevičová, pani starostka RS. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Dobre, keďže viackrát bola spomínaná RS a doslova je tu 

tak ten skloňovaný mrak, že diskusný nejaký krúžok, klub, normálne ja som v nemom 

úžase, čiže ešte raz. 2-úrovňová samospráva mesta Košice, budeme to redukovať, vyplýva 

to so štatútu mesta, je to regulárny poradný orgán a teda mňa to uráža, pretože na tú RS, 

ktorú dôkladne pripravujeme, sú pozývaní aj hostia a témy, ktoré rozberáme v meste 

Košice. Tento týždeň tu boli riaditelia spoločnosti KOSIT, sedela tam pani vedúca 

referátu ŽP, čiže všetky tieto témy, to poviem ešte, ktoré rezonujú čistota, poriadok, 

všetko polopodzemné kontajnery, všetky témy a všetko čo trebalo, sme práve na tejto RS 

riešili. Čiže či sa to niekomu nepáčil a jemu to zbytočné, tak ani tam nech nechodí. Ďalšou 

témou bola bezpečnosť na školách. Však máme tu stále tie bombové útoky, takže tu bol 

vedúci referátu pán Ing. Ferjenčík, Okresné riaditeľstvo, Krajské riaditeľstvo a preberali 

sa závažné témy. Takže vyprosím si, že sme tam vždy nejaký diskusný klub, ktorý len 

kávu pije, to je jedna vec a vždy vás prosím, dajte tému, čo treba riešiť, ako treba, aby 

sme si pozvali kompetentné a zodpovedné osoby za danú problematiku, lebo sa to týka 

MČ a obyvateľov mesta Košice. Čo sa týka dochádzky pána primátora a vedenia mesta 
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ako predsedníčka RS som na začiatku trvala, že bude chodiť a tento program alebo 

vedenie z mesta a vlastne aj zasadnutie a termíny sa pripravujú v rámci možností  

a primátor vždy, keď je v meste, aj keď má len pol hodinu času, tak ako bolo teraz, prišiel 

na RS, prehodili sme všetko a som povedala na hodinu programu proste kto, čo má, nech 

sa pýta, dopytuje pána Polačeka, že sedí na tejto RS. Akýkoľvek problém, či to nechcel 

povedať tam priamo medzi ostatnými, mohol ísť za dvere a mohol si tam diskutovať  

a vydiskutovať si. Čiže som presvedčená, že táto RS vo všeobecnosti má efekt a na druhej 

strane chcem povedať že ak sa niekomu tam nepáči, aby sedel, áno, povedala som to aj 

na tejto RS, že také niečo, také napätie medzi starostami. Ja som funkčne, 3. funkčné 

obdobie, také nikdy nebolo. Útoky voči malým starostom malých MČ, ako keby boli 

nejaké, nechcem škaredé slovo povedať, sú to takí istí ľudia, štatutári a nie je rozdiel či si 

starosta MČ alebo malej MČ. Vždy tam bol rešpekt, úcta vážení, takže pokračujeme  

a dnes sme to aj tu a buďme vzorom a príkladom aj pre obyvateľov mesta Košice. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem pani starostka za tento vstup a vlastne som si teraz 

uvedomil, že máte pravdu s tým bodom Informácia o činnosti a aktivitách MČ, lebo to 

mnohým uniká, že to dáva zmysel. Nech sa páči pán poslanec Lörinc. 

 

p. Lörinc, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ja sa spýtam priamo pani starostky z predsedníčky 

RS, či si myslíte, že v priebehu mesiaca by vedela zasadnúť RS a dať svoje stanovisko 

k budúcemu počtu MČ. Lebo tu si myslím, že je dôležité a by som bol veľmi rád, aby sa 

tu udialo bez toho, že kolegyňa z Džungle si naposledy pamätám ako kolega z Ťahanovce 

dediny veľmi nevyberaným osobným spôsobom zaútočili na pána Babušíka ako 

predkladateľ konkrétneho materiálu. Čiže prišiel konkrétny materiál, niektorí s ním 

nesúhlasili a na miesto, aby povedali, že nesúhlasím a prešli s niečím, s pozmeňujúcim 

návrhom alebo si iným návrhom, veľmi nevyberane zaútočili na kolegu a pani 

predsedníčka sa vtedy neohradila. Ja si to pamätám. A vtedy ja som povedal, že my tu 

prídeme s nejakým návrhom, demokraticky, chceme ho riešiť a výsledkom je ohováranie, 

osobné útoky a potom rôzne klamstvá, ktoré sa šíria ďalej, ktoré aj tu boli prezentované. 

Čiže ja som povedal, že keď RS sa nevyjadrí k zrušeniu MČ, tak čomu sa chce 

vyjadrovať? 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Babušík. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Faktická poznámka. RS je spoločný orgán MČ. Nie je žiadnym 

poradným orgánom MZ a ani vedenia mesta. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Pán námestník. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Pán poslanec, odhlasovali sme, ako toto zastupiteľstvo, 

spracovanie analýzy aktuálneho stavu a budúceho usporiadania mesta Košice  

na odbornom základe. Vy opäť sa snažíte na emočnom základe vytvoriť nejakú 

atmosféru, tentoraz v RS, že všetci sa vám musia bez akéhokoľvek podkladu vyjadriť, čo 

chcú. To, že vy ste prišli bez akéhokoľvek ekonomického právneho podkladu so svojím 

návrhom, to je vaše právo, ale nemáte právo nútiť ostatných, aby sa iba na základe pocitu 

rozhodli pán poslanec. Bol tu pán starosta a pán poslanec Krcho. Pán starosta jednej nie 

malej, ale z menších MČ mesta Košice a on sám povedal, ak sa máme na základe niečoho 

rozhodnúť, musíme vedieť, na základe čoho sme sa rozhodli a prečo sme sa tak rozhodli. 

A ja neviem prečo tu vznikla taká hystéria, že my teraz chceme za 5 min. od každého 

stanovisko k takto zložitej téme. Pán poslanec Lörinc, vyštudoval ste to isté, čo ja. To sa 
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nehanbíte len takto z brucha hádzať riešenia? Len tak to bez podkladov? Ja som to už  

a prepáčte pán poslanec Babušík, ja som to už povedal pánovi poslancovi, áno, na konci 

dňa prijmeme politické rozhodnutie, ale je zodpovedné ho prijať na základe nejakej 

analýzy. Ak nechceme opakovať chybu našich predchodcov spred 30-tich a viac rokov, 

ktoré pripájali a odpájali iba tak na základe toho, ako sa im chcelo, na základe toho pocitu 

a potom sa vytvorilo 22 MČ tiež na základe toho, že ako by sme si to asi radi 

predstavovali, ale nebol k tomu žiaden podklad, tak to spravme zodpovedne. A myslím 

si, že viacerí, ktorí tu sedia, súhlasia s tým. Nechajme si to spracovať, pripravia nám to  

v spolupráci s mestom, resp. univerzity a fakulty. Neviem prečo do toho teraz stlačíte teda 

starostov, že teraz musíte povedať, čím skôr. A keď nie, tak vy nie, ste zbytočná RS. 

Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Kundrát. 

 

p. Kundrát, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Však v podstate si to aj pán 

námestník načrtol v tom v tom príspevku, čo si to si mal. Ja v zásade nie som ani proti tej 

analýze a keď sa ma niekto spýta, áno som za redukciu MČ na akej sa dohodneme. A to 

je asi ten, to gro toho, že pokiaľ prinesie analýza také čísla, že väčšina zastupiteľstva 

povie, že no, ale my budeme chcieť inak, aj tak na konci dňa budeme musieť prísť  

k nejakému kompromisu, ak budeme chcieť s témou pohnúť. Pretože ja by som bol veľmi 

rád, ak sa v tomto volebnom období s touto témou pohne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Pán poslanec Babušík. 

 

p. Babušík, poslanec MZ: Faktická poznámka. Pán námestník, rok prešiel od návrhu, ktorý bol 

podaný za náš klub a až teraz prišli podpisy nejakého memoranda. Včera na komisii som 

sa vás opýtal, neobávate sa, že to bude neskoro, lebo je tu iniciatíva z NR SR? Vaša 

odpoveď bola, komunikujeme s poslancami, ktorí sú zvolení aj za Košice. Ani hodina 

neprešla po tejto komisii a už bola tlačovka členov NR SR k redukcii MČ. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pani poslankyňa Kovačevičová, faktická. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Ja som tiež presvedčená, že reforma  

a nejaké návrhy, že napíšem nejaký návrh na jednu A4 a niekde ju podám  

bez kompletných súvislosti, čiže reforma akákoľvek redukcia MČ, presun administratívy, 

čohokoľvek. To je rozsiahly elaborát, to je dopad na ekonomiku, usporiadanie. Však toto 

sú všetko v súčasnosti samostatné právne subjekty s povinnosťami, záväzkami, 

majetkami, ekonomikou, dlhmi a všetkým tým jedným a aj ten budúci územný celok bude 

mať nejaké to budúce usporiadanie samosprávy, poslancov, jedno s druhým. Čo ja mám 

pretláčať svoj osobný názor, že som za zrušenie MČ alebo maximálne 4 MČ, 4 okresy? 

Toto nie je cesta. Tu máme objednanú analýzu, spracúva sa a to čo z nej vyjde, 

jednoducho urobí sa konsenzus a ja s týmto určite budem súhlasiť. Rok 2026 má byť 

absolútne iný pre mesto Košice.  

 

p. Polaček, primátor mesta: V diskusii, nech sa páči, ešte máte jeden príspevok. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Už ho sťahujem. Zbytočne. Už je 13:35, takže keby 

náhodou. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pán poslanec Ihnát. 
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p. Ihnát, poslanec MZ: Ja sa chcem opýtať, ako, ďakujem pekne za slovo, ja len sa chcem opýtať 

ako vedenia mesta Košice, či nemá nejakú informáciu z ústavného súdu, že údajne ten 

návrh čo podávali poslanci za OĽaNO ako pán Giba a spol., tak z toho dali vonku to 

referendum vlastne tých jednotlivých ako tých jednotlivých MČ a údajne vraj ten Ústavný 

súd to zrušil jednoducho, že vraj to referendum je základný atribút, hej, občianstva. Takže 

vlastne ako či toto ako nemáme nejakú informáciu z toho Ústavného súdu, že tie referendá 

vlastne budú relevantné nakoniec a budú môcť prebehnúť. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem za podnet. Mám pocit, že to podávali niektorí starostovia, 

ale môžeme skúsiť zistiť, čo k tomu vieme. Však rozhodnutia Ústavného súdu sú verejné. 

Pán poslanec Matoušek. 

 

p. Matoušek, poslanec MZ: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Pozorne som počúval celú túto 

diskusiu. Ja poviem, že sa, áno, zúčastňujem na základe poverenia pána starostu Lörinca 

skoro každej jednej rady, myslím, že len jednu som vynechal zo svojich pracovných 

dôvodov a myslím si, že otázne je sa skôr zaoberať štatútom, ako aj dať poverenému 

zástupcovi možnosť hlasovať na tejto danej rade, lebo častokrát, čo som bol účastníkom 

tej RS, bola RS neuznášaniaschopná a to sú dôvody, ktoré tam vzniká. Ja si myslím 

osobne pani predsedkyňa, že najdôležitejšou a najpálčivejšou témou je zlučovanie MČ. 

Táto téma sa záhadne nejakým spôsobom stráca na RS a nerozpráva sa o tejto téme  

a mám pocit, že to úmyselne robené a dávané do stratena, aby sa o tejto téme 

nerozprávalo. Je to zásadná téma, ktorá nás bude minimálne ďalšie 2 roky v tomto,  

resp. v roku 2025, lebo rok predtým to musí byť schválené, trápiť a je nutné o nej 

diskutovať, ale v tomto prípade na základe roka čo som sa zúčastňoval RS, bolo to skôr 

zahriaknuté a každý jeden náznak čo i len iného názoru, ktorý je, bol chápaný ako útok. 

Čiže ja vás žiadam do budúcna možno zapracovať do Štatútu mesta Košice, aby aj 

zástupcovia poverení mohli hlasovať, aby sme vedeli aj túto radu mať uznášaniaschopnú. 

Možnože to vyrieši aj vašu schopnosť fungovania tejto RS. Ďakujem pekne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Pani poslankyňa Zemková. 

 

p. Zemková, poslankyňa MZ: Možno naozaj je na zamyslenie sa, lebo ja som si včera aj urobila 

screen, aby som mala taký do budúcna nejaký dôkaz o tom. Pán poslanec NR SR Sitkár, 

ktorý tu nie je prítomný, ale na svojom profile uviedol v statuse, že s výkričníkom ako 

keby, že majú alebo s palcom, že upozornenie, majú šancu sa starostovia ešte stále 

dohodnúť, ak nie, dáme návrh my. A je tu ten status pána poslanca Šimka. Čiže asi treba 

sa nad tým zamýšľať, aby naozaj potom v NR SR sme neboli potom všetci prekvapení tu 

na v meste Košice. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Aj NR SR má svoje procesné veci, ktoré má dodržať. Pani 

poslankyňa Kovačevičová. 

 

p. Kovačevičová, poslankyňa MZ: Faktická poznámka. Ešte raz, aby som teda reagovala. Ľudia, 

RS je RS, ale predsa my máme Komisiu pre deľbu tých kompetencií, pre boha, čiže my 

máme pracovať, je tam odbor, má to svojho predsedu, proste celý elaborát odborníkov, 

dekana, čiže tie výstupy a toto všetko potom má prísť na stôl a s týmto máme konkrétne 

pracovať. Prečo by som na RS? Ja mám, ja sa samospráve venujem roky a si myslím, že 

som dobrá odborníčka, aj reforme, ja mám elaboráty, prezentácie ako ja viem, ale to môj 

názor a môj názor je, 4 okresy. Dovi, dopo. Bude to kopírovať možno ako sa robí možno 

VÚC-ka alebo 5 okresov. Čiže len nechcem toto niekomu vnucovať. Máme tu analýzu, 
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máme tu tú komisiu a toto sú inštitúcie a veci, ktoré vlastne nech prídu RS a sa tým 

budeme zaoberať. Ja si pozriem Roman, koľko RS nebola uznášaniaschopná a či, aby si 

nefabuloval, ako keby to bola každá RS. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Ďakujem. Dobrá pripomienka. Včera bola tiež Komisia na deľbu 

pôsobnosti. Osobne som sa jej zúčastnil, mal som potrebu vás informovať, tých, ktorí tam 

sú členmi o tom, čo ste dočítali možno aj dnes v novinách, ktorí ste na to mali čas, že teda 

máme dohodu. Máme dohodu s inštitúciami, univerzitami. Univerzity majú ešte tipy  

na ďalších odborníkov aj zo zahraničia, aj garantov, ktorí zároveň budú oponentami tejto 

práce, čiže tento proces som bol všetkých som bol informovať, ako tento proces beží, ako 

to je vymyslené a aby sme všetci rozumeli, že je potrebné možno sa aj zdržať niektorých 

názorov, ako by to bolo z pohľadu srdca a aby sme tie dáta videli potom ako hovorí aj 

pán námestník, aj pani starostka šéfka RS, potom nech príde aj tá politika ale, ale je dobre, 

dobre vidieť ako veľmi sa budeme odchyľovať od niečoho, čo budeme vidieť. Pán 

poslanec Krcho, nech sa páči. 

 

p.  Krcho, poslanec MZ: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. Reagujem na kolegu pána 

Matouška. Trošku som sa pousmial nad tým, čo povedal, že RS odmieta, nechce, lebo má 

ten pocit, že ich nezaujíma situácia v rámci reformy mesta Košice a MČ, ale tak ako bolo 

povedané, potrebujeme aj nejaké analýzy, nejaké podklady. A my to pripadá preto 

smiešne, pretože keď máme finančnú komisiu a poviem napr. schvaľovanie rozpočtu, tak 

isto odmietame rokovať, lebo nemáme materiály, lebo nám nedodali všetky materiály 

potrebné a keď ich nemám, ja nie som ochotný rokovať o rozpočte a komisia finančná 

končí. A naopak povie, že RS. Tak my na RS pokiaľ budeme mať tú analýzu nejakú 

predloženú v nejakej listovej podobe, tak verte tomu, že tá RS bude aj 2-krát do týždňa  

a budeme o tom jednať. Ale pokiaľ nemáme nič na stole, keď nerátam nejaké tie návrhy 

poslancov, toto nie je pre mňa relevantný dokument, tak sa nebude tá RS, čím zaoberať? 

Čiže mi to pripadá trošku také schizofrenické, že na jednej strane vyžadujem a na druhej 

strane to nerobím. A ku komisii, tu ma napr. prekvapuje, že včera bola Komisia na deľbu 

pôsobnosti, som jej členom, ale žiadna pozvánka neprišla. To je otázka na predsedu tejto 

komisie, prečo pozvánka neprišla. Ďakujem. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Košický klub, pán poslanec Lörinc. Pardon, sa ospravedlňujem, 

pani námestníčka má procedurálny návrh. 

 

p. Gurbáľová, námestníčka primátora mesta: Chcem dať návrh na ukončenie diskusie  

a na ukončenie rokovania v bode Rôzne. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 73 -  za: 13, proti: 7, zdržali sa: 4 

 

p. Polaček, primátor mesta: Teda tento procedurálny návrh prešiel. Tým pádom je diskusia 

uzavretá. 

- - - 
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Záver rokovania 

 

Primátor mesta Košice Ing. Jaroslav Polaček skonštatoval, že program XXIII. zasadnutia 

mestského zastupiteľstva vyčerpali. Poďakoval sa všetkým za účasť a pozval všetkých  

na koncert Ďakujeme 2024, na ktorom ocenia kolektívy, ktoré prispeli k reprezentácii mesta 

a zároveň si pripomenú 100. rokov Národného divadla. Zasadnutie uzatvoril a vyhlásil  

XXIII. Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Košiciach za ukončené.   
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spoločnosť, a.s. z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

36 Prenájom pozemkov v k. ú. Železiarne pre spoločnosť Valcovňa profilov a.s. z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

36 Prenájom pozemkov v k. ú. Nové Ťahanovce za účelom realizácie stavby: „Europark, 

Európska trieda, Košice“ pre MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa 

37 Nájom z dôvodov hodných osobitného zreteľa medzi Správou mestskej zelene  

v Košiciach a Mestskou časťou Košice – Nad jazerom – časť parcely C KN č. 4440/2,  

k. ú. Jazero 

37 Nájom z dôvodov hodných osobitného zreteľa medzi Správou mestskej zelene  

v Košiciach a Mestskou časťou Košice – Nad jazerom – časť parcely C KN č. 4091/88, 

k. ú. Jazero 

38 Nájom pozemkov v k. ú. Severné mesto pre občianske združenie Iniciatíva Poď na dvor, 

o. z. za účelom užívania komunitnej záhrady z dôvodov hodných osobitného zreteľa 

38 Prevod pozemku parc. C KN č. 148/10, k. ú. Letná pre J. S. z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa  

38 Prenájom pozemkov, časti parciel v k. ú. Skladná a v k. ú. Južné Mesto pre Mestskú časť 

Košice – Juh z dôvodov hodných osobitného zreteľa za účelom výstavby kontajnerovísk 

39 Zámena pozemkov v k. ú. Letná medzi mestom Košice a spoločnosťou SHX, s.r.o.  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa s finančným vyrovnaním v prospech mesta Košice 

40 Určenie spôsobu prevodu podkrovného bytu č. 17-S v dome na ul. Garbiarska č. 7 pre 

nájomcov Ing. A. A. a manželku V. A. z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

40 Určenie spôsobu prevodu pozemkov v k. ú. Čermeľ pre MVDr. V. H. a Ing. M. H. z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa 

41 Odňatie zo správy K13 – Košické kultúrne centrá a následné zverenie nehnuteľnosti  

v rámci areálu Amfiteátra, Festivalové námestie 2, Košice do správy Mestskej časti 

Košice – Sever.  

41 Odňatie pozemkov v k. ú. Stredné Mesto zo správy Mestskej časti Košice – Staré Mesto   

42 Šatníkové skrinky – odňatie majetku mesta Košice zo správy príspevkovej organizácie 

K13 – Košické kultúrne centrá a výpožička TEPELNÉMU HOSPODÁRSTVU, 

spoločnosti s ručením obmedzeným Košice 

42 Odňatie parcely C KN č. 1568/6 k. ú. Južné Mesto, zo správy Správy mestskej zelene 

v Košiciach 

43 Určenie spôsobu prevodu nehnuteľnosti – priamy predaj pozemku, parcely registra C KN 

č. 4096/68 v k. ú. Jazero  
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43 Určenie spôsobu prevodu nehnuteľnosti – priamy predaj pozemku, parcely registra C KN 

č. 4096/70 v k. ú. Jazero 

43 Určenie spôsobu prevodu nehnuteľností – priamy predaj pozemkov, parciel registra  

C KN č. 4096/45, č. 4096/46 a časti pozemku, parc. č. 4096/1 v k. ú. Jazero 

44 Určenie spôsobu prevodu nehnuteľností – priamy predaj pozemkov, parciel registra  

C KN, č. 4096/47 a 4096/48 v k. ú. Jazero  

44 Určenie spôsobu prevodu – priamy predaj pozemkov v k. ú. Jazero pre MUDr. M.Š.  

a manželku Z.Š. 

45 Určenie spôsobu prevodu – priamy predaj pozemkov v k. ú. Jazero pre Ing. M.Š.  

a manželku Mgr. Z.Š. a E.E. 

45 Klzisko Mestský park – zverenie majetku mesta Košice do správy príspevkovej 

organizácie Správa mestskej zelene v Košiciach, a výpožička TEPELNÉMU 

HOSPODÁRSTVU spoločnosti s ručením obmedzeným Košice 

46 Zverenie stavieb realizovaných v rámci revitalizácie parkov a vnútroblokov na území 

mesta Košice do správy jednotlivým mestským častiam 

46 Zverenie stavieb realizovaných v rámci revitalizácie vnútrobloku Jasuschova/Bauerova 

do správy MČ Košice – Sídlisko KVP 

55 Zverenie stavieb realizovaných v rámci revitalizácie parkov, vnútroblokov na území 

mesta Košice a budovy Magistrátu mesta Košice do správy Správe mestskej zelene  

v Košiciach a zrušenie uznesenia č. 423 zo dňa 15.05.2024 

58 Zverenie stavby „ Zeleň Južná trieda, v rámci stavby rekonštrukcia chodníka II. etapa “ 

do správy Správe mestskej zelene v Košiciach 

58 Správa o činnosti Útvaru hlavného kontrolóra mesta Košice 

64 Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ od XVI. (mimoriadneho) 

zasadnutia MZ dňa 08.02.2024 do XXI. zasadnutia MZ dňa 27.06.2024 

64 Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov mestského zastupiteľstva, ktoré 

boli prednesené v rámci XXI. zasadnutia MZ v Košiciach dňa 27.06.2024 

65 Informácia o činnosti a aktivitách mestských častí 

70 Interpelácie poslancov MZ 

71 Dopyty poslancov MZ 

74 Rôzne 

85 Záver rokovania 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 


